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Z á p i s n i c a 

 

zo XIV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaného dňa 

08.03.2021 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobrý deň vážené poslankyne, vážení poslanci. Dovoľte, aby som vás 

privítal na XIV. zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto. Zároveň vás 

chcem požiadať, aby sme v maximálnej miere uplatňovali hygienické opatrenia, ktorú sú nariadení 

RÚVZ. To znamená R-O-R, ruky – odstup – rúška.  Chcem vás veľmi pekne poprosiť, aby sme aj 

dnešnú debatu a celkovo priebeh zastupiteľstva viedli konštruktívne, zbytočne nezdržiavali a vecne 

sa posunuli vždy k riešeniu danej problematiky, nakoľko sme vo veľmi zlej epidemiologickej situácii. 

A zároveň mi dovoľte vám oznámiť, že na dnešnom miestnom zastupiteľstve budú neprítomní: čo sa 

týka poslancov, sú ospravedlnení pán poslanec Hanesz, pán poslanec Konečný. Takže títo dvaja 

poslanci ospravedlnili dnešnú svoju neúčasť. Zároveň dovoľte, aby som vás informoval, že na 

dnešnom zastupiteľstve nebude prítomný za úrad prednosta miestneho úradu Matúš Háber, kontrolór 

mestskej časti JUDr. Roman Pillár. A zároveň, dovoľte aby som oznámil, že nebude rovnako 

prítomná Ing. Zuzana Benčöová. Všetky tieto absencie sú z dôvodu zdravotných, či už karanténnych, 

alebo už bohužiaľ niektorí naši kolegovia sú v nemocnici. Takže by som bol rád, keby sme vážne 

brali na zreteľ vážnosť tejto situácie a tejto doby, a ozaj sa snažili dnes čo najrýchlejšie 

a konštruktívne prejsť dnešné naplánované body. Takže ešte raz ďakujem všetkým prítomným 

a poprosím vás, aby ste sa prezentovali. Takže potvrdzujem, že sme uznášania schopní. Čiže nakoľko 

je prítomných 8 prezentovaných poslancov z 13, konštatujem, že je prítomná nadpolovičná väčšina. 

 

- - - 

 

 

Návrhová komisia 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz, ak dovolíte, pristúpime k voľbe návrhovej komisie. Poprosím vaše 

návrhy. Nech sa páči. Pán poslanec Djordjevič, nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Dobrý deň, navrhujem pána poslanca Havasiho. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno. Pani poslankyňa Hulmečíková.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Dobrý deň. Navrhujem pani poslankyňu Galdunovú. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže pristúpime k hlasovaniu o zložení návrhovej komisie. 

Poprosím hlasujme teraz. 

 

Hlasovanie č. 1:  za – 7, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 2  

   (aklamačne - Torkošová ZA) 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Oznamujem vám, že návrhová komisia bola schválená a bude pracovať 

v zložení: pán poslanec Havasi a pani poslankyňa Havasi. Prosím, aby ste zaujali svoje miesta 

vyhradené pre návrhovú komisiu.  

 

- - - 

 

 

Určenie overovateľov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Za overovateľov zápisnice určujem pani poslankyňu Hulmečíkovú a pani 

poslankyňu Blaškovičovú.   

 

- - - 

 

K programu rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže teraz, ak dovolíte, pristúpime k schvaľovaniu programu dnešného 

zastupiteľstva, ktorý bol zverejnený. Najprv budeme hlasovať o bodoch zverejneného programu 

zasadnutia, takže prosím  návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.  

  

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje body zverejneného programu XIV. zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 2:  za – 9, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže program bol schválený. Teraz pristúpime k vypusteniu alebo zmene 

poradia bodov. Prosím poslancov o prednesenie návrhov na vypustenie alebo zmenu poradia bodov. 

Nech sa páči. Ak sa nikto nehlási, tak nemáme žiadne zmeny. Ďalej budeme hlasovať o doplnení 

programu, čiže body, ktoré chcete doplniť do programu dnešného zasadnutia. Prosím poslancov 

o doplňujúce návrhy k schválenému programu. Nech sa páči, pán poslanec Kočiš.  

 

p. Kočiš, poslanec MiZ: Dal by som slovo kolegovi Djordjevičovi, lebo on prednesie ten návrh. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Navrhujem doplniť bod č. 8.1 s názvom: Anketa na 

Dargovskej ulici – informácia. Potom bod 10.1 Stavebná činnosť na území mestskej časti Košice-

Staré Mesto a bod 10.2 Komunikácia mestskej časti s verejnosťou.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Galdunová, nech sa páči.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Ja by som tak isto chcela pridať jeden bod, môže byť 8.2 Anketa na 

uliciach Kpt. Nálepku, Kuzmányho, Čsl. armády a Magurská. Ďakujem.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Keďže sa už nikto nehlási, uzatváram doplnenie bodov do 

programu. Budeme hlasovať o bodoch. Pôjdeme postupne. Prvý návrh bol doplnenie bodu 8.1 ihrisko 

na Dargovskej ulici – anketa. Takže hlasujme. 

 

Hlasovanie č. 3:  za – 9, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže bod bude doplnený. Ďalší bod 10.1 Stavebné aktivity na 

území mestskej časti Košice- Staré Mesto. Nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie č. 4:  za – 9, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalším navrhovaným doplňujúcim bodom je 10.2, a to je Komunikácia 

úradu mestskej časti s verejnosťou. Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 5:  za – 9, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalším navrhovaným bodom na doplnenie je 8.2 Dvor Kpt. Nálepku, 

Kuzmányho – anketa. To je ďalšia anketa. Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 6:  za – 9, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže konštatujem, že program bol doplnený o tieto body. Je to schválené, 

môžeme pristúpiť bodu č. 1.  

- - - 

 

Bod č. 1 

Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od XIII. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 08.12.2020 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Materiály boli dodané, takže rovno otváram rozpravu. Nech sa páči. Pán 

poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Chcem sa opýtať. Môžem spojiť dva 

príspevky? Lebo je toho viac. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Neviem, mali by sme nejakú všeobecnú zhodu urobiť. Ja s tým problém 

nemám. Ale vážne, skúsme byť vzhľadom k situácii a dobe, v akej žijeme ... . 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Dobre. Budem pokračovať, keďže vy ste sa tak rozbehol v tej činnosti, 

ktorá sa mi nepozdávala v závere roka. Čítal som aj pozitívne veci, s viacerými, s ktorými sa 

stotožňujem, čo sa týka vášho odpočtu práce. Ale teraz, dovoľte mi, zopár menej lichotivých slov, 

ako je vo vašom odpise, alebo odpočte práce. V prvom rade sa mi nepozdávalo, že bola zverejnená 

na Facebooku fotografia, o ktorej sa aj píše v texte. Stretnutie s vedením geriatrického centra, kde ste 

venovali ochranné pomôcky a štíty geriatrickému centru, a o pár dní sa na testovanie z pozície 

mestskej časti kupovali tie isté pomôcky znova. Čiže je to otázne, tá účelnosť a tá hospodárnosť 

míňania verejných prostriedkov, z môjho pohľadu. Potom návšteva maďarskej konzulky. Všetko 

v poriadku z mojej strany, ale keby to nebolo na Facebooku. Lebo keď občan si nevie vybaviť sobáš, 

overiť podpis, vybaviť rodný list, úrad je zavretý hermeticky a vy dávate na internet fotky ako si 

vymieňate kytičky a pohľady s konzulkou, je myslím že nevhodné v takejto dobe. Či malo stretnutie 

význam, to nespochybňujem. Len hovorím. Opäť ten Facebook. Potom sa v texte spomína nový 
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zamestnanec. Skutočne sú noví zamestnanci dvaja a o oboch mám ja osobne dobré referencie. Len 

vôbec neviem a nezaregistroval som, kde bolo zverejnené voľné miesto. Či u vás sa zamestnáva 

nejako inak? Pokiaľ viem, na ostatných úradoch všetko sa zverejňuje aspoň na stránke, že je voľné 

miesto, alebo inzercia, alebo profesia. Nič. Čiže toto je tá transparentnosť? Potom sa chcem vyjadriť 

k vianočným balíčkom. Vianočné balíčky s pečivom pre členov denného centra. Z vášho repre fondu 

išlo 200 kusov za 400 €. A k tomu dostali títo seniori, vybraní seniori, aj kalendáre. A údajne boli aj 

telefonáty výboru, že starosta vám posiela. Samozrejme údajne, lebo mne ten telefonát nebol 

doručený, ale takto som to počul. Takže opäť sa pýtam. Kalendáre, pečivo pre členov denného centra, 

je to účelné, je to hospodárne? Prečo iba denné centrum? Nejde tu o diskrimináciu? V závere, ešte 

pár sekúnd mám navyše. Budem sa musieť ešte raz prihlásiť. Používanie automobilu na súkromné 

účely. V knihe jázd vôbec nie je zaznačený dátum 6. december, kde vás jeden z týchto pánov videl 

v centre mesta. A dokonca nešoféroval ste vy, ale šoférovala auto poslankyňa, ktorí poslanci vôbec 

nemajú poverenie ... . 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nech sa páči pán Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Čiže mne je to jedno, keď sa aj použije, zaplatia sa pohonné hmoty, to 

je všetko v poriadku. Ale z tej knihy jázd sa zrejme robí trhací kalendár, lebo tento dátum tam vôbec 

nebol. Potom budem hovoriť o kultúrnom podujatí Mikuláš. V rozpočte boli schválené vianočné 

akcie, podujatia pre deti a ďalšie projekty schválené samostatným uznesením. Akcia Mikuláš v tejto 

kultúrnej komisii nebola. Je to, podľa môjho názoru, porušenie zákona o rozpočtových pravidlách 

územnej správy. Bola mi doručená z úradu odpoveď, že išlo o súkromnú akciu. Zaujímavé, že bol 

tam na túto akciu zo strany mestskej časti dodaný materiál pre deti v hodnote 2,5 tisíc. Ale ďalších 

okolo 2,5 až 3 tisíc bola hodnota balíčkov. Ja sa pýtam. Vy, pán starosta, keď máte zrážky zo mzdy, 

keď ste úpadca, kde ste zobrali 3 000 € na tie balíčky? Vy ste ich súkromne zaplatil? A keď ste ich 

súkromne zaplatil, prečo používate erb mestskej časti na tieto balíčky, keď ste to robil ako súkromná 

osoba? Čiže nemal ste odkiaľ mať peniaze, ale údajne vám to dala sieť potravín, ktorej mesiac 

predtým ste dal stanovisko, že nemáte výhrady voči zámene pozemkov vlastniacich touto 

spoločnosťou za pozemky mesta. Čiže ste dostali mikulášske balíčky za to ako odmenu, pán starosta? 

A keď ste dostal tie balíčky, tie potraviny, tie čokoládky ako súkromná osoba, dar, budete ho mať 

uvedený v majetkovom priznaní? O repre fonde sa tu nemá zmysel venovať, ale také, že 20 litrov 

vína, alebo 70 ruží pre dobrovoľníčky ... . 70 dobrovoľníčok, vážení, keď tu platia štvoráky, 70 

dobrovoľníčok v máji v tejto miestnosti, kde neboli vôbec dodržané hygienické normy a z repre 

fondu. Čiže seniorom pizze, 20 pizze, 10 hamburgerov, 80 bagiet. Po predstavení divadla 90 

chlebíkov. Opäť otázne hospodárenie. Vitamíny. V darovacej zmluve je dohodnuté, že je pomoc 

určená pre skupinu seniorov, pre ohrozenú skupinu obyvateľstva, pre seniorov. Ale prečo ste rozhodol 

vy, že je to len z denného centra? Roznášali to seniori sami sebe, ktorí majú viac ako 70 rokov. Čiže 

ohrozeným obyvateľom nosí skupina ohrozených obyvateľov. A išlo o inzerciu v Staromestských 

listoch. Čiže minimálne redakčná rada mala byť informovaná, keďže ide o barter. Alebo aspoň 

poslanci, alebo aspoň zdravotná komisia mohla byť požiadaná o názor. A je tu už len zopár týchto 

vecí, ale keďže to nestíham, tak prečo všetky projekty ako je telefonovanie so seniormi, nákupy 

skautov ... . 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem pánovi poslancovi. Bolo tu vznesených množstvo otázok a tak 

vám poviem. Viete čo? Vzhľadom aj k situácii, akú žijeme, pokúsim sa stručne len odpovedať jednou 

vetou, pretože ja sa vážne nebudem púšťať do týchto nejakých žabomyších vojen a tohto 

politikárčenia, ktoré tu sa snaží niekto vnášať. A ozaj, poďme sa baviť k tomu, čo potrebujeme riešiť 

dnes, a nie sústavné nejaké takéto kvázi témy. Ja poprosím, pán poslanec, my sme myslím, že dosť 

aj, za čo sa vám chcem veľmi poďakovať a poprosiť zároveň, aby ste v podstate tak ako v poslednom 

období aj robíte a v podstate za posledné myslím že dva – tri mesiace, alebo za ostatné dva mesiace, 
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sme narátali nejakých deväť Vlastne osem „dvestojedenástok“ z vašej strany, kde v podstate detailne 

sa pýtate na rôzne veci a na všetko vám v zmysle zákona úrad odpovedá. A ja nevidím dôvod, prečo 

ak na všetko máte odpovede, a tie odpovede, ak je tam nejaký problém, alebo nejaké porušenie 

zákona, máte právo a vlastne aj povinnosť poukázať na to. Tak nerozumiem na čo je dobré tu teraz 

v podstate stále rozduchávať vášne a sústavne bojovať, hľadať si vo mne nepriateľa. Proste ja neviem, 

ja nerozumiem sústavne prečo, keď raz píšete „dvestojedenástky“, tak my v podstate ozaj sa snažíme 

maximálne, a úrad na to odpovedať, a všetko tak ako je. Čiže ja si myslím, že dosť je tých otázok.  

A chcem sa zároveň aj poďakovať a budem rád, keď takto budete v tej svojej kontrolnej činnosť voči 

nášmu úradu a práce mňa, ako starostu, pokračovať, lebo len tým a tými odpoveďami, a vlastne takto 

aspoň je zdokumentované aj písomne, že tuná vážne v rámci nášho úradu, a vážne sa hospodári tak 

ako sa má, efektívne. Vyslovene sa robí všetko v zmysle zákona a jednotlivých nariadení a vyhlášok. 

Takže všetko je vždy v tých odpovediach, ktoré vždy požadujete z úradu. A samozrejme sa snažíme 

v maximálnej miere odpovedať. Takže všetko, čo ste aj teraz tu načal, v podstate všetko, tie odpovede, 

máte. V zákonnej lehote dostávate od úradu odpovede. Takže nevidím dôvod, prečo by som teraz tu 

mal ďalej nanovo. Keď niekoho to zaujíma, poprosím vážne páni poslanci, poslankyne, povedzte, 

opýtajte sa. Pretože konkrétne to, čo sa pýta pán poslanec, všetko, hovorím, je vždy zodpovedané 

formou „dvestojedenástiek“. Keď si pán poslanec zvolil takúto formou, OK, beriem. Je to jeho štýl 

opozičnej práce. Hovorím. Ďakujem za to. Pretože čím viac bude on na nás ostrý, tým viac budete vy 

ostatní, a aj občania, staromešťania, vidieť, že vážne sa snažíme robiť maximum. A aj pri takejto 

tvrdej opozícii, ako ten pán poslanec predstavuje, by som chcel ozaj poprosiť, buďme ozaj ale 

konštruktívni a snažme sa, aby sme pre občanov Starého Mesta dokázali urobiť čo najviac. A dajme 

ozaj nejaké žabomyšie a osobné konflikty bokom. Ja stále nerozumiem, pán poslanec, prečo vy máte 

sústavne potrebu so mnou bojovať. Prepáčte, ja som vám nič nespravil. Ja som, keď už mám byť 

vulgárny, ja som vám nezabil ani otca, ani matku. A vás chcem poprosiť, ozaj, držme si ... . Prečo 

vlastne potrebujete sústavne ... ? A ide to potom na úkor kvality prác pre občanov. Tak skúsme, 

poprosím, ozaj ..., a hlavne keď máme nejaký problém osobný. Viete, máte moje číslo. Viete, kde sú 

moje dvere. Ani raz ste neprišiel. Čiže kľudne príďte a môžeme si to vydiskutovať na štyri oči, zoči 

voči. Nemusíme tu sústavne zaťažovať ostatných kolegov, prípadne občanov, týmito problémami. 

Ďakujem.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne, pán starosta. Mňa dávate pod 

trojminútový tlak, ponáhľam sa a neviem to kľudne vysvetliť. Potom som nervózny. Vyzerám ako 

keby som bol nervózny zo seba a pritom som nervózny z textu. Poprosím, naozaj, mojich rodičov 

nespomínajte a nikoho vy radšej nezabíjajte. Naozaj, nejdeme sa tu baviť. Ja som položil otázky. Ja 

som vám nedával otázky na vašu rodinu. Ja som dal legitímne otázky. Napríklad prečo ste zobrali 

komisii kultúry, kde Maťo Konečný žobral doslova poslancov o 300 € a vy sa jedného dňa rozhodnete 

a urobíte akciu za 2 500 €. A nenapíšete vopred členom komisie. Vážení, nestihol som prečerpať 

v lete, neboli koncerty kvôli COVID-u, ideme urobiť podujatie do školy. Ja prvý by som vám povedal 

áno, urobte ho. Prečo vy neviete napísať mail? Vy viete napísať mail iba vtedy, keď vám to vyhovuje, 

pán starosta. Aj ostatných to zaujíma. Čiže toto bolo to. Nebudem žiadne oznámenia dávať. To nie je 

trestný zákon, to sú rozpočtové pravidlá. Na to máme kontrolóra, on má vyhodnotiť oprávnenosť 

a účelovosť použitia finančných prostriedkov. Dovoľte mi 20 sekúnd, už sa nebudem prihlasovať. 

Hovoríte o odpovediach. Ale na čo budem ja odpovede riešiť ... . Pardón. Ako ja mám byť spokojný 

s odpoveďami, keď mi bolo napísané, že akcia Mikuláš bola súkromná akcia a potom ďalším šetrením 

... . Pardón. V tom istom liste, v druhej vete je písané, že na túto akciu bolo použité z položky kultúrne 

podujatia 2,5 tisíc. Tak ako? Balíčky boli súkromná, ale samotné podujatie bolo platené z mestskej 

časti? Čiže to nebola súkromná akcia. Čiže vlastne ten, čo vám to písal, tak ho pozdravte, ale vlastne 

vás totálne zašil tým listom, ale že totálne, a atď. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, nasleduje pani poslankyňa Blaškovičová.  
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p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Pán starosta, vážim si vašu prácu, aj som vám to 

povedal, aj napísala. Aj som rada, že ste napísali, myslím za ten čas, čo sme sa nevideli dva maily 

o svojej činnosti. Ale sú veci, v ktorých musím súhlasiť s kolegom poslancom. Naozaj. Ja som vám 

to rovnako napísala v odpovedi, čo sa týkalo seniorov, ponuky komunikácie, t. z. linky dôvery, 

o Mikuláši. To sú proste akcie, o ktorých sa dozvedáme ex post. Toto vadí veľmi aj mne. Priznám sa. 

Vadí mi to, pretože si myslím ... . Vôbec nespochybňujem, že sú to dôležité, potrebné veci. Ale na to 

tu máme komisie. Ja viem, že je úplne výnimočná situácia, ale ja sa cítim obchádzaná. A myslím si, 

že sa tak cítia viacerí kolegovia poslanci. Nie je to fér, že sa to dozvie verejnosť alebo členovia 

denného centra aktivity skôr, ako my poslanci. Určite by nikto z nás nemal s tými akciami problém 

a boli by sme za. A myslím si, že možno by sme mali ešte ďalšie nápady, ktoré by tomu mohli 

pomôcť. Čiže ak sa aj neobrátite priamo na predsedu jednotlivých komisií, či teda s Mikulášom alebo 

s aktivitami, ktoré sa týkajú denného centra, tak aspoň predseda komisie ..., povedať mu, nech to od 

komunikuje so svojimi členmi. Nech si to od komunikujeme mailmi. Nech vám povieme, áno, 

súhlasíme, sme radi. Ja viem, že tieto veci sa nerodia z hodiny na hodinu. Rodia sa aspoň zo dňa na 

deň, alebo dva dni. Aspoň to dať na vedomie. Prosím vás, ohláste sa, dajte nejakú vlastnú pripomienku 

k tomu. Túto akciu chceme rozbehnúť. Takže k tomuto sa prikláňam aj ja tým, že som rada, že sa tie 

aktivity dejú. Ale presne, ako povedal Michal, áno, na úkor komisie kultúry. OK. Bolo treba, zostali 

peniaze, mohli sa buď preložiť alebo minúť. Ale tak isto, čo sa týka komisie sociálnej, tam bolo 

viacero vecí, ku ktorým sme sa vôbec nevedeli vyjadriť a dostali sa k nám ex post. Takže budem rada, 

keď sa to do budúcnosti, táto komunikácia naša, zmení. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Áno, už nebudem sa k vám. Ja som sľúbil 20 

sekúnd. Čiže budem na kolegyňu. Áno, ona to naozaj veľmi slušne zhrnula. Presne to som mal na 

mysli. A budem sa opakovať. Prvý by som podporil akciu Mikuláš. A bola vynikajúca a bolo 500 detí 

šťastných. Ale poďme, keď už hovoríme o sliepke, tak vráťme sa k vajcu. Tak si to predstavujeme. 

To čo ste u svojho predchodcu vyčítal, to robíte vy. Ale tak ste sa rozbehol. Či nákupy skautov, či 

rozdávanie balíčkov, či respirátory. Čo v dnešnej dobe je potrebné oceniť. Ale ja sa tu spýtam 

zamestnanca, ktorý dneska nie je, že z akej položky sú kupované vo veľkom respirátory a on mi 

povie, že peniaze nemajú meno? Dúfam, že to myslel zo srandy. Ale v tejto mestskej časti mali, majú 

a budú mať peniaze meno. A v odpovedi som dostal FFP3 drahé, že boli kúpené pre poslancov. Dostal 

z vás niekto FFP3? Lebo také chodia mi „dvestojedenástky“. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem. Na to len krátka pripomienka. Máme rukolapný dôkaz, 

mailová komunikácia išla na každého poslanca, kde vyzývame kto má záujem, máme pre vás 

pripravené FFP3, FFP2. Myslím, že až na jedného alebo dvoch poslancov, sa nikto neozval. Takže 

poprosím, buďme korektní. Neprekrúcajme, že niekto vám ... . Proste mailová komunikácia je o tom, 

že vieme spätne ukázať čo sme vám posielali a kedy sme vás k čomu vyzývali. Ale vážne, skúsme 

byť korektní. Keď raz z druhej strany nie je spätná väzba, tak ešte vyčítať, že vlastne my 

nekomunikujeme, keď nedostávame spätnú väzbu, konkrétne v tejto téme, tak ozaj akože ... . Ale 

dobre, skúsme sa posunúť ďalej. Pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Len aby sme boli korektní, ako pán starosta hovorí. 

Potom, čo vznikol problém, či s rozdávaním respirátorov alebo vitamínových balíčkov, sme mali 

osobné stretnutie s pánom starostom, na ktorom sme sa dohodli, že s ďalšími aktivitami, ak nebude 

včas, že vlastne narýchlo sa to urobí, tak bude kontaktovať aspoň predsedu danej komisie. A ak bude, 

tak to pôjde aj do samotnej komisie, čo vlastne sa aj stalo. Pán starosta má následne potom 

kontaktoval z úradu ohľadom asi 30 balíčkov vitamínovej pomoci, ktoré som rozhodol vzhľadom na 

danú krízu a pandemickú situáciu, aby boli rozdané vlastne tým dôchodcom, ktorí majú najnižšie 
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dôchodky a aby sme ich neroznášali, a znížili tým šancu prenosu. Tak sú uskladnené tuná na úrade 

a keď si prídu kúpiť lístky na obed, tak vlastne dostanú od nás aj tento vitamínový balíček. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ak sa nikto ďalší už nehlási, uzatváram diskusiu a poprosím 

o prečítanie návrhu na uznesenie.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na vedomie informáciu o činnosti starostu mestskej časti 

Košice-Staré Mesto od XIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, 

ktoré sa konalo dňa 08.12.2020, v  predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 7: za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie sme prijali. Ďalším bodom rokovania je bod č. 3.  

 

- - - 

 

Bod č. 2 

Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XIII. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 08.12.2020 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Predkladateľom je pán kontrolór JUDr. Roman Pillár. Nakoľko je 

neprítomný z dôvodov, akých som vás informoval. Zároveň, keď nás počúva, či už online, verím, že 

všetci ho na diaľku pozdravujeme a prajeme mu ozaj čím najskoršie uzdravenie. Dovoľte, aby som 

tým pádom poveril nášho nového zamestnanca, ktorý už tu bol spomínaný. Zároveň by som ho aj 

takto predstavil, pána Olivera Kovácsa, ktorý posilnil naše rady za ostatný mesiac. A verím tomu, že 

bude, a je, a v podstate každý sa už mohol presvedčiť, či už na úrade, a verím že aj z vás poslancov, 

veľkým prínosom pre náš úrad a celú mestskú časť. Takže zároveň si dovolím takto ho aj dnes poveriť 

zastupovaním, či už pána prednostu, alebo aj konkrétne teraz v týchto bodoch pána kontrolóra ako 

prekladateľa. Dávam slovo pánovi Kovácsovi. Nech sa páči. 

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem pán starosta. Milí poslanci, poslankyne, kolegovia, dovoľte mi uviesť, 

že k bodu Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení od XIII. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 08.12.2020, miestne 

zastupiteľstvo neprijalo žiadne uznesenia, ktorými by uložilo úlohy, a teda ktoré treba kontrolovať. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Otváram diskusiu. Pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Keďže ja sa s pánom Kovácsom poznám už z mestskej 

časti Západ, kde som pôsobil v správe mestskej zelene ako technik zelene, čiže máme o sebe nejaké 

vedomosti, tak samozrejme, ja len nadviažem na to, pán starosta, a vôbec to nie je myslené ani na 

pána Kovácsa, ale iba ako taká myšlienka, o ktorej by každý mohol vedieť. To, či bolo zverejnené, 

by som povedal, že v prípade zamestnanca s takými skúsenosťami by ste mohol obhájiť. Ale vy rád 

ste ticho, keď sa vás niečo pýtam, ale dobre. Ja to teraz do istej miery obhájim. Človek má skúsenosti 

dlhoročné so samosprávou, atď. Ja len kritizujem, že raz hovoríte o transparentnosti, raz nikde nie sú 

tieto miesta zverejnené. A nie toto som chcel. Chcel som toto, že vy ste prijal zamestnanca, aj jedného, 

aj druhého, ale my budeme mať rozpočet až v 8. bode. A teraz sa vás pýtam. My keby sme dali znížiť, 
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čo taký návrh nedávam. Hej, tu teraz dávam ruku, zatiaľ. Taký návrh ja nedávam, že znížiť platy 

zamestnancov ..., vám hovorím pán starosta. Ak poslanci v bode 8., pardón, v bode 9. znížia platy 

zamestnancov, odvody, poviete pánovi Kovácsovi: „Prepáč Oliver, ale si v skúšobnej dobe“? Ja by 

som poprosil, že keď už tak rýchlo, tak oboch zamestnancov ste mohli dneska prijať. Lebo zase je 

zastupiteľstvo postavené ..., lebo ich platy sú za rozpočtované. Viem, že v organizačnej štruktúre boli 

vytvorené tieto miesta, čo však neznamená, že nepodlieha rozpočtu, ale v poriadku. Vy robíte politiku 

štýlom vám blízkym zo súkromnej sféry. A dajme tomu, že sa ešte stále učíte. Ja len dúfam, že sa 

nebudete štyri roky učiť.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Poviem fakty, lebo vidím, že stále je tu tendencia 

veci prekrúcať. Takže výsledok vlastne je taký, že títo ľudia samozrejme boli, či už pán Kovács, alebo 

pán Stančák, to sú všetko tabuľkové miesta, ktoré boli voľné. To znamená, bavíme sa o pozícii de 

facto na úrovni zabezpečovania čistoty. Čiže nazvem to nejak, upratovač. A potom sa bavíme 

o prípade pána Kovácsa, o pozícii referenta na mieste, ktoré bolo dlhodobo neobsadené. Čiže 

podchytené v rozpočte. Doteraz financie vďaka tomu miestu šetrené. A samozrejme teraz, keďže sa 

naskytla takáto možnosť, nevidím problém prečo by sme toto miesto neobsadili, a zvlášť takýmito 

kvalitnými ľuďmi, akými sme ich obsadili. Tu ste tiež sám pán poslanec vlastne ohodnotil, že bol to 

dobrý výber a verím tomu, že každý, kto sleduje činnosť týchto oboch nových zamestnancov, uzná, 

že je to veľký prínos pre našu mestskú časť. Takže myslím si, že všetko bolo tak, ako má byť. 

Samozrejme, pocity môže mať každý rôzne, na to má každý právo. Ale v podstate všetko je tak, ako 

má byť a je to v poriadku. Čiže nemenila sa organizačná štruktúra, nenavyšovali sa žiadne mzdové 

výdavky, keďže to bolo v rámci rozpočtu zahrnuté a miesta boli neobsadené. Takže je to len o tom, 

že keď chceme podávať lepší a lepší výkon, tak konkrétne potrebujeme samozrejme na to kvalitných 

ľudí. A zvlášť, keď nám to umožňuje štruktúra, kde sú miesta voľné a neobsadené, tak nevidím 

dôvod, prečo by sme to nevyužili. A už prvé výsledky aj počas dnešného zastupiteľstva budete vidieť, 

aký je prínos oboch týchto ľudí pre náš úrad. Takže ešte raz ďakujem. Pán poslanec Djordjevič, nech 

sa páči s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem. Keďže ma kolegyňa správne upozornila, 

že to ani nepatrí do tohto bodu, takže budem 30 sekundový. Fajn, ale keď hovoríme o faktoch, pán 

starosta, lebo hovoríte o organizačnej štruktúre ako dogme. Ale faktom je, že organizačnú štruktúru 

ste zmenil vy a počet zamestnancov oproti roku 2014 – 2018 ste zvýšil vy. Čiže nehovorte, že vy len 

plníte organizačnú schému, lebo vy ste ju zmenil. Čiže to je celá pravda. A už to B, čo ste povedal, 

to je tiež pravda. A aj pána Stančáka poznám z Facebooku, aký je aktívny. Ale keď ste hovorili 

o pozícii upratovač, tak vám odporúčam naštudovať si zákon o meste Košice, ktorý definuje 

kompetencie mesta a mestských častí. Pokiaľ viem, tak tieto kompetencie má v správe KOSIT. Keď 

už sme pri míňaní verejných zdrojov. Takže radšej toho upratovača nazvime hospodárskym 

pracovníkom a poďme na ďalší bod. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ak sa nikto nehlási, uzatváram diskusiu a dávam slovo návrhovej 

komisii.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na vedomie informáciu o plnení úloh vyplývajúcich z 

uznesení od XIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa 

konalo dňa 08.12.2020. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím.  

 

Hlasovanie č. 8:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Takže môžeme pristúpiť k ďalšiemu bodu dnešného zasadnutia č. 3.   

 

- - - 

 

Bod č. 3 

Prehľad plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto s   

termínom plnenia „stály“ 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pán Kovács, dávam vám slovo. 

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem pán starosta. V materiáli máte spracovaný tabuľkový prehľad plnenia 

uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto s termínom plnenia „stály“. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Otváram diskusiu. Nech sa páči pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Všetko je v poriadku v tejto dôvodovej správe. Akurát 

sa chcem opýtať, či uznesenie z 12.03.2020, ktoré predniesla kolegyňa Hulmečíková, ktoré odporúča 

prizývať so zástupcami mestských podnikov, mestskej  polície, policajného zboru, Magistrátu mesta 

Košice, plavárne, materských škôl, stavebného bytového družstva, poslancov mestskej časti Košice-

Staré Mesto oznámením termínu stretnutia minimálne tri dni vopred. Prečo sa tam nedostalo? Preto, 

že je to odporúča, alebo naozaj sa na neho zabudlo? Čo vôbec nekritizujem. Každý z nás má právo 

niečo zabudnúť. A dúfam, že sa momentálne nevykonáva iba kvôli tým pandemickým opatreniam. 

A keď to skončí, tak sa samozrejme k tomuto vrátime a vy naše odporúčanie budete sa snažiť 

aplikovať, lebo samozrejme neskôr sa môže zmeniť na žiadanie, nie na odporúčanie. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Zaznamenali sme si tento podnet. Uzatváram diskusiu a nech sa 

páči návrhová.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na vedomie prehľad plnenia uznesení Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto s  termínom plnenia „stály“ v predloženom znení. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím.  

 

Hlasovanie č. 9:  za – 10, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 1 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme pokračovať bodom č. 4.   

 

- - - 

 

Bod č. 4 

Návrh na zrušenie uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Predkladateľ opäť pán kontrolór, takže dávam slovo pánovi Kovácsovi, 

nech sa páči. 

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem pán starosta. Predkladám materiály, pán kontrolór navrhuje zrušenie 

uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto s číslami 134/3 zo dňa 

24.02.2004 a 196/2 zo dňa 18.03.2013. Dôvodom je zrušenie uznesenia miestneho zastupiteľstva pod 
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písm. a) číslo 134/3 zo dňa 24.02.2004, že po komunálnych voľbách v roku 2018 nebola v mestskej 

časti Košice-Staré Mesto zriadená miestna rada a preto je toto uznesenie zmätočné a neaktuálne. 

Ďalším zrušením je uznesenie č. 196/2 zo da 18.03.2013, a to z dôvodu, že došlo k zmene kreovania 

komisií a jej členov a členovia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto sú volení 

poslancami Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto na zastupiteľstve. Z tohto 

dôvodu je toto uznesenie neaktuálne. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Otváram diskusiu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram a dávam slovo 

návrhovej komisii.  

 

p. Havasi, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie. Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje zrušenie uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Staré Mesto: 

a) číslo 134/3 zo dňa 24.02.2004, ktorým Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

schvaľuje postup, že ak pri prejednávaní materiálu pripravenom miestnym úradom v miestnej rade 

nedôjde k jeho doporučeniu alebo ku kompromisnému návrhu, ukladá Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto prednostovi miestneho úradu predmetný materiál na miestne 

zastupiteľstvo predložiť v alternatívach.    

b) číslo 196/2 zo dňa 18.03.2013, ktorým Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

žiada starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto vymenúvať všetkých členov komisií z radov 

poslancov na základe písomného (stačí elektronicky) požiadania predsedov klubov Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktorí nominácie poslancov z ich klubov zašlú 

starostovi mestskej časti Košice-Staré Mesto ako odpoveď na jeho písomnú žiadosť. 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím.  

 

Hlasovanie č. 10:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie bolo prijaté. Nasleduje bod č. 5.   

 

- - - 

 

Bod č. 5 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto za obdobie 

od XIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti  Košice-Staré Mesto, ktoré sa 

konalo dňa 08.12.2020 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak isto dávam slovo pánovi Kovácsovi. 

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem pán starosta. Vážení poslanci, poslankyne, predmetom materiálu, 

ktorý vám bol zaslaný, teda bola Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti 

Košice-Staré Mesto za obdobie od konania XIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo 08.12.2020. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Otváram diskusiu. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Mal som pripravený doplňujúci návrh na uznesenie, 

ale vzhľadom na to, aj nevieme v akej pohode je náš kontrolór, ale aj vzhľadom na to, že som práve 

bol zvedavý na reakciu, ktorú som dajme tomu aj kriticky, nie kriticky, ktorú som rozvinul v časti 

správa o činnosti starostu. Keďže naozaj mi nebol kladený odpor a nejaké vehementné vyvracanie 

ani kalendárov, ani balíčkov, ani Mikuláša, tak nebudem predkladať a zaťažovať kontrolóra. 
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Jednoducho bolo to povedané. Myslím si, že to stačí. Pokiaľ vy ste nemali nejaké vážne proti 

argumenty, z môjho pohľadu môžeme považovať túto tému za uzavretú tým, ako pán poslanec 

Priester povedal, že už nastalo zlepšenie, tak som rád, že otvorením tejto témy som dospel k tomu, že 

sa budete radiť aspoň s predsedami komisií, ktorých ste mimochodom sám navrhol. Čiže budem 

férový a ďakujem, že sa, aj vďaka mojej kritike, zlepšujete.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ešte pani poslankyňa Blaškovičová. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Jednak chcem pozdraviť pána kontrolóra a popriať mu skoré 

uzdravenie. Prečítala som si správu, ďakujem za ňu. A mám pripomienku možno pán starosta, že 

obhajovať alebo uvádzať správu kontrolóra určite by nemal zamestnanec mestskej časti, ale keď, tak 

by to mal urobiť pán zástupca, pretože kontrolór je predsa náš človek, my sme si ho vybrali a zvolili. 

Nie je to zamestnanec úradu, takže nabudúce aby k takejto podobnej chybe nedošlo. A páni, ja vás 

pekne chcem poprosiť, počúvame vás od začiatku zastupiteľstva. Skúste si na zadnú stranu vašej 

domácej toalety napísať jeden veľký plagát, že vyká sa v množnom čísle. Keď sa na to budete párkrát 

denne pozerať, tak si na to spomeniete. Ste verejní funkcionári, mali by ste minimálne, ak teda nie je 

správne hovoriť po slovensky, aspoň používať správne oslovenia vo vykaní. Vyká sa v množnom 

čísle. Hovorili, robili, boli, videli. Pán starosta týka sa to rovnako vás ako tuto kolegu po pravej strane, 

ktorému som to už párkrát povedala, a počúvajú nás iní ľudia. Tak myslím si, že také malé jazykové 

okienko si zaslúžia. Ďakujem pekne.   

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu a poprosím návrhovú komisiu.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

mestskej časti Košice-Staré Mesto za obdobie od XIII. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 08.12.2020. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 11:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz nasleduje bod č. 6. 

  

- - - 

 

Bod č. 6 

Ročná správa o  kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto 

za   rok 2020 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže nech sa páči, dáme slovo pánovi zástupcovi. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Prečítam návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-Staré Mesto. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na vedomie  

Ročnú správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto za  rok  

2020. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Otváram diskusiu. Pán poslanec Djordjevič. 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ: Viacerí sa ma aj v priebehu roka pýtali, že či viem aké zásahy sú urobené 

v rozpočte. Tak napríklad v tejto správe si viete prečítať na strane 20, aké boli zásahy robené v roku 

2019. Čiže je informácia o týchto veciach, ktoré robilo zastupiteľstvo, ktoré robil starosta. Je tam aj 

z 31.12.2019. To predpokladám, aby účtovne bol rok v poriadku. Čiže všetko sa dá skontrolovať, ku 

všetkému sa dá vyjadriť, čiže len kvôli tomu. Síce sú to 60 stranové dokumenty, ale niekedy sa oplatí 

prečítať vo voľnom čase, lebo sú aj tam užitočné informácie. Boli tam aj nejaké výhrady voči 

trhovisku, ale keďže predpokladám, že od roku 2019 sa situácia zlepšila, tak nemusíme vôbec túto 

tému otvárať. A práve, myslím, že niektoré skôr aktuálnejšie informácie by mali byť, ale v poriadku. 

Čiže ja len pre kolegov. Áno, tu je to v takýchto správach aké zásahy sa robia. A môžeme si to 

vyžiadať aj na báze najbližšieho zastupiteľstva, atď. Čiže to je všetko na nás. Miestne zastupiteľstvo 

má tieto možnosti. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu a dám slovo návrhovej komisii.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na vedomie Ročnú správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra mestskej časti Košice-Staré Mesto za  rok  2020. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujme prosím.  

 

Hlasovanie č. 12:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme pristúpiť k bodu č. 7.   

 

- - - 

 

Bod č. 7 

Návrh Dodatku č. 2 k záväznému dokumentu č. 28/2013 Zásady hospodárenia s majetkom 

mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tu si dovolím povedať. Jedná sa o to, že v súvislosti s prijatými 

opatreniami zo strany orgánov štátnej správy v boji s COVID-19 ... . Samozrejme, mali sme aj nejaké 

žiadosti. To znamená, doba priniesla požiadavky, úľavy na nájmoch s tým, že my musíme postupovať 

v zmysle týchto zásad hospodárenia s majetkom. Práve preto vznikla takáto potreba vypracovania 

tohto dodatku č. 2. Išlo hlavne o ten problém, kde štát nastavil nejakú formu pomoci, ako nastavil, 

a na základe toho tým pádom vzniká tá väzba tú potrebu zo strany aj nás ako prenajímateľa, čiže 

vlastníka majetku. Čiže či už vyhovieť, alebo nevyhovieť, od toho sa potom odvíja tá forma štátnej 

pomoci pre daného nájomcu. Takže podľa súčasne platných Zásad hospodárenia s majetkom mestskej 

časti Košice-Staré Mesto, je možné odpustiť pohľadávku voči tomu istému dlžníkovi iba raz za tri 

roky. Z uvedeného dôvodu, aby bolo umožnené nájomcom uchádzať sa o dotácie. Čiže celý problém 

je vlastne v tom, že keď chceme zmeniť túto dobu, že raz za tri roky, ale chceme byť ústretovejší voči 

týmto nájomcom, čo sme tu aj mali, myslím, na ostatnom zastupiteľstve nejaké hlasy od vás, 

poslancov, že poďme do toho. Tak potrebujeme to zmeniť týmto dodatkom č. 2. Takže otváram 

diskusiu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram a dávam slovo návrhovej komisii.   

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje Dodatok č. 2 k záväznému dokumentu č. 28/2013  

Zásady hospodárenia s majetkom mestskej časti Košice-Staré Mesto podľa predloženého návrhu.   

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem pekne, hlasujte prosím. 
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Hlasovanie č. 13:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme pristúpiť k bodu č. 8 

 

- - - 

 

Bod č. 8 

Prenájom nebytového priestoru v budove Miestneho úradu mestskej časti Košice-Staré Mesto, 

Hviezdoslavova 7, Košice pre Úrad pre verejné obstarávanie z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Jedná sa o prípad hodný osobitného zreteľa pre Úrad pre verejné 

obstarávanie (ÚVO). V krátkosti poviem. Jedná sa o budovu, mestská časť je správcom objektu, 

miestneho úradu na Hviezdoslavovej 7, kde v podstate prenajímame jednotlivé priestory. Boli sme 

oslovení ÚVO záujmom prenajať si u nás priestory, kde vzhľadom k skutočnosti, že uvedený zámer 

je verejnoprospešný charakter, je dohodnuté nájomné vo výške 1  € za celý predmet nájmu, plus 

platby za média, ktoré bude samozrejme nájomca uhrádzať. Podľa zákona 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov mestská časť Košice-Staré Mesto môže realizovať prenájom 

z dôvodov hodných osobitného zreteľa, o ktorých miestne zastupiteľstvo rozhodne trojpätinovou 

väčšinou všetkých poslancov. Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri miestnom 

zastupiteľstve mestskej časti na svojom zasadnutí dňa 03.12.2020 odporučila miestnemu 

zastupiteľstvu prenajať predmetný nebytový priestor, čiže schváliť uznesenie. Otváram diskusiu. Ak 

sa nikto nehlási, uzatváram. Nech sa páči návrhová komisia. 

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa prenájom 

nebytového priestoru v predloženom znení. Dôvod hodný osobitného zreteľa: verejnoprospešná 

činnosť - poskytovanie bezplatných služieb a odbornej pomoci verejným obstarávateľom stálym 

pracoviskom Úradu pre verejné obstarávanie. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 14:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalším bodom je doplnený bod č. 8.1. 

 

- - - 

 

Bod č. 8.1 

Anketa na Dargovskej ulici – informácia 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Poprosím predkladateľa, aby nám k tomu povedal pár slov. Takže otváram 

diskusiu. Pani Faťolová, nech sa páči. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Dobrý deň prajem vážené kolegyne, vážení kolegovia miestni poslanci, 

vážený pán starosta. Dovoľte, aby som vás informovala ohľadom akcie, ktorú sme zorganizovali ako 

miestni poslanci Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto za obvod 3. Keďže 

lokalita, v ktorej sa nachádza predmetný pozemok, sa nachádza v tomto našom okrsku. Vzišlo to 
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z toho dôvodu, že sme pociťovali ako poslanci takú potrebu viac umožniť našim obyvateľom, aby sa 

vyjadrili k zámerom vlastne, aké plánuje mestská časť na konkrétnych verejných priestranstvách 

realizovať. Ja napríklad konkrétne som išla aj tuná za poslankyňu a dala som si jeden cieľ, že všetky 

akcie, ktoré budeme ako mestská časť realizovať na týchto verejných priestranstvách, tak bola by 

som rada, keby sme najprv upovedomili občanov, resp. ich zapojili a požiadali o ich názory, pretože 

toto je veľmi dôležitá spätná väzba, aby my sme vedeli ďalej rokovať a riešiť konkrétne situácie. Tak 

nastala tu tá prvá možnosť. Keďže sme sa na finančnej komisii dočítali, okrem iných položiek 

a plánov, ktoré by sme chceli zrealizovať v rámci mestskej časti, a je tu jedna veľmi zaujímavá akcia, 

kde sa plánovalo zrealizovať na starom ihrisku, kde je vlastne doteraz spevnená plocha, ktorá je 

v strašne zlom stave a nevykazuje bezpečnosť, ani žiadne parametre, aby sa tam mohli hrať loptové 

hry. Čiže my sme spustili anketu, ktorú sme začali 1.3., trvala do 6.3., čiže skoro týždeň. Otázka 

v tejto ankete znela. Čo by ste si priali, aby sa na uvedenom pozemku, ktorý vlastne je špecifikovaný 

parcelným číslom 3813/6, kde sa nachádza toto ihrisko, zrealizovalo v rámci revitalizácie verejného 

priestranstva? Dali sme možnosti. Bolo tam 9 možností. Ja si dovolím prečítať, lebo tí, čo ste sa 

nezúčastnili toho, neviete č sme sa pýtali. Tak sme dali možnosti, či si tam obyvatelia prajú obnovenie 

ihriska, ktoré bude oplotené, spevnená plocha multifunkčného ihriska na loptové hry a pod., 

s osadením basketbalových košov, stojanov na volejbalovú sieťku a pod. Čiže funkcia ako taká, ktorú 

spĺňa doteraz. Druhý bod bolo moderné detské ihrisko s hracími zostavami, preliezkami, hojdačkami, 

pieskoviskom a inými hracími prvkami atď., kde sme upovedomili občanov, že vlastne takéto detské 

ihrisko bude modernizované na Karpatskej ulici správou mestskej zelene. Ďalšia alternatíva bolo 

CrossFit ihrisko,4.  oddychová zóna s trávnatými porastami, výsadbou kvetov, atď. Bod 5. bol na 

časti kontajnerovisko uzamykateľné alebo polozapustené. Po 6. bolo ohradené venčovisko 

s príslušenstvom pre psov, 7. parkovisko, 8. keď nemal niekto názor – neviem a po 9. iné možnosti. 

No veľmi nás prekvapil výsledok a hlavne účasť tohto prieskumu. Keďže môžem povedať, že v tejto 

lokalite sa nachádza v bezprostrednej blízkosti 6 bytových domov, kde spolu tieto bytové domy majú 

514 bytov. Naša účasť v tomto prieskume, za tých 6 dní, bola 208 bytov, t. j. 40 % obyvateľstva, čo 

si myslím, že je veľmi veľká účasť na to, že sa stalo to, že v jednom bloku nám ... . My sme to rozniesli 

v pondelok, vo štvrtok nám zmizla krabica, kde tí ľudia mohli hádzať tie svoje pripomienky a bolo 

mi povedané, že už v tej krabici bolo dosť listov. Čiže vo štvrtok sme dali operatívne oznam, že tí 

ľudia, ktorí hodili do tejto krabice, nech opätovne dajú svoj názor na papier a hodia ho do schránky 

zástupcu vlastníkov bytov a resp. kto ešte nehlasoval, aby tak urobil. Čiže takto sme získali ešte 

nejaké názory a tamtie už boli stopené. Čiže nám dosť skreslil ešte aj tento prípad tie výsledky. 

Spôsob realizácie prieskumu bol formou anonymnej anketových lístkov, ktoré rozdistribuovali 

osobne do poštových schránok, do každého bytu v týchto troch bytových domoch. Popísali sme tam 

presne, nakreslili sme ten pozemok, aby ľuďom bolo jasné, že o čo ide. Čiže tieto anketové lístky po 

ukončení prieskumu sme pozbierali a vyhodnotili. A teraz vám poviem, aký je stav vlastne čo sa týka 

toho názoru tých našich občanov. Tak ako som už povedala, ešte to zopakujem. Z celkového počtu 

514 bytov sa zúčastnilo 208, t. j. 40,47 % a na prvých troch miestach sa umiestnili: na 3. mieste to 

bola obnova ihriska oplotená so všetkými tými príslušenstvami, košov a bránky, atď. – to je ten bod 

1., kde sme obdržali 45 hlasov z celkového počtu zúčastnených to bolo 21,46 %. Na 2. mieste sa 

umiestnila oddychová zóna s trávnatými porastami, s kvetinovou výsadbou, atď., kde sa takto 

vyjadrilo 46 bytov, t. j. 22,12 %. A na 1. mieste sa umiestnili kontajnerové stojiská, či už 

polozapustené alebo uzatvárateľné. Ešte aj toto sme mali rozdelené, aby sme si urobili taký prieskum, 

že v tejto lokalite asi čo by ľudia takto preferovali. Tu je výsledok taký, že na tento bod dalo 52 ľudí 

hlasy, čo je 25 % zo všetkých zúčastnených. A ostatné body potom už boli rapídne pod hranicu. To 

bolo 8, 0,5, tam bolo po dva – tri, aj nižšie, hlasy. Čiže tuná vidíme, že vlastne z tohto výsledku sú to 

také blízke údaje hodnotovo, skoro číselne rovnaké. Škoda, že nemáme tam ten jeden blok, ktorý 

vlastne by bolo veľmi zaujímavé posúdiť, aké mali oni názory. Ale záverom je asi to, že na tom prvom 

mieste sú tie kontajneroviská. A z toho vidíme, že naozaj tí ľudia asi preferujú tú čistotu a ten 

poriadok na tých našich sídliskách, aby sme sa venovali hlavne tomu. Viem, je to parketa mesta 
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povedzme, ale treba nejako spolupracovať a hľadať, lebo keď tam bude robiť nejakú modernizáciu 

a bude tam okolo tých ihrísk bordel a špina, neporiadok a budú tam chodiť stále tí neprispôsobiví 

občania, tak toto by som chcela záverom povedať, že vlastne z toho vyplynulo to, že na 1. mieste je 

to kontajnerovisko. No, hovorím, aj ten prvý bod nebol ďaleko, ani ten druhý. Takže ďakujem vám 

veľmi pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Chcem sa rovnako za úrad poďakovať skupine 

poslancov, ktorí iniciatívne sa chopili tejto témy a toto je presne cesta, ktorou máme ísť a myslím si, 

že presne takto si vieme overiť v praxi, aby sme ozaj investovali a robili to, čo chcú občania. 

A takouto formou, si myslím, že sa to presne má robiť. Faktická pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ja by som len v krátkosti reagoval na anketu, lebo 

tie prvé tri pozície boli veľmi podobné. Čiže by som povedal, že ... . Ono, v dvadsaťtisícovej mestskej 

časti je mať ihrisko, je dobre. Len ja som od začiatku mal obavu, že je to husto zasídlená oblasť a že 

za roky sa tie názory ľudí zmenili, že kedysi to nevadilo ľuďom, keď pod balkónmi tá lopta trieskala. 

Ale dnes je už proste tá doba iná. V podstate sme aj predišli tomu, žeby sme boli pod kritikou, keď 

až 80 % ľudí toto ihrisko nechce. Ja sa kriticky teraz vyjadrím, že v roku 2019 bola výstavba tohto 

ihriska spomenutá v Staromestských listoch. Čiže tam by som apeloval na trochu dôslednejšiu 

kontrolu týchto článkov, ktoré tam vychádzajú. Nechcem vôbec zdržiavať. Práveže kolegyňa 

povedala všetko, až by som povedal, až viac jak ... . Proste súhrn je taký, víťaz kontajneroviská. Ale 

tesný záves je zrekultivovanie priestoru v podstate na oddychovú zónu. Čiže tie dva body sa nebijú. 

Keď ihrisko, keď je 20 % ZA, t. z. 80 % je PROTI. Čiže myšlienky ihriska, tak žiaľ, aj vzhľadom na 

vypísanú výzvu z môjho pohľadu, zástupcu daného volebného obvodu, by sme sa mali tejto 

myšlienky vzdať. A riešenie, ktoré príde predpokladám v samotnom rozpočte, je ich samozrejme 

viac. Ale ak by boli použiteľné, za čo ja ako poslanec by som už mal bojovať, lebo ... . Dovolíte? Tak 

nie, lebo potom neviem komu to hovorím,  ospravedlňujem sa, len 50 000 € je tam. Teraz, bolo už 

napísané ihrisko v Staromestských listoch. Teraz sme ľuďom všetkým povedali anketu. Keď sa tam 

n€obí nič, tak všetci, nielen úrad, redakčná rada tých staromestských, ale každý jeden poslanec, 

a hlavne tí, čo sme robili anketu, budeme vyzerať ako totálni hlupáci. Vy nám napíšte do novín, vy 

robíte anketu a n€obíte nič. Čiže, ak nebude väčšinový názor dať tie peniaze naspäť do rezervného 

fondu, tak by sme v ďalšom bode, a to sme úmyselne dali tento bod pred rozpočet, mali uvažovať 

o tom, že spojiť prvé dve miesta, ktoré sa nevylučujú, lebo ihrisko sa vylučuje. Ale spojiť, ak bude 

možné vzhľadom na idúci plynovod pod týmto ihriskom, umiestniť podzemné kontajnery, spolu 

s revitalizáciou územia. Čiže, ak bude vôľa a prejde tento návrh, budem radi, alebo my by sme boli 

radi, vzhľadom na to, že tým ľuďom sa to už sľúbilo. A to nie je pár ľudí, to je 514 bytov, to je 1 100 

obyvateľov. Čiže 1 100 obyvateľov teraz čaká, čo bude. Takže to len nadväzujem už na ďalší bod, že 

bolo by potrebné schváliť presunutie týchto peňazí na oddychovú zónu, t. z. lavičky, nejaká sadová 

výsadba a polopodzemné alebo nadzemné kontajnery. Ale to, samozrejme, o tom sa budeme baviť 

v rozpočte. Len hovorím, prvé dve miesta sa nebijú. Čiže by sme vyhoveli 25 % plus 22 %, čiže 

zhruba polovici opýtaných 47 %, zhruba polovici opýtaných by sme vyhoveli. To je asi 

najjednoduchšie. A samozrejme, že ešte keby sa ten CrossFit niekde pripáral, ktorý nevylučuje 

aktivity oddychovej zóny, lebo aj v mestskom parku, aj lesoparkoch sú CrossFity, tak by sme vyriešili 

60 %. Čiže nazvime to potom revitalizácia daného územia a budeme mať priestor na to, aby sme sa 

s touto myšlienkou hrali ďalej.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem. Ja som ešte zabudla, chcela by som vám aj prečítať vlastne 

ostatné výsledky, aby ste mali takú predstavu, že tých 9 bodov, ktoré sme tu spomínali, ako asi 

percentuálne dopadli. Čiže 1. obnova toho ihriska vychádza na 24,46 % 2. detské ihrisko 8,65 %, 3. 
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CrossFit ihrisko 5,77 %. To boli asi tak dvaja, traja z jedného bloku. Potom 4. oddychová zóna 22,12 

%. Ohradené venčoviská 1,44 % (3 hlasy z celých šiestich blokov). Parkovisko 7,21 % (15 hlasov), 

a to je všetko. Boli tu aj nejaké neplatné hlasy 16, ktoré vlastne buď mali zaškrtnuté tri alternatívy, 

alebo všetko.  Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán zástupca Ďurica, nech sa páči.  

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Dobrý deň, ja sa chcem tak isto poďakovať všetkým poslancom, 

ktorí sa zúčastnili toho prieskumu. Je veľmi dôležité vedieť, čo si obyvatelia v danej lokalite žiadajú. 

Ja len chcem vám adresovať pán Djordjevič, pani Faťolová a pán Kočiš takisto. Ďakujem ešte raz, že 

ste sa podujali na tento prieskum v tejto neľahkej dobe. Ako sa hovorí vox populi, vox Dei – hlas 

ľudu, hlas boží. Čiže asi by nemalo zmysel ísť nejakou vlastnou cestou, ale treba sa prispôsobil 

okolnostiam, obyvateľom, ktorí tam žijú. Čiže určite budem hlasovať za to, aby sa tam toto 

priestranstvo zveľadilo tak či tak. Ak to nebude multifunkčné ihrisko, tak zrejme nejaké príjemné 

verejné priestranstvo s podzemnými kontajnermi, plus samozrejme lavičky, zeleň, kvetová výsadba. 

Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Svietiš Inga na červeno, pani poslankyňa, to znamená, že si asi 

vyčerpala svoj limit. Nech sa páči. Moment, zapnite prosím pani poslankyňu. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na 

vedomie výsledky ankety poslaneckého prieskumu verejnej mienky na ul. Dargovská 1, 2, 3 

a Karpatská 1, 2, 3. Ďakujem 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže v rámci diskusie ešte by som, ak dovolíte, dal slovo 

pánovi Kovácsovi. Nech sa páči. 

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem pán starosta. Milí poslanci, panie poslankyne. Nedá mi nezareagovať. 

V podstate výsledkom samotnej ankety bola rôznorodosť názorov obyvateľov a v podstate tá úloha 

pre nás, ako pre úrad, z toho vyvstáva tá, že ak som teda dobre pochopil. Tá potreba tej športovej 

infraštruktúry tu je obsiahnutá v tých približne 22 %. Tak isto je tu obsiahnutá aj potreba riešenia 

nejakej parkovej úpravy. To sa nebije so zámerom toho športoviska samotného. A čo sa týka 

odpadového hospodárstva a kontajneroviská, to riešenie tiež je tu uprednostňované, pretože pociťujú 

určitý nedostatok obyvatelia. Avšak to nemá žiadny vplyv na dotknutú lokalitu, lebo v danej lokalite 

nie je možné postaviť to kontajnerovisko. Lokalita bude musieť byť zmenená. My už v súčasnosti 

vieme, že je tam množstvo inžinierskych sietí a je tam radová výsadba, sú tam stromy. Čiže výstavba 

samotného kontajneroviska na mieste, kde sa teraz nachádza spevnená plocha, je irelevantná v tomto 

momente. Čiže ja si osobne myslím, že určite sa bude treba venovať aj tej otázke toho odpadového 

hospodárstva. Avšak umiestnenie kontajneroviska by som uprednostnil v inej lokalite. Teda buď cez 

ulicu, alebo v najbližšej zelenej ploche, ktorá nebude takto zaťažená inžinierskymi sieťami a inými 

problémami z hľadiska legislatívy. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne. To je síce všetko pekné, čo 

hovoríte, ale pre mňa, ako poslanca daného volebného obvodu, je 80 % nezáujmu o toto ihrisko 

z pohľadu obyvateľov, priam záväzné, aby som nepodporil, ako tento návrh v rozprave o rozpočte, 

ako v bode 10. na žiadanie projektu. Ja žiaľ, na základe výsledku tejto ankety, nemôžem podporiť 

zámer mestskej časti. Neviem, na základe čoho, akých pocitov, názorov, bol vzniknutý, založený. 
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Ale ja nemôžem podporiť tento zámer. S mojím hlasom, žiaľ, nepočítajte. Poviem to hociktorému 

obyvateľovi týchto dotknutých vežiakov.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Blaškovičová, nech sa páči. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Ja začínam byť teraz zmätená, sa priznám, 

pretože na jednej strane traja kolegovia poslanci zorganizovali anketu, výsledkom ktorej je 

kontajnerovisko, a teraz úrad povie, že na tom mieste kontajnerovisko nemôže byť. Tak ja sa pýtam, 

keď ste išli do tejto ankety, tak ste komunikovali s úradom, že čo vlastne tam môže byť? Lebo mne 

to teraz pripadá akože ste vyvinuli iniciatívu so svojimi vlastnými návrhmi, ktoré sú, ako počúvam, 

nerealizovateľné. Takže si myslím, že občania, ktorí si zvolili túto alternatívu ako č. 1, budú 

nesmierne sklamaní, že sa rozhodli a vy ste ich podnietili k tomu, že môžu si túto alternatívu vybrať. 

Takže rozmýšľam, načo taká anketa je dobrá a ako budú vyzerať ďalšie ankety. Keď si vymyslíme, 

že tam urobíme heliport a vieme, že medzi domami to nepôjde, ale obyvateľom sa to bude páčiť. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pani poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ. Faktická poznámka: Ja som ešte mala faktickú poznámku na pána 

Kovácsa, čiže nie na pani Blaškovičovú. Ja si myslím, že kolegovia urobili aj tak záslužnú prácu, 

pretože tá anketa, ako som počula tie dátumy, vznikla až po finančnej komisii. A my sme žiadne iné 

informácie na finančnej komisii nedostali. Čiže nemôžeme obviňovať kolegov, že vybrali si takéto 

body aké si vybrali. Ale chcem povedať, že myslím si, že by bolo potrebné vyriešiť to 

kontajnerovisko, aby tí občania, či bude vpravo, vľavo, alebo kde, aby videli, že sa toto vyriešilo. 

Lebo fakt, musíme si povedať, že v tejto lokalite máme v hroznom stave čistotu. Keď sa pozrieme, 

na Dargovskej už z Vojenskej ulice nám plno papierov je pomedzi stromy. Takže urobiť 

kontajnerovisko a potom sa vrátiť k tej lokalite a povedať, no občania, kontajnerovisko sme vám 

urobili, pretože tam nemohlo byť a urobili sme ho inde, a poďme riešiť toto územie. Čiže si myslím, 

že fakt bude treba zastať v projekte a pokračovať v projekte.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem. Pani poslankyňa Faťolová s faktickou na koho?  

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ. Faktická poznámka: Na pani Blaškovičovú. Ďakujem pekne. Presne 

tak ako pani poslankyňa Hulmečíková povedala, bol tu tento zámer, aby sme si zmapovali, že či tí 

ľudia vôbec chcú takéto kontajnerovisko. A nakoľko poznám tú lokalitu, tam nie je veľa verejného 

priestoru voľného, kde by sa dali zrealizovať ... . Je tam strašne veľa bytov. Sú to veľké kontajnery. 

Buď polopodzemné, alebo tie koše. Tie si vyžadujú veľký priestor. Teraz to stojí popri chodníku, toto 

tak nemôže ostať ešte 3, 4, 5, 10, 20 rokov. Čiže niekde musíme nájsť to územie, kde urobíme buď 

klietky alebo to podzemné kontajnerovisko. Lebo to je služba každého občana. Každý tie smeti 

vynáša, každý potrebuje, každý jeden byt. Nie je napísané, že presne musí byť na tom pozemku, ale 

aby bol v tej lokalite. Viem, bola som o tom informovaná, že tade vedie rozvod plynu. Tam je 

ochranné pásmo zo zákona, myslím 1,5 m. A ďalej už neviem, či sú tam siete. Toto by predchádzalo 

ku realizácii, aby sa zrobili vlastne mapovačky tých inžinierskych sietí.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem. Ešte dám slovo pánovi Kovácsovi, nech sa páči.  

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Vážené panie poslankyne, vážení poslanci, ja sa chcem ospravedlniť, ak to bolo 

zle chápané z mojej strany. Nebola to vôbec kritika, priam naopak. Vaša aktivita je veľmi 

verejnoprospešná, určite vítaná, aj voči obyvateľom, aj voči nám, pracovníkom mestskej časti, kde 

v podstate tie signály toho, akým smerom investične sa máme uberať, sú pre nás nanajvýš dôležité. 
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Čiže taktiež ďakujem a pripájam sa k ostatným. Čo sa týka tých inžinierskych sietí, áno, my už 

v súčasnosti vieme, lebo nejaký proces sa započal. Čiže my už vieme, že to územie je zaťažené naozaj. 

Čiže skôr sa treba rozprávať, ako a kde. A potom sa treba zase postaviť asi pred obyvateľov a ďalej 

jednať. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič s faktickou na koho? Na pána Kovácsa, 

nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Takto, definícia kontajneroviska nie je z pohľadu 

ankety momentálne prioritná. Môže byť nadzemné, ale aj polopodzemné. Keďže pán Kovács povedal, 

že na tejto parcele, alebo na tomto priestore nemôže byť. Mysleli ste presne ten plynovod alebo iné 

inžinierske siete? Lebo keď vylúčime tie kontajnery, môžeme sa potom baviť o nadzemnom. A ja 

vám tak poviem, že z môjho pohľadu tu nejde o to, že ja nechcem športovisko. Ja prvý by som privítal, 

keby som si mal kde zahrať futbal. Ale ide o to, je to medzi blokmi. Tam, keď o 20.00 h, a nezabránite 

v lete niekto, že pôjdete hrať v sobotu futbal. Partia šiestich ľudí, ktorí sú na jednej strane, alebo piati 

a brankár, dajú gól a zvriesknu góóól, a ľudia majú otvorené balkóny, a tým voličom to nebudem 

vedieť vysvetliť, že ja som tam dal ihrisko. Tie ihriská sa robia na školách. Áno, na mestskej časti 

Západ, na Pražskej ulici, vzniklo ihrisko a je využívané. Ale ja hovorím, iné demografické zloženie 

iných sídlisk. Na Ťahanovciach určite by boli radi. Tu je to prestarlé, žiaľ. My máme, pán magister 

je tu kratšie, my máme z 20 tisíc 6 tisíc obyvateľov – seniorov. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem za slovo. Ja by som sa v prvom rade chcel poďakovať kolegom 

z tohto obvodu, ktorí si dali tú námahu a vykonali anketu a myslím si, že pre nás všetkých je toto 

najviac smerodajné. Lebo ak sa raz ľudia vyjadria, že oni tam chcú nejaké veci, tak my sme povinní 

priam to nasledovať a snažiť sa čo najlepšie uspokojiť ich potreby. Tak isto by som rád povedal, že 

ak sme pri téme kontajnerov. Len veľmi okrajovo sa chcem toho dotknúť. Minulý rok na finančnej 

komisii som spomínal, aby sme začali nejaké plány a dali si aspoň v každom obvode vybudovať jedno 

polopodzemné kontajnerovisko. Napríklad každý rok, každé dva roky. Každý z nás to mal vo 

volebnom letáčiku. Každý sľuboval takéto budovanie takýchto polopodzemných, tak prosím, 

kolegovia, myslite na to aj teraz pri rozpočte. A skúsme vyhovieť nielen obyvateľom tohto obvodu, 

ale aj ostatných obvodov a nájsť nejaké miesta, kde by sa dali umiestniť polopodzemné a podzemné 

kontajneroviská. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Uzatváram diskusiu a poprosím návrhovú komisiu o prečítanie 

návrhu uznesenia.  

  

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na vedomie výsledky ankety na Dargovskej ul. č. 1, 2, 3 a 

Karpatskej ul., na základe poslaneckého prieskumu verejnej mienky. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 15:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalším bodom je doplnený bod č. 8.2. 
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- - - 

 

Bod č. 8.2 

 

Anketa na ul. Kpt. Nálepku, Kuzmányho 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Predkladateľka pani poslankyňa Galdunová, nech sa páči. 

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Dobrý deň, vážení kolegovia, kolegyne. Ja som robila anketu 

v lokalite zelenej plochy medzi ulicami Kpt. Nálepku a Kuzmányho. Bolo to v podstate v rovnakom 

čase, minulý týždeň, od pondelka do nedele, a veľmi pekne by som sa chcela poďakovať kolegom, 

ktorí urobili v inom obvode. A určite je to prínosné aj z toho titulu, že ten občan má pocit, že máme 

o neho záujem nielen pred voľbami. V súčasnosti ide o zelenú plochu, ktorá sa využíva momentálne 

ako futbalové ihrisko, taktiež aj na prechádzky so psami. Je tam umiestnená budova, ktorá patrí 

technickej univerzite a ide vlastne u unimobunkovú schátranú budovu, ktorá v priebehu minulého 

roka mala byť odstránená. Ale na základe prísľubu rektora technickej univerzity, ta v priebehu,  

predpokladám pár mesiacov, dôjde k odstráneniu tejto budovy, tejto stavby, a tým vznikne ďalšia 

plocha a celý priestor sa nám rozšíri. Išlo teda o anketu, aby sa ľudia vyjadrili, čo by si v danej 

lokalite, teda na tejto trávnatej ploche medzi ulicami Kpt. Nálepku a Kuzmányho, želali. Bolo im 

položených 6 možností. Tak isto, keď môžem, tak ich prečítam. Bod 1. oddychová zóna so zeleňou, 

kríkmi, stromami a parkovou výsadbou, chodníčkami, lavičkami, miestnymi pouličnými lampami, 

prípadne s piknikovými miestami, prípadne možnosťami vytvorenia bio záhradiek s vyvýšenými 

záhonmi. Bod 2. kombinácia bodu 1. plus ohradeného venčoviska pre psov a plnohodnotného 

multifunkčného ihriska. Bod 3. kombinácia danej oddychovej zóny a nového detského ihriska 

s pieskoviskom a modernými hracími zostavami. Boč 4. kombinácia oddychovej zóny 

a crossfitového ihriska na posilňovanie tela, aj pre dospelých. Bod 5. podzemný garážový dom. A bod 

6. prípadne, aby občan navrhol nejaké svoje riešenie. Anketové lístky boli roznesené v danej lokalite, 

kde je približne viac ako 700 bytov. Do ankety sa zapojilo viac ako 50% ľudí, takmer 55 % a výstup 

bol nasledovný. Za bod 1. zahlasovalo takmer 47 %, bod 2. - 28 %, bod 3. – 31 %, bod 4. – 30 % 

a bod č. 5 – 10 % zúčastnených. Z toho vyvstáva, že v danej lokalite ľudia si prajú predovšetkým 

zachovanie tejto lokality ako oddychovej zóny so zeleňou, kríkmi a plus kombinácia detských ihrísk 

a tak isto aj pre tínedžerov, a zároveň aj crossfitové možnosti pre dospelých ľudí. A v súlade teda aj 

v rámci spolunažívania so psíčkarmi, vytvorenia tak isto možnosti nejakého venčoviska. To by bolo 

v skratke.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič, nech sa páči.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem. V prvom rade by som chcel podotknúť, že ak by ..., 

v poriadku, tak to je jasné. Vyplýva, že 10 % podzemný garážový dom. Ale pre objektívnosť ankety, 

si myslím, že bolo potrebné uviesť aj alternatívu podzemného garážového domu a nadzemnou 

oddychovou zónou alebo ihriskami. Ale v poriadku, vy ste boli predkladateľkou ankety, tak ste dali 

otázky, ako vy ste chceli. Tu by som chcel povedať aj to, že zaujímavá je aj formulácia v tom liste, 

že medzi priority starostu Igora Petrovčika i poslancov miestneho zastupiteľstva. Čiže, keď budete 

spomínať, patrí aj skultúrnenie ... . Lebo to mi pripadajú ako slová pani Némethovej. Neviem, kto 

vám tu anketu ... . Ak sa mýlim, sa ospravedlňujem, neviem kto vám to písal. Ale keď budete hovoriť 

o poslancoch, sa opýtajte, či oni súhlasia s takým názorom, alebo ich vymenujte. Na rozdiel od ankety 

pani Faťolovej, ktorá oslovila všetkých poslancov z daného obvodu. Vy ste neoslovila nikoho. 

Napríklad pán Gacík býva presne v tejto lokalite. Čiže ste tak zahrala trochu na vlastné triko. A nielen, 

že ste akože ten zámer opajcovala, ale ste aj urobili si vlastnú anketu. Kolegyni Faťolovej som 

hovoril, že nech zváži informovať vedenie tejto mestskej časti o našej aktivite. A keďže v pondelok 
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informovala starostu, že sa robí anketa, a vy zázračne v utorok robíte anketu, pritom vôbec tak 

nehorelo, lebo Dargovská horela. Ku Dargovskej sme išli už dnes schvaľovať 100 000 €, z mestskej 

časti 50 000 a od štátu žiadať 50 000. Anketa Dargovská horela. Tu vôbec nehorelo nič. Tu len 

v pondelok pani Faťolová poslala mail, vy ste už v utorok mali anketu podobne ladenú. V utorok už 

ste mali rovnaké krabice ako mala pani Faťolová s fotkou územia. A ani to by mi nevadilo, to možno 

stačilo sa jej opýtať, že či sa môžete inšpirovať, ale toto je medzi vami. To si vybavte vy, mne to je 

v princípe jedno. Ale už keď ste robila anketu, tak ste mohli už zakomponovať buď poslancov 

z trojky, lebo je to Kpt. Nálepku z jednej strany alebo poslancov z dvojky, lebo tam je Hviezdica 

a Čsl. armády, a tak isto ul. Kuzmányho. Čiže ste si urobila vlastnú anketu s vlastnými otázkami. Ale 

aj napriek tomu všetkému, čo som spomenul, ďakujem za to, že ste si dali tú námahu. Aj keď 

pochybujem, že ste to robila sama.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Havasi, nech sa páči. 

 

p. Havasi, poslanec MiZ: Ďakujem pekne za slovo. Ja si myslím, že tieto ankety sú dobré, ale nemajú 

oni záväzný charakter. A tým pádom, že sa jedná o jednu lokalitu vo svojej podstate, či už Karpatská, 

Dargovská, Kuzmányho, podľa mňa najlogickejšie by bolo, keby aj crossfitové ihrisko, aj podzemné 

kontajnery, aj detské ihrisko, či priestory pre psíčkarov boli by nejako rozložené v nejakom 

rozumnom pomere na týchto lokalitách. Predsa z jednej lokality do druhej trvá možno aj 6 minút 

pešo, takže je to veľmi blízko. A jednak, tie podzemné kontajnery sú dosť drahá vec. Ale vidíme aj 

na Braniskovej, že nevyriešia ten problém, ktorý s tými kontajnermi je, tá nečistota. Však máme 

vlastné skúsenosti na tej Braniskovej, že vlastne kto chce a má gram nejakej, ako by som to nazval, 

nejakú fantáziu, tak vie z toho vyloviť hocičo, čo pokladá nejakým spôsobom za prínosné pre seba 

a potom tej bordel okolo kontajnera tak isto je. Takže, podľa mňa, je to dobré, že sa konali tieto ankety 

a treba podľa uváženia sa rozhodnúť, že kde je možné postaviť to, čo podľa žiadosti občanov vyšlo, 

žeby najviac chceli. A tie ostatné sa zariadiť podľa tých technických, resp. možností, ktoré sa dajú 

urobiť. Toľko by som chcel iba dodať. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán zástupca, nech sa páči. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ak dovolíte, ak sme otvorili tú tému ohľadom kontajnerov a odpadu, 

tak čo pozorujem pri takých obchôdzkach, alebo obhliadkach sídliska Kuzmányho, evidujem, že je 

akútny počet nie ani tak až tých polopodzemných kontajnerovísk, ale akútny nedostatok samotných 

smetných nádob. Proste v Košiciach duje košický vietor, tie nádoby sú vkuse preplnené. Ľahšie sa, 

alebo takto, opačne poviem. Ťažšie sa vyhadzuje odpad, alebo rozfúkava odpad z poloplnej nádoby, 

ako z preplnenej nádoby. Čiže jednou z ciest, ako elegantne možno tento problém vyriešiť, kým 

samozrejme nevyriešime všetky siete a všetky polopodzemné zapustené kontajneroviská. Navýšiť 

počet nádob kontajnerových. Tým pádom sa to rozloží pre viacej bytov, nebudú preplnené, a možno 

nebude ani toľko bordelu. To len taký pohľad na vec, také elegantné riešenie, by som povedal.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Uzatváram diskusiu a poprosím návrhovú komisiu 

o prečítanie návrhu.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto berie na vedomie výsledky ankety v lokalite trávnatej plochy 

medzi ulicami Kpt. Nálepku a Kuzmányho na základe poslaneckého prieskumu verejnej mienky. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím. 

 

Hlasovanie č. 16:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasovalo – 0 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje bod č. 9. Keďže je to vlastne najdlhší, a predpokladám najdlhšiu 

rozpravu v rámci tohto bodu, o programovom rozpočte mestskej časti Košice-Staré Mesto, navrhujem 

takto ... . My sme vlastne boli aj dohodnutí z hľadiska dodržiavania hygienických opatrení, že 

nasledujúcu hodinu budeme mať hygienickú prestávku a po prestávke, to znamená o 13.00 h, 

navrhujem aby sme pokračovali bodom č. 9. Máme dohodnuté, že príde teraz špecializovaná firma 

a dá do poriadku túto ..., aj prevetráme zároveň, ošetríme hygienicky túto sálu, pretože ozaj je dôležité 

dodržiavať opatrenia. Takže teraz, ak dovolíte, by sme urobili hodinovú prestávku, prípadne kto chce 

využiť na obed, je nejaké občerstvenie prichystané v 123 hore. Čiže, ak súhlasíte, navrhujem, aby 

sme pokračovali o 13.00 h. Ak je všeobecná zhoda, týmto vyhlasujem prestávku a budeme 

pokračovať o 13.00 h.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ja sa chcem opýtať, že či si nemôžeme aspoň schváliť formu, ako bude 

prebiehať rozprava o programe a tak isto aj to, že ak by bolo napríklad veľa pozmeňovacích návrhov, 

že či bude ešte jedna pauza, lebo myslím, že bude potrebné to vyhodnotiť. Čiže, teraz ani nie je tých 

12.00 h, čiže sme mohli ... . Dobre, všetky sa zrejme nestihnú predniesť, ale je treba rátať s tým, že 

bude treba aj vyhodnotiť potom tie návrhy, či sa jeden s druhým nebijú. Ste dnes oslabený, nie je tu 

právnik, nie je tu kontrolór, nie je tu vedúca ekonomického oddelenia. My samozrejme musíme dať 

priestor úradu, ale samozrejme aj medzi sebou sa budeme snažiť projekty, ktoré sú rovnaké, aby sa 

nepredkladali obidva návrhy. Čiže si to vydiskutujeme poslanci. Toľko asi.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. V tomto, myslím že sa všetci zhodneme. Pôvodná úvaha bola 

samozrejme že už som myslel, že pred prestávkou začneme bod o rozpočte a potom vlastne tá 

prestávka by slúžila presne na tú konzultáciu s právnikmi, aby sme ozaj neschválili nejaké 

pozmeňovacie návrhy, ktoré by boli problematické. Takže potom samozrejme bude teraz tá 

hygienicko obedná prestávka a potom kľudne v popoludňajších hodinách ešte nejakú polhodinovú by 

sme dali, ešte pred samotným hlasovaním o pozmeňujúcich návrhoch. Takže súhlasíme, myslím, 

všetci. Prajem všetkým dobrú chuť. 

 

- - - 

hygienicko-technická prestávka 

- - - 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Prosím prezentujte sa. Ďakujem. Konštatujem, že je 9 prítomných 

prezentovaných poslancov, takže sme uznášania schopní.  

 

- - - 

 

Bod č. 9 

Návrh programového rozpočtu mestskej časti Košice-Staré Mesto na roky 2021 - 2023 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Skúsim v podstate len v krátkosti predstaviť ... . Samozrejme, keďže tu 

nemáme prítomnú pani Ing. Benčöovú, bude ju zastupovať z ekonomického oddelenia p. Bednárová, 

takže prípadné vaše otázky vám radi zodpovieme. K rozpočtu, myslím si, že v rámci zasadnutia 

finančnej komisie, kde boli prizvaní aj ostatní nečlenovia tejto komisie, sme dosť analyzovali 

a prechádzali si jednotlivé časti tohto rozpočtu. Takže také základné informácie len uvediem. 

Rozpočet mestskej časti je navrhnutý ako vyrovnaný v celkovej výške 5 222 709 €. Z toho bežný 

rozpočet je prebytkový, čiže prebytok vo výške 2 383 €. Kapitálový rozpočet rovnako prebytkový, 

prebytok je vo výške 250 498 €. Tu chcem samozrejme upozorniť, že uverejnený rozpočet ešte 

nezahŕňal v sebe posledné zmeny v nadväznosti na mestský rozpočet. Takže, samozrejme, tie 
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pozitívne správy z mestského rozpočtu pre našu mestskú časť určite dobre poznáte. To znamená, 

účelové prostriedky sa navyšujú na výšku 90 000 € a dotácia na Múzeum Vojtecha Löfflera z 20 000 

€ na 32 000 €. Takže to je taká základná informácia, ktorá samozrejme ešte nie je zohľadnená v tomto 

návrhu. Potom, čo sa týka bežných príjmov, je tam presne vyčíslené, kde sa ako projektujú príjmy 

a kde očakávame aké výpadky. To sú všeobecne známe tie dôvody. Nebudem to teraz tu rozoberať. 

Potom samozrejme daňové príjmy, výťažok hlavne z hazardných hier, kde je evidentné, že ideme na 

sumu ďaleko nižšiu ako predchádzajúci rok. Čiže hovoríme o výške necelých 370 000 €. Ďalej chcem 

poukázať na výšku rezervného fondu, kde tak isto máme pozitívne správy a fakticky máte to vyčíslené 

ako sa vyvíja aj výška rezervného fondu vzhľadom k celkovej situácii a čo všetko sme museli na 

ostatný rok riešiť. Takže myslím si, veľmi dobrý výsledok. A to je asi tak všetko. Ja by som navrhoval 

rovno pristúpiť k diskusii. Verím tomu, že máte dosť podnetov a spoločne vytvoríme ozaj hodnotný 

a dobrý rozpočet našej mestskej časti. Takže otváram diskusiu. Pán poslanec Djordjevič, 

procedurálny.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Procedurálny návrh: Ďakujem pekne. Nepýtal som sa to ostatných 

kolegov, zatiaľ skúsim takto. Je tu procedurálny návrh, aby poslanec, ktorý v diskusii bude čítať návrh 

uznesenia, nebol limitovaný tromi minútami. To je zatiaľ procedurálny návrh. Lebo naozaj za tri 

minúty, alebo dvakrát za tri minúty sa nedá stihnúť. Čiže zatiaľ takto. Môžeme dať aj voľnú diskusiu, 

ale to závisí od toho, kto ako má záujem. Zatiaľ je procedurálny: poslanec, ktorý číta pozmeňovací 

návrh, nebol obmedzovaný tromi minútami.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže hlasujte, prosím, o tomto procedurálnom návrhu. 

 

Hlasovanie č. 17:  za – 7, proti – 0, zdržalo sa – 2, nehlasovalo – 2 

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Takže bol schválený tento návrh. Takže tým pádom môžeme k tomu voľne 

diskutovať. Verím tomu, že aj napriek tomu, že nie sú nejaké limity, že budeme brať ohľad, v akej 

dobe sme sa tu stretli. Takže nech sa páči, dávam slovo pani poslankyni Hulmečíkovej. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Vážené kolegyne, vážení kolegovia, rok v tieni 

pandemickej situácie akosi nám rýchlo ubehol a opäť tu máme schvaľovanie zákona roka – rozpočet 

mestskej časti Košice-Staré Mesto na rok 2021. Z týchto vyšších položiek príjmovej časti tu máme 

35 000 € od mesta Košice ako výnos poplatku na rozvoj. Finančné prostriedky sú z lokality Lomená, 

Alvinczyho, Stromová. Ak sa pozrieme na návrh predloženého rozpočtu spracovaného miestnym 

úradom, tak zistíme, že na Kuzmányho sídlisku plánovaných okolo 108 000 € a na ostatnú časť 

zhruba 55 000 € z kapitálových výdavkov. Z koláča peňazí na rozvoj infraštruktúry, teda do lokality, 

v ktorej občania sú už niekoľko rokov ťažko skúšaní výstavbou, obmedzeniami a zhoršovaním 

životného prostredia, sa nemá vrátiť nič. Občania sa dožadovali, písali listy v roku 2020, aj petíciu 

na obnovu ihriska. Požadovali aj verejné osvetlenie, ďalšie riešenie cesty, ďalšie riešenie cesty medzi 

garážami, ktorá je spojnicou dvoch ulíc. Rokovali s pánom starostom. Z mestskej časti odišli listy na 

mesto Košice ako vlastníka pozemkov a na príspevkové organizácie. Podľa zákona č. 447/2015 a jej 

novely č. 357/2016 v § 11 ods. výnosy z poplatku na rozvoj možno použiť na úhradu kapitálových 

výdavkov. Práve písm. g) tohto odseku hovorí o použití finančných prostriedkov na miestne 

komunikácie, parkovacie plochy, verejné osvetlenia a technickú infraštruktúru. Preto predkladám 

samostatné návrhy na úpravu rozpočtu tak, aby som nenarušila spracovanú štruktúru predloženého 

rozpočtu. Preto 1. pozmeňujúci návrh: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

schvaľuje presun finančných prostriedkov Podprogram 1.7. Údržba detských ihrísk a športovísk – 

4 000 €, Kapitálové výdavky, z položky revitalizácia detských ihrísk na nám. L. Novomeského 

a Tyršovo nábrežie. Tam je v rozpočte plánovaných 40 000 €, takže uberám 4 000 € a presúvam ich 

do podprogramu 1.8. Zveľaďovanie verejných priestranstiev + 4 000 € na kapitálové výdavky, a to je 
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na položku 716 – projektová dokumentácia – verejné osvetlenie Lomená ulica + 800 € a realizácia 

stavieb – verejné osvetlenie Lomená ulica + 3 200 €. Tá suma určite tam taká nebude, pretože ozaj 

tam treba len pár svetelných bodov, ale tam budú podmienky ešte aj na splnenie, čo sa týka pripojenie 

revíznych správ, tak preto tá suma väčšia. Ak sa to nenaplní, že budú menšie náklady zo súťaže, tak 

potom budem prvá, ktorá budem hovoriť o tom, že tie položky, treba zobrať z tej položky a dať ich 

niekde inde. Občania tam požadujú. To je stará pesnička, už minimálne 5 rokov. Druhý návrh: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje presun finančných prostriedkov 

Podprogram 1.8. Zveľaďovanie verejných priestranstiev   – 1 750 €, z toho Bežné výdavky, položka 

635 – rutinná a štandardná údržba – 1 000 € a Kapitálové výdavky 717 – realizácia a ich zhodnotenia 

– 750 €. A presúvam + 1 750 € do Kapitálových výdavkov tohto podprogramu, položka 716 – 

projektová dokumentácia na revitalizáciu miestnej komunikácie medzi garážami na Lomenej ulici + 

1750 €. Je to ulica, ktorá je každému dobre známa. Využívala sa počas výstavieb, čiže to nie je nejaká 

len bezprecedentná cesta ku garážam. Tam navrhujem len projekt. Tretie nám z inej lokality, a to je: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje presun finančných prostriedkov 

Podprogram 1.8. Zveľaďovanie verejných priestranstiev – 5 000 €, z toho Kapitálové výdavky, 

položka 716 – projektová dokumentácia na revitalizáciu verejného priestranstva na nám. L. 

Novomeského pred OC TIP TOP, čiže – 5 000 €. A presúvam ich do Podprogramu 1.8. Zveľaďovanie 

verejných priestranstiev + 5 000 €, a to je na projektovú dokumentáciu na revitalizáciu 

vnútroblokového priestoru Bankových domov, ktoré najnovšie sa už volajú Masarykova kolónia, t. j. 

+ 2 000 €, a na položku 717 – revitalizácia stavieb vnútroblokového priestoru Bankové domy (Jarná-

Letná-Jesenná-P. Angelinum) + 3 000 €. Čiže niečo na projekt a niečo už aj na realizáciu. Keď som 

si pozrela návrhy na projekty na Kuzmányho sídlisku, tak ak som si to plošne vyrátala, tak by tam aj 

2 000 € na projekt mohlo stačiť. Je to z obvodu 2. Je to, opäť po 20 rokoch môžeme povedať, prvá 

lastovička, kedy nám vzniká ďalšie komunitné, také spoločenstvo v tomto bankovom 

vnútroblokovom priestore. Vieme, že prvý máme Malú Prahu. Každý sa tým chváli. Vidí, že to tam 

funguje. A teraz vzniká nová lastovička v tom vnútroblokovom priestore pre Bankové domy. Bolo 

by dobré to naštartovať ich akosi, aby aj oni mali ten pocit, že aj mestská časť má o nich záujem a aby 

to ozaj bolo len dobré. Oni už začali pracovať minulého roku. Robia tam rôzne stretnutia tí obyvatelia 

na tom dvore. Majú tam stoly a neviem čo. Raz sa kreslí, proste stále nejaká aktivita v tom dvore je. 

Takže to je také ... . Bol to ozaj dvor, ktorý bol roky, roky zanedbaný. Nebol kto to tam naštartovať. 

Teraz sa našli obyvatelia, sa to tam omladilo, začínajú pracovať, tak dajme im šancu, aby mohli 

pracovať. Čiže mám tieto tri pozmeňujúce návrhy, zatiaľ. Skončila som. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem pekne pani poslankyňa. Takže chcem sa samozrejme veľmi 

pekne poďakovať. Vlastne aj v materiáloch, ktoré máte predložené na dnešnom zastupiteľstve, sú už 

nejaké podrobnosti v súvislosti s projektom Masarykovej kolónie, čiže dvor Bankových domov. My, 

ako aj na úrade, sme rozvinuli spoluprácu za ostatných pár mesiacov s pani, či už Frischer, pánom 

arch. Kaločayom a výsledkom toho je už materiál, ktorý máte pred sebou. Takže chcem sa poďakovať 

pani poslankyni a verím, že určite tento dvor čaká jedná krásna revitalizácia, a pôjdeme postupným 

krokom. Čiže všetko, čo k tomu treba, projektovej dokumentácii a následne samotnej realizácii. Tam 

požiadavky od občanov sú jednoznačne už v prvom kole aj na osadenie busty Masaryka, ktorá tam 

kedysi aj bola. To znamená, máme už, samozrejme aj pán Ing. arch. František Kaločay vychádzal zo 

starých fotiek. A vlastne je snaha, ozaj z väčšej časti, prinavrátiť vizuál tohto dvora a zveľadiť presne, 

podobe ako to bolo v tých časoch, kedy tento dvor prekvital. Samozrejme, ale obohatené o nejaké 

nové prvky z dnešnej doby. Takže veľmi kvitujem, veľmi dobrý návrh v podstate. Čiže poprosím ozaj 

o podporu tohto návrhu a myslím si, že takto podporíme vlastne komunitu, ktorá vzniká v tejto 

oblasti, rovnako ako v minulosti vznikla komunita v rámci Malej Prahy 2. Ešte len poopraviť chcem 

pani poslankyňu, čo sa týka poplatku za rozvoj. Bez ohľadu na to, samozrejme podporujem a myslím 

si, že všetci podporíme tento návrh. Budem rád, keď ho podporíte. Ale čo sa týka poplatku za rozvoj, 

tých cca 33 000 €, ktoré boli spomínané v príjmovej časti nášho rozpočtu na tento rok, tak chcem 
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poopraviť, že to nie je príjem z lokality Alvinczyho, Lomená. To znamená, konkrétne z týchto 

projektov, ktoré tam teraz prebiehajú, pretože tento príjem z týchto projektov budeme vidieť 

v rozpočte až v budúcom roku a on zďaleka nebude vo výške 33 000, ale bude to vo vyšších sumách, 

v ďaleko vyšších sumách. Takže môžeme sa tešiť a vlastne aj takto pozitívnu správu máme, myslím 

si, všetci, že nás čaká a dúfajme, že nič výnimočné sa nestane v rámci príslušnej legislatívy, čo sa 

týka prerozdelenia mestom, kde polovica z celkovej sumy má ísť na mestskú časť, takže v budúcom 

roku nás čaká ďaleko, ďaleko viac financií, ako teraz tých 33 000, ktoré sú z úplne iných lokalít, 

v súčasnosti nie z tejto lokality. Ale hovorím, tak či tak som ZA ja osobne tak isto za túto lokalitu, 

aby sme ju zveľadili. Nech sa páči pán poslanec Priester s faktickou. 

 

p. Priester, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem. Ja ešte by som chcel reagovať na kolegyňu. 

Chcem sa jej poďakovať ako poslanec z volebného obvodu č. 1, že myslí na tento volebný obvod, 

pretože ako tu bolo povedané, tie prostriedky nie stále sú rovnomerne rozdelené medzi obvodmi. 

A preto si myslím, že musíme my, ako poslanci, trošku viacej prinavrátiť tú rovnováhu, aby sa 

nezabúdalo na to, že naozaj aj obvod č. 1 existuje v Starom Meste. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán zástupca Ďurica, nech sa páči. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ. Faktická poznámka: Ďakujem za slovo. Tak isto chcem povedať, že 

kvitujem ten návrh pani poslankyne Hulmečíkovej, nakoľko, ako pán kolega Priester podotkol, tá 

jednotka vlastne je to srdce Starého Mesta, takže tam by sme mali smerovať naše investície. Jedna 

taká pod otázka, že či tých 2 000 € nebude málo na tú projektovú dokumentáciu? Môže byť, že tam 

ešte niečo bude musieť navýšiť eventuálne. Ale takisto potom by som chcel apelovať aj na komunitu, 

vlastne rezidentov, tejto Masarykovej kolónie, bankových úradníkov, týchto domov, aby si oni dali 

domovú schôdzu čím skôr a vyjadrili sa aj oni, čo by eventuálne, akú by mali predstavu vlastne, ako 

tento dvor využiť. Samozrejme, je pripravený nejaký plán, nejaký projekt. Ale aj oni by sa hlavne 

mali vyjadriť, čo by sami si tam predstavovali, nakoľko je dosť možné, že tento dvor následne bude 

musieť byť sprístupnený aj širšej verejnosti, keďže do neho mestská časť naleje peniaze. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Čiže ja vôbec nebudem dlho o rozpočte hovoriť, aj 

keď dalo by sa polemizovať, že v rozpočtovom provizóriu, v ktorom ide mestská časť, že niektoré 

položky už boli v januári zakúpené. Ale myslím si, že už dosť veľa informácií padlo v predošlých 

bodoch a budem sa pozerať ja hlavne dopredu. Už iba jedna konštatácia a už potom pôjdu len návrhy. 

V príjmovej časti je napísané, že 6 materských škôl má príjem 65 285 €, ktoré tvoria príspevky na 

čiastočnú úhradu výdavkov v školských zariadeniach v zmysle zákona č. 245/2008. Lenže ten zákon 

už bol v roku 2019 novelizovaný a účinnosť od 1. januára, čiže teraz sme v marci, a on bol ešte 

v 2019. Podľa môjho názoru sa nemalo toto vyskytnúť v tomto rozpočte, ale malo to byť 

aktualizované. Samozrejme, ja dnes nebudem žiadne úpravy dávať na výšku školného, lebo to by 

bolo na ďalšiu hodinu debaty. My tieto úpravy môžeme urobiť na júnovom zastupiteľstve a dovtedy 

si vyžiadať vstupné údaje o tom, v konkrétnych škôlkach, koľko je tých dvojročných detí. Len 

upozorňujem, že je marec a v rozpočte v textovej časti sa uvádza odkaz na neplatný zákon. Ale OK, 

neberte to prosím ako podpich, iba ako konštatáciu. No a čo sa týka samotného rozpočtu, ako bolo 

spomenuté pánom starostom, došlo k schváleniu mestského zastupiteľstva, kde aj na základe 

požiadaviek z rady starostov, mestská časť, čiže všetky veľké mestské časti, dostanú pridané 40 000, 

preto hneď na úvod mi dovoľte. Na základe uznesenia z roku 2019, kde sme sa bavili o využití 

účelových dotácií mesta a ako č. 1 bola zvolená a schválená týmto zastupiteľstvom požiadavka na 

rekonštrukciu, alebo vzduchotechniku alebo klimatizáciu sobášnej siene. Preto dovoľte mi prečítať 

pozmeňovací návrh, týkajúci sa sobášnej siene. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 
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Mesto  a) zmenu textu v príjmovej časti, Bežné príjmy 312 007 z rozpočtu obce. Pôvodný text „Na 

verejnoprospešné akcie a rozvojové projekty sú rozpočtované účelové finančné prostriedky vo výške 

50 000 €“. Nový text je to isté, ale suma sa mení na 90 000 €. Po b) v Podprograme 1.5. Občianske a 

spoločenské obrady sa dopĺňa položka: Kapitálové výdavky, Sobášna sála, Hviezdoslavova 7 – 

rekonštrukcia vzduchotechniky + 50 000 €. Po c) presun finančných prostriedkov v rámci 

jednotlivých položiek, Podprogram 1.8. Zveľaďovanie verejných priestranstiev, Kapitálové výdavky 

717 - realizácia stavieb a ich zhodnotenia - 10 000 €. Prejdem k druhému návrhu, šport. Nebudeme 

tu rozvádzať, akým spôsobom, ale údajne omylom bol vyškrtnutý z návrhu rozpočtu na športové 

projekty, bola vyškrtnutá suma 6 000 €. Došlo k omylu, nakoľko komisia zrušila iba projekty pre rok 

2020 a je potrebné presunúť položky do tohto projektu, resp. do tejto podkapitoly. Keďže športové 

projekty sa môžu uskutočniť aj na jeseň, samozrejme ak sa plavecké športy neuskutočnia, tak starosta 

bude mať kompetenciu presunúť financie tam, kde to bude potrebné. Čiže musím čítať uznesenie. 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto a) zmenu textu vo výdavkovej časti v 

Podprograme 3.2. Športové podujatia, Bežné výdavky. Pôvodný text: Športové podujatia 

organizované mestskou časťou Košice-Staré Mesto vo výške 1 500 € zahŕňajú výdavky na projekty 

usporiadané pre deti a mládež komisiou kultúry, školstva a športu. V rámci podprogramu sa realizujú 

športové a kultúrne aktivity ako sú: Oprášme korčule, Staromestský streetbalový turnaj.  Športové a 

kultúrne aktivity ako sú Plavecké preteky základných škôl – Memoriál Magdalény Kapcárovej, 

Plávajú celé Košice, Beh o pohár starostu – Memoriál Milana Kováča a Športová olympiáda detí 

predškolského veku boli Komisiou kultúry, školstva a športu pri Miestnom zastupiteľstve mestskej 

časti Košice-Staré Mesto zrušené zo dňa 29.9.2020. Nový text: Športové podujatia organizované 

mestskou časťou Košice-Staré Mesto vo výške 7 500 € zahŕňajú výdavky na projekty usporiadané 

pre deti a mládež komisiou kultúry, školstva a športu. V rámci podprogramu sa realizujú športové a 

kultúrne aktivity ako sú: Oprášme korčule, Staromestský streetbalový turnaj, Plavecké preteky 

základných škôl, Plávajú celé Košice, Beh o pohár starostu, Športová olympiáda detí predškolského 

veku. Po b) presun finančných prostriedkov v rámci jednotlivých položiek: Podprogram 6.1. 

Samospráva a vzťahy s verejnosťou, 633 Materiál  - 3 000 €, Podprogram 6.2. Podporná činnosť,          

637 Služby - 3 000 €, Podprogram 3.2. Športové podujatia, Bežné výdavky + 6 000 €. Zdôvodnenie 

samozrejme je také, že v tomto roku nie je dôvod z reprezentačného fondu, ktorý je napríklad 

Podporná činnosť, v takom rozsahu, aj čo sa týka seniorov, ale aj čo sa týka ostatných výdavkov, tých 

3 000 sa zo sumy 9 000 určite nájde. Prechádzam k ďalšiemu návrhu. Jednou vetou úvod. Ako bolo 

pánom starostom spomenuté, na múzeum sa schválilo v mestskom zastupiteľstve o 12 000 € viac ako 

bolo plánované v tomto rozpočte. Pôjdu na účet samotného múzea, čiže múzeum sa s nimi 

vysporiada. Nakoľko bolo prezentované na finančnej komisii pani riaditeľkou, pôjdu na opravy, ktoré 

sú nevyhnutné. Hovorila však aj o potrebe iných opráv. A tak isto som kolegom všetkým posielal 

stav budov, napríklad Löfflerovej vily na Kmeťovej ulici, kde tak isto úrad, teda úrad. Teda mestská 

časť ako vlastník budov by mohla realizovať nevyhnutné opravy, čo sa týka ohrozenia statiky, alebo 

proste na zabezpečenie nevyhnutného užívania tejto budovy. Čiže nebude to žiaden príspevok, ak by 

sa to schválilo samotnému občianskemu združeniu, ale opravy by realizoval úrad, a aj obstarával úrad 

mestskej časti, resp. mestská časť. Takže pozmeňovací návrh ... . A ešte jedna veta k tomu. Ak vieme 

investovať napríklad 60 000 do kontajnerov, od pôvodného návrhu, ktoré by mal de facto KOSIT, 

alebo mesto Košice, zabezpečovať, tak 5 000 a 5 000, čiže 10 000 investovať do vlastných budov, mi 

príde ako zodpovedné. Lebo najprv si opravím strechu, aby mi nezatekalo a potom opravím, alebo 

urobím si predzáhradku alebo tú smetnú nádobu. Čiže: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje presun finančných prostriedkov v rámci jednotlivých položiek. Podprogram 

1.8. Zveľaďovanie verejných priestranstiev, Kapitálové výdavky 717 realizácia stavieb a ich 

zhodnotenia - 10 000 €. Podprogram 6.2., Podporná činnosť - na práce spojené s modernizáciou a 

revitalizáciou MVL na Alžbetinej ulici + 5 000 €. Podprogram 6.2., Podporná činnosť – na práce 

spojené s bežnou údržbou v Löfflerovej vile na Kmeťovej ulici + 5 000 €. Podotýkam, už len na záver 

k tomuto, že prevádzkovateľ budovy na Kmeťovej ulici nepožiadal o zníženie nájmu, a nepožiada ani 
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v tomto roku, nakoľko dostali dotáciu od mesta 9 000 a sami uznali, že nebudú pýtať aj od mesta 

peniaze, aj od nás na opravu, aj ešte zníženie nájmu. Čiže nebudú to preháňať a sú si vedomí toho, že 

menej je viac. Ďalší návrh sa týka úpravy textovej časti ohľadom ihrísk. Tak isto sú detské ihriská 

v správe mestskej časti aj v obvode 2 a tento návrh nebude diktovať, alebo zaväzovať mestskú časť 

k tomu, koľko peňazí má na ktoré konkrétne ihrisko dať. Iba podotýkam, že iba nedávno sme 

investovali do tých ihrísk peniaze, ktoré boli z externých zdrojov. A v minulom roku som aj vo 

faktúrach našiel, že boli vykonávané opravy aj na Tyršovom nábreží. Preto by som len chcel doplniť 

ihriská Jesenná a Park Angelinum s tým, že samozrejme mestská časť o spracovaní projektov, ktoré 

sú navrhované pre všetky štyri ihriská, vyhodnotí potrebu a zo samotného balíka nám po predložení, 

na zastupiteľstve, konkrétnych projektov vyčlení konkrétnu časť na konkrétne ihriská. Čiže: Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje zmenu textu v Podprograme 1.7. Údržba 

detských ihrísk a športovísk, Kapitálové výdavky, 717 realizácia stavieb a ich zhodnotenia. Pôvodný 

text „- revitalizácia detských ihrísk na nám. L. Novomeského a Tyršovo nábrežie“. Nový text sa 

dopĺňa „- revitalizácia detských ihrísk na nám. L. Novomeského, Tyršovo nábrežie, Jesenná, Park 

Angelinum“. Samozrejme, v priebehu roka môže vyplynúť, že niektoré z tých sa neurobí, ale dáva 

možnosť proporcionálne rozložiť pre všetky tri volebné obvody investície, a to je niečo podobné ako 

spomínala Ing. Hulmečíková vo svojom prejave. Už len posledný pri tomto vstupe, a to je kultúra. 

Tu ide len o textovú úpravu. Suma sa nemení, zdôvodním aj prečo. Čiže: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje zmenu textu vo výdavkovej časti v Podprograme 4.2. 

Kultúrne podujatia, Bežné výdavky. Pôvodný text Návrh rozpočtu na kultúrne podujatia, ktorý 

vychádza zo schváleného návrhu Komisiou kultúry, školstva a športu pri Miestnom zastupiteľstve 

mestskej časti Košice-Staré Mesto zo dňa 29.09.2020 je vo výške 17 700 €. To môžem ako člen 

komisie potvrdiť. Ide prevažne o tradičné kultúrne podujatia, ale aj nové projekty navrhnuté komisiou 

kultúry, školstva a športu, najmä. A v novom texte slovíčko „najmä“ vypadne. Čiže najmä: Spev bez 

hraníc, Slovo bez hraníc, Staromestské veľkonočné trhy (predpokladám, že nebudú, ale definujme 

ich), Staromestské kultúrne leto, Vianočné akcie, Podujatia pre deti a ostatné akcie (nové súťaže – 

Výtvarná, kultúrne programy). Nový text je posledná veta zmena. Ide prevažne o tradičné kultúrne 

podujatia, ale aj nové projekty navrhnuté komisiou kultúry, školstva a športu, a to: Spev bez hraníc, 

Slovo bez hraníc, Staromestské veľkonočné trhy, Staromestské kultúrne leto, Výtvarná súťaž – tá 

bola na komisii definovaná, že bola úspešná a je o ňu záujem, čiže ju teraz vkladám. A posledný bod. 

Ďalšie projekty, ktoré budú schválené samostatným uznesením. A zdôvodnenie, dovoľte mi jednou 

vetou, je preto, aby som sa ... , aby nielen ja, ale my poslanci aby sme sa o konkrétnych kultúrnych 

akciách nedozvedali z Facebooku a aby sa nepracovalo v duchu o nás bez nás, ale s nami. Čiže tá 

položka, kde je 3 500 na ďalšie projekty, bude v priebehu roka schválená a definovaná samostatným 

uznesením. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Priester.  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem. Kolegovia sa toho už veľa opýtali, takže mi dosť uľahčili robotu. 

Ja by som sa rád opýtal. V Podprograme 1.6. Komunikácie, pod položkou 633 nájdeme materiál za 

2 000 €. Je tu napísané: finančné prostriedky sú určené na posypový materiál a tabule s názvom ulíc. 

Tie tabule s názvom ulíc chápem, že keď sú nové alebo poškodené, že sa musí teda nahradiť. Ale teda 

ten posypový materiál mi celkom nie je jasný, že prečo mestská časť ide nakupovať posypový 

materiál a kde ho teda chce používať, keď to nie je ani v pôsobnosti mestskej časti? Po druhé. Rád by 

som vedel, že koľko z tých 2 000 € je určený na posypový materiál, keďže jeho veľkoobchodná cena 

je okolo 70 € na tonu, aj s dovozom. Dajme tomu pre mestskú časť by to bolo okolo 100 €. A potom 

by som sa rád opýtal. Tak isto, v tom istom podprograme, keď pôjdeme o stranu ďalej. Bežné 

výdavky, v položke 633 je napísané, že materiál 5 600 €, „blabla“, toto preskočím, aby som všetko 

nečítal. Je tu napísané: materiál na zhotovenie uzamykateľných kontajnerovísk. Ale zároveň v bode 

Kapitálové výdavky 717 sú finančné prostriedky určené na modernizáciu kontajnerovísk a psích 
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výbehov. Takže ja by som sa chcel opýtať, že či to je nejako prepojené, či to je chyba, či to jedno je 

projektová dokumentácia a druhá je realizácia? V podstate možno by som len tak veľmi narýchlo 

načrtol to, čo už tu bolo hovorené, že v rozpočte, ktorý dáva mestská časť bolo 60 000 vyčlenené na 

tzv. klietky pre kontajneroviská. Ale treba myslieť aj na to, kolegovia, že tento rok bude končiť 

zmluva so spoločnosťou KOSIT. Máme tu dvoch zástupcov z mesta, plus pána Gregu, ktorý tu dneska 

dnes nie je, ale myslím si, že najmä poslanci za Staré Mesto by mali tlačiť cez primátora a cez ďalších 

poslancov na to, aby ďalší, kto bude súťažiť alebo kto sa zapojí do súťaže, aby v podmienkach bolo 

jasne stanovené, aj nejaká vízia toho ako sa má zbierať odpad v meste. A tak isto samotné mesto musí 

naplánovať a povedať, že kde a do akej miery, a do koľkých rokov približne vieme urobiť 

polopodzemné stanoviská, kde vieme urobiť polopodzemné na triedený a kde, naopak ani nad tým 

neuvažujú a môžeme robiť klietkové. Totižto teraz obrovskú čiastku peňazí, keď to mám tak povedať, 

dáme na niečo, čo možno o dva–tri roky prídeme na to, že musíme prerábať, lebo mesto sa rozhodlo, 

na čo má plné právo, lebo je to v jeho kompetencii, si urobí tam polopodzemné napríklad, alebo 

podzemné. A potom mi to príde také zbytočné. Takže skúsme sa aj nad tým zamyslieť. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Hulmečíková s faktickou.  

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ. Faktická poznámka: Ja mám faktickú na pána kolegu Priestera. 

My sme, mám pocit, že minulého roku ... . Tak, keď to listujem, minulý rok to bol. My sme hovorili 

o tom, že prv budeme robiť kontajneroviská tam, kde sú siete, kde vieme aj do budúcnosti povedať, 

že tam nebudú môcť byť polozapustené. Čiže toto skôr si ja myslím, že úrad bude teraz preferovať. 

A tie lokality, kde by mohlo byť polozapustené alebo zapustené, tak toto už by malo byť predmetom 

toho, čo vy ste povedal. Tak si to pamätám ja, že tak sme hovorili v minulom roku.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem. Boli tu nejaké otázky, takže dáme odpovede. Čo sa týka 

posypového materiálu a tieto veci, tak tam samozrejme odpoveď na to je jednoduchá. My máme 

nejaké chodníky v správe a máme aj vlastne okolie našich budov, aj tu konkrétne, ktoré udržiavame. 

Takže nejaký posypový materiál musíme mať v nejakom množstve. To, či tá suma, to už je v rámci 

ozaj dohody, že či to má byť 2 000 alebo 1 500 €. Záleží samozrejme od toho, aká je zima. Čiže, 

samozrejme môžeme sa o tom pobaviť, ale je to v podstate nutný výdavok v rámci mestskej časti, 

hoci prevažnú väčšinu chodníkov neudržujeme. Potom tam boli tie tabule. To, myslím si, že je jasné. 

Tam je to našou úlohou financovať tieto tabule, či už súpisné čísla alebo názvy ulíc. No a ďalšie 

otázky, ktoré by mohol zodpovedať pán Kovács. Nech sa páči. 

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem pán starosta. Vážení poslanci, poslankyne, dovolím si zareagovať na 

problematiku odpadového hospodárstva, nakoľko som aj členom komisie životného prostredia na 

meste Košice a dosť aktívne sa venujem problematike odpadového hospodárstva. Mesto Košice má 

spracovanú celomestskú koncepciu odpadového hospodárstva, avšak prvá časť tejto koncepcie je len 

v teoretickej úrovni. To znamená, že má odporúčanie, akým smerom by sa infraštruktúra ďalej 

rozvíjať mala a akým spôsobom by mal prebiehať nejaký prepočet, prípadne umiestňovanie týchto 

kontajnerovísk. Vychádzala z aktuálnych potrieb obyvateľstva a z aktuálne platných VZN, 

metodických usmernení a aj prepočtov Slovenskej inšpekcie životného prostredia, kde sme dospeli 

k nejakým záverom. Problém však je, že táto koncepcia je naozaj len teoretický materiál a nemá 

konkrétne odporúčania. Čiže samotná aktivita mesta, vo veci výstavby technickej infraštruktúry, 

zatiaľ nie je aktuálnou témou napriek tomu, že spoločnosť KOSIT sa vlastne dotazuje a hľadá 

partnera a komunikuje, ako so starostami, tak aj s mestom, vo veci možnej výstavby ďalšej technickej 

infraštruktúry. To sú tie podzemné a polopodzemné kontajneroviská. Je to veľmi komplikované, 

pretože v súčasnosti platný zákon ..., nebudem zachádzať do detailov, lebo nie sme všetci odborníci 

na odpad. Zhrniem to v tom, že v mnohých veciach ten samotný návrh výstavby tých 

polopodzemných kontajnerov je protizákonný. Dôvod je, že  neodráža potrebu biologicky 
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rozložiteľného a kuchynského odpadu v oblastiach KBV, čiže v prídovových domoch a neodráža 

reálnu potrebu frekvencie, vzdialenosti a množstvá odpadu. Nedošlo k prepočtom. To znamená, že 

ak niekde spájame dve alebo tri kontajneroviská o šiestich kontajneroch, je pochopiteľné, že 

nemôžeme zdvihnúť kapacitu 3 000 na 8 – 9 000 m3, lebo to niekto zaplatiť bude musieť. A bohužiaľ, 

v tej rýchlosti, keď sa toto navrhovalo a KOSIT žiadal starostov, tie odborné kapacity na jednotlivých 

mestských častiach ani nemali čas, ani priestor, sa nad tým zamyslieť. Čiže ten samotný návrh, ktorý 

išiel zo strany mestských častí voči KOSIT, nie je realizovateľný v tej podobe, ako sa nachádza 

v súčasnosti. Čiže, myslieť si, že tu budeme mať o rok, o dva, postavených 200 kontajnerovísk, nie 

je reálne, v tejto dobe. Určite, ak bude širší konsenzus, viac komunikácie s KOSIT, aj s mestom 

Košice, k tejto problematike, niekam sa v tejto veci posunieme. Avšak v dnešnej dobe čakať, že budú 

stavať infraštruktúru, nie je reálne. To je môj súkromný názor, ako člena komisie životného prostredia 

na meste Košice. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djorjdevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: V prvom rade, nechcem sa kvôli tomu prihlasovať. 

Neprečítal som v poslednej vete ďalšie projekty, ktoré budú schválené samostatným uznesením 

komisie. Sme zvážili, že pre plynulosť a funkčnosť je jednoduchšie zvolať komisiu, ako samotné 

zastupiteľstvo. Čiže pre ďalšie projekty schválené samostatným uznesením komisie. Chcel som 

reagovať na kolegu Priestera, ale bol som prihlásený ako do rozpravy. V krátkosti. Ono, ten posypový 

materiál, nemusí to byť presne tá položka, lebo tento rozpočet, žiaľ aj mestský, keby mali byť. No, ja 

by som nemal nič proti, keby boli na základe záverečných účtov úplné položky konkrétne. Lebo 

v balíku je napísané, napríklad 8 činností, a tam je aj posypová soľ. A my z tejto definície rozpočtu, 

my nevieme určiť koľko je tam na to určené. To tak isto, ako aj výdavky. Napríklad tie výdavky, že 

tam je podporná činnosť úradu a vlastne som sa dozvedel až skúmaním s „dvestojedenástkami“, že 

existujú tri druhy repre fondu, že na starostu, na seniorov a na miestne zastupiteľstvo.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. Pán poslanec s faktickou. 

 

p. Priester, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem. Ja by som len rád reagoval, že ešte som 

nedostal odpoveď na to zhotovovanie uzamykateľných kontajnerovísk, čo je dvakrát spomenuté. 

A tak isto, ešte som sa zabudol opýtať, prepáčte, na položke v tej istej kapitole 6.3.5 je rutinná 

a štandardná údržba. Je tam 5 000 €. A je napísané: finančné prostriedky sú určené na drobnú údržbu 

kontajnerov a ich konštrukcií. A potom nasleduje oprava psích výbehov, konštrukcií a iné. Ostatné 

chápem, ale prosím vás. Aká je drobná údržba kontajnerov a ich konštrukcií?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže poprosím odpoveď pán Kovács, nech sa páči. 

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem. Tá drobná údržba, to je 6.3.3, ako hovoríte tých 5 000 €. Drobná 

údržba kontajnerov. V podstate, ak sa bavíme o uzamykateľných kontajneroviskách, je bežnou 

praxou, že sú ničené vandalmi. Hovoríme hlavne o pohotovostne zámočníckej službe, o nákupe 

spotrebného materiálu, ako sú zámky FAB vložky. Ide o čisto zámočnícky materiál. Ten odhad ceny 

je na základe toho vývoja, ktorý je. Toto je naozaj len odhad toho, ako sa to vyvíja. Nie je možné 

presne taxatívne určiť. My nevieme koľko vandalizmu bude na úrovni mestskej časti a akým 

spôsobom budú ľudia nakladať s týmto majetkom mestskej časti. A ešte čo sa týka tých kapitálových, 

rutinná a štandardná. Čistý materiál je len na opravy samotného kontajneroviska a rutinná údržba je 

na pohotovostnú zámočnícku službu. Treba to vnímať takto tie čerpania. Nemusia byť také vysoké 

a ani nebudú pravdepodobne. Avšak z tých skúseností, ktoré mám za tých 8 rokov v samospráve a so 

170 kontajneroviskami na Západe, si dovolím tvrdiť, že to je taká dobrá hrubá rezerva na to, aby nás 

nič neprekvapilo.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Samozrejme budem reagovať na kolegu, lebo on 

nemôže vedieť, čo sa udialo v minulom roku. Ale žiaľ, ja som sa dozvedel, neviem či teraz 

„dvestojedenástkami“ alebo len prehliadaním faktúr na internete. Ale myslím, že 

„dvestojedenástkami“, že napríklad z balíka, ktorý bol určený na rutinnú, teda opravy, tak ako 

povedal pán Kovács, ktorý by správne mal byť používaný, boli zriadené aj úplne nové 

kontajneroviská, kde došlo vlastne len k pozváraniu. Ale napríklad také Jakobyho, a tak mi bolo 

definované, čiže nové uzamykateľné kontajnerovisko bolo z toho balíka. Čiže jedno je čo papier, lebo 

hovorí sa, že papier znesie veľa, ale konkrétne realizácie v roku 2020 boli aj nových kontajnerových 

státí z tejto rozpočtovej položky.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Priester s faktickou na koho? 

 

p. Priester, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Áno, ja sa ospravedlňujem, ale my sme sa asi 

nepochopili. Ja v podstate nehovorím o tom, že nemajú sa robiť zámočnícke služby, alebo niečo také. 

Len možno nabudúce to nenazývajte ako drobná údržba kontajnerov, lebo keď si toto človek prečíta, 

neviem, aspoň u mňa to evokuje, že ideme opravovať súkromný majetok firme. To je jedno. A ešte 

by som vás naozaj poprosil o odpoveď, že prečo je dvakrát uvedené, že zhotovenie tých 

uzamykateľných kontajnerovísk. Či raz je to, ako ste spomínal, ten materiál, ktorý sa musí kupovať 

obzvlášť pri tých zámkoch, že či to takto platí aj tuná, alebo. Viete, lebo vidím tu dvakrát položku 

s tým istým názvom, s inou sumou. Tak iba sa pýtam, prečo to je takto? Aby ste mi to vysvetlili, 

ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pán Kovács. 

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Tak ako som spomenul, ja sa ospravedlňujem, ja som nebol jednoznačný, pán 

poslanec. 633 materiál je čistý materiál a 635 sú služby spojené s materiálom. Ospravedlňujem sa, do 

budúcna budem určite presnejší. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pán poslanec Kočiš. 

 

p. Kočiš, poslanec MiZ: Ďakujem za slovo. Ja by som mal tiež jeden pozmeňujúci návrh v rámci 

tohto bodu, a to by išlo o návrh presunu finančných prostriedkov 10 % z kapitoly dôchodcov, alebo 

teda na našu podporu s tým, že možno za minulý rok a tento rok tie akcie ani neboli také, nebudú 

také. Nekúri sa, nesvieti sa, že možno by to nebolo momentálne také bolestné ani pre nich. A návrh, 

čo vám vlastne poslal do mailu, prečítam. Presun 10 % finančných prostriedkov z kapitoly 

Podprogram 5.1. Seniori do Podprogramu 1.5. Občianske a spoločenské obrady „Uvítanie detí do 

života“ formou finančného príspevku. A bolo by to teda z 5.1.1. Denné centrum staromestských 

seniorov, tam je 1 146 € presunúť z kapitoly 5.1.2. Sociálne služby 6 700 € a z kapitoly 5.1.3. 

Prevádzka rekondično-rehabilitačného centra 300 €. Spolu 8 146 do Podprogramu 1.5. Občianske 

a spoločenské obrady pre „Uvítanie detí do života“ ako finančných príspevok, napríklad finančná 

poukážka, pre novonarodené deti v mestskej časti Staré Mesto. Ročne je to zhruba nejakých 200 detí, 

ktoré vítame u nás v Starom Meste. To by bol návrh s tým, že do budúcich rokov by som mal 

predstavu možnože by sme aj tento návrh, alebo taká nejaká podpora, že by bola aj nejako 

systematicky daná do rozpočtu. A to by sme sa potom dohodli ďalej na ďalších zastupiteľstvách. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ešte prv, než dám slovo pánovi poslancovi Priesterovi, ešte si 

dovolím len k tomuto pomeňovaciemu návrhu. Pán poslanec Kočiš, chcete čerpať 6 700 € z položky 
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5.1.2. Sociálne služby pre dôchodcov. Tam to nie je možné, nakoľko výška 6 700 €, keby sme odtiaľ 

zobrali, tak narušíme, v podstate ideme proti VZN. Z toho sa financujú stravné lístky seniorov. Takže 

buď prerobíte ten pozmeňovací návrh, že... , ja neviem, koľko to vychádza presne, z 10 znížite na 3 

% ten presun, aby nám to nejako vychádzalo, alebo úplne stiahnete. Skúsme, aby sme zbytočne ozaj 

tu neprijímali a neschvaľovali pozmeňujúce proti VZN vlastnému. Ďakujem. Pán poslanec 

Djorjdevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem. Čiže tu by som len chcel povedať toľko, 

že ak pán Kočiš bude trvať na svojom návrhu, tak stačí vylúčiť to, čo povedal pán starosta, a to som 

aj hovoril. Tak ako aj pán starosta hovoril, to je pravda. To sú viazané peniaze na stravovanie. Toto 

sa nedá, no dá sa, teoreticky by sa dalo s tým, že starosta by musel robiť úpravu rozpočtu. To aj tak 

robí. Ale pre teraz by stačilo len z tých sociálnych služieb a z tej druhej položky, kde je 11 000. Tam 

sa dá zobrať, lebo to denné centrum je momentálne zavreté a už máme marec. A možno bude zavreté 

do konca roka a nemusí sa tam kúriť, nemusia mať akcie, nemusia sa im kupovať litre vína.  Čiže len 

treba vyškrtnúť a treba prečítať ešte raz ten návrh tak ako bol pôvodne poslaný.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem. Tam len, pokiaľ mám informáciu, tak je zvýšený záujem 

o to stravovanie a predpokladám, že ešte aj bude v súčasnosti a vzhľadom k situácii aká je a do akej 

sa rútime. Pán poslanec Kočiš, faktická. 

 

p. Kočiš, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Áno, ďakujem. Ja to zrejme upraviť tak, ako ste hovorili, 

pán starosta. Ale ten návrh som poslal na úrad, už asi tri týždne to tam máte a vlastne nikto ma 

neupozornil na to, že je tam VZN, že je tam nejaký problém, že sa to bije s niečím. Nabudúce 

poprosím, keď to máte, žeby ste ma aspoň mailom upozornili na to, že vlastne nie je to takto možné. 

Ja to beriem, jasné. Čiže zrejme to opravím na tie dve položky. Už nebudem asi teraz, že jedno zvýšiť, 

druhé znížiť. Zmením, vyhodím, dám teda tie sociálne služby, to necháme, dám preč a pozmeníme 

to takto. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem. Medzičasom už to našťastie stihol vysvetliť aj pán starosta, aj 

ostatní. Bohužiaľ, tieto peniaze sa nedajú použiť a jednak, ako povedal pán starosta, registrujeme 

zvýšený záujem o toto stravovanie. A tak isto v komisii sme mali aj ďalšie plány, takže znižovať 

určite nie, možno zvyšovať naopak túto položku. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Faťolová.  

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem. Mala by som jednu otázku. Výdavková časť Podprogram 

1.5., to by som možno pána starostu sa chcela opýtať, Občianske a spoločenské obrady, Tovary 

a služby 630, 637 suma 11 330 – finančné prostriedky sú určené na darčekové balíčky, atď. Tu sa 

chcem opýtať. My na tie novonarodené deti, ktoré uvítame do života, akú poukážku im tam dávame? 

20 eurovú?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: 20, myslím.  

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: 20 eurovú. Dobre, ďakujem. A tu by som chcela, možno by sme mohli  

to rozdiskutovať. Mám taký návrh, aby sa tuná do tohto odstavca zmenil text, pretože minulého roku 

sme mali uvítanie do života len raz. Myslím, že to bolo vo februári, 16.02. boli posledné deti, ktoré 

sme vítali do života. A zbytok roka, keďže máme tu pandémiu, koronu, tak takýto obrad nebol. A ja 

som tak uvažovala, či by nebolo rozumné tým detičkám, ktoré sa narodili v tomto období odmeniť 
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ich tou poukážkou, bez obradu samozrejme, a zaslať im hoci aj spätne za ten rok aspoň túto poukážku. 

Už kvety a tieto ostatné veci proste oželieme, lebo nemôžeme. A myslím si, žeby to bola také 

potešenie aj pre rodičov. Aj tie detičky si zaslúžia. Nemôžu za to, že sú narodené v období pandémie. 

A myslím, žeby sa tam našli z toho balíka finančné prostriedky, keďže by sme ušetrili na vystúpenie 

ich a na takého, na kvety a iné výdavky. Čiže neviem, či môžem teraz prečítať. Možno diskusia 

nejaká, alebo? Môžem dať návrh? Takže dávam pozmeňujúci návrh k bodu Programový rozpočet 

mestskej časti Košice-Staré Mesto na roky 2021 – 2023. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Staré Mesto schvaľuje zmenu textu vo výdavkovej časti Podprogramu 1.5. Občianske a 

spoločenské obrady. Pôvodný text: 637 služby 11 330 €,  finančné prostriedky sú určené na darčekové 

balíčky a kvety pri obradoch pozdravenia jubilantov, uvítania detí do života, naturálnu mzdu – ošatné 

pre účinkujúcich pri sobášnych obradoch, a odmeny zamestnancom mimo pracovného pomeru – 

odmeny pre účinkujúcich pri sobášnych obradoch a uvítaní detí a jubilantoch. Tu by som pozmenila 

tento text na nový, čiže prečítam nový text: 637 služby 11 330 €, ponechávam výšku sumy, finančné 

prostriedky sú určené na darčekové balíčky a kvety pri obradoch pozdravenia jubilantov, uvítania detí 

do života, vkladám nový text,  poukážky pre deti narodené v roku 2020, ktoré neboli od ostatného 

uvítania detí do života pozvané na obrad uvítania detí do života, a to z dôvodu nekonania tohto 

obradu, naturálnu mzdu – ošatné pre účinkujúcich pri sobášnych obradoch, a odmeny zamestnancom 

mimo pracovného pomeru – odmeny pre účinkujúcich pri sobášnych obradoch a uvítaní detí 

a jubilantov.  

 

 p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Tam len chcem upozorniť, aby sme nešli do nejakej jednak retro 

aktivity. To znamená, aby sme nešli, vlastne nevieme dopad na vyčíslenie tejto zmeny na rozpočet, 

lebo spätne deti za rok 2020, plus deti, ktoré sa narodia v roku 2021, aby to bola postačujúca tá suma. 

Nech sa páči pani poslankyňa Blaškovičová s faktickou. 

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne pán starosta, presne to som 

chcela povedať, že či sa vieme vracať do roku 2020. Či skôr nebudem myslieť na tie deti, ktoré 

nevieme uvítať v tomto roku. Možnože tie detičky, ktoré sme nemohli uvítať, tam pochybujem, žeby 

sme tie poukážky mali posielať. Ja si myslím, že by bolo pekné, keby pán starosta tam napísal nejaký 

list, nejaký pozdrav, že sa tešíme, že sú tu s nami, ale je nám ľúto, že sme ich nemohli privítať. Tak 

možno, keď budú mať 5 rokov, tak urobíme nejaké stretnutie pre tie deti. Ale asi by sme retro aktívne 

s tými financiami nemali počítať. Môj návrh.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Djordjevič, procedurálny.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Procedurálny návrh: Ďakujem pán starosta. Nechcem práveže vôbec 

zdržiavať toto zastupiteľstvo, lebo ide to celkom dobre. Ale práve preto, že svietim na červeno, ak by 

mohol byť tolerovaný, aj si to odsúhlasme, aby mohol byť tolerovaný väčší počet aspoň tých 

faktických poznámok, lebo tu sa chcem vyjadriť a už svietim na červeno. Čiže nechcem úplne voľnú 

diskusiu, ale tolerovaný vyšší počet, maximálne 6 faktických poznámok. Či sa vieme tak zhodnúť, 

alebo. Nechcem absolútne z toho robiť niekoľko hodinovú frašku. Ale budú dôležité veci, kde sa 

bude treba ozvať. Keby som dal voľnú diskusiu, tak sme tu 6 hodín. Čiže zatiaľ dávam procedurálny 

návrh na 6 faktických poznámok.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže vážené poslankyne, vážení poslanci, počuli ste návrh, hlasujte 

prosím. 

 

Hlasovanie č. 18:  za – 7, proti – 0, zdržalo sa – 1, nehlasovalo – 3 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Návrh bol prijatý. Faktická, pán poslanec Djordjevič. 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne. Faktická teraz na pána starostu. 

Váš argument, že čo keď nebude možné realizovať. Ale každá jedna položka je len odhad. Ešte aj to 

stravovanie je odhad, lebo polovica z nich si rozmyslí a nebude 67 000. Čiže tu, keď je odhad 11 000, 

tak samozrejme, keď budeme vidieť v priebehu I. polroku, že je veľa, tak vieme presunúť. Čiže 

nebavme sa o tom, že odhad je dogma. Bavíme sa o 200 deťoch narodených v roku 2020 krát 20 

eurová poukážka je 4 000. A ušetrí sa na obradoch, daroch pre jubilantov, na kvetoch pre jubilantov, 

na kvety pre uvítané deti a na účinkujúcich, na jubilantoch a na deti. Čiže tých 4 000 sa tu nájde, 

nájde sa tu 4 000 z 11, nájde. Čiže tam, kde sa ušetrí, vieme. Môj názor. Inak by sme vôbec toto 

nepredkladali. Čiže my sme tu nechceli robiť nejaké zmeny financií. My sme tu len zmenili text, 

ktorý bude mať dopad v sume 4 000 a my sme si toho vedomí. A každý poslanec má možnosť, zelená, 

žltá, červená.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pán poslanec, pokračujete. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Už nemáme žiadne také, čo sa týka presunov. Čakal som, že budú sa 

prihlasovať ďalší, lenže neviem. To je jedno. Idem svoj návrh čítať. Vidím, že niektorí poslanci radi 

čakajú na koniec, aby sa o ich návrhoch, ako bolo v prípade krytej plavárne, rokovalo, hlasovalo ako 

o prvých, ale OK. Pozmeňovací návrh k bodu. Týka sa iba kompetencií presunov a kumulácii 

finančných prostriedkov na to, aby boli projekty presne definované. Som rád, že vás to baví. Takže. 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje A. rozpočet mestskej časti 

Košice-Staré Mesto na rok 2021 so schválenými pozmeňovacími návrhmi, ktoré sú neoddeliteľnou 

časťou tohto uznesenia. B. berie na vedomie rozpočet mestskej časti Košice-Staré Mesto na roky 

2022 a 2023 v predloženom znení. C. splnomocňuje starostu MČ Košice-Staré Mesto podľa 

ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a § 14 ods. 3 písm. d) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 

na vykonávanie zmien rozpočtu v tomto rozsahu: 1. aktualizovať rozpočet o zmeny v účelových 

dotáciách a grantoch, 2. vykonať úpravu rozpočtu výdavkov u vlastných organizácií o dosiahnuté 

vyššie príjmy oproti schválenému rozpočtu, 3. vykonať presuny prostriedkov v príjmovej časti 

schváleného rozpočtu, pričom sa celková výška príjmov rozpočtu MČ nezmení, 4. vykonať presuny 

prostriedkov vo výdavkovej časti schváleného rozpočtu v rámci jedného programu do 5 %, pričom 

sa výška rozpočtových výdavkov nemení a medzi jednotlivými programami do 5 %. Pritom limitom 

je suma celého programu, v rámci ktorého sa presun, alebo z ktorého sa presun vykonáva. Uvedený 

limit platí na sumu všetkých presunov počas celého rozpočtového roka. Termín: rozpočtový rok 2021. 

D. žiada 1. informovať poslancov miestneho zastupiteľstva formou elektronickej správy o zverejnení 

zrealizovaných zmien rozpočtu, ktoré budú vykonané podľa bodu C, 2. predkladať na riadne 

rokovanie zastupiteľstva písomnú informáciu o zmenách rozpočtu vykonaných starostom vrátane ich 

odôvodnenia. Termín: stály. E. schvaľuje viazanie rozpočtových výdavkov pre nasledovné 

rozpočtové položky: Podprogram 1.7 údržba detských ihrísk a športovísk, Kapitálové výdavky 717 

realizácia stavieb a ich zhodnotenia – revitalizácia detských ihrísk vo výške 40 000 €. Jedna veta, 

komentár. Budú štyri projektové dokumentácie, ako budú schválené, tak konkrétne projekty sa 

samozrejme môžu schváliť na júnovom zastupiteľstve. Dovtedy fixovanie finančných prostriedkov. 

Ďalšie. Podprogram 1.8 Zveľaďovanie verejných priestranstiev, Kapitálové výdavky 717 realizácia 

stavieb a ich zhodnotenia vo výške 30 000 €. Opäť jedna veta, komentár. Moje návrhy stiahli už 20 

000 zo sumy 60 000. Ostane suma 40 000. Ak úrad má pripravené projekty vo výške 10 000, tak ich 

môže hneď realizovať. Ale fixácia 30 000 zabezpečí to, aby bol vytvorený zoznam, schválený 

poslancami, aby bol odsúhlasený. Viazanie uvedených položiek v schválenej výške je dočasné. 

Čerpanie finančných prostriedkov viazaných rozpočtových položiek podlieha schváleniu miestnym 

zastupiteľstvom po predložení rozpisu jednotlivých aktivít s uvedením vecnej a finančnej 

špecifikácie s plánovaným termínom realizácie. Termín: rozpočtový rok 2021.  

 



33 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Poprosím pána Kovácsa, aby sa k tomu vyjadril. 

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem pán starosta. Dovolím si len drobnú pripomienku k tomu. Všetky 

kapitálové výdavky, ktoré sú viazané, či už na detské ihriská alebo na iný kapitálový majetok, sú 

účelovo viazané na tú konkrétnu investíciu. To znamená, že nie je veľmi možné schvaľovať balík 

peňazí, pretože od momentu schválenia rozpočtu musíme čerpať na jednotlivé aktivity finančné 

prostriedky už teraz. Detské ihrisko xy. Ak ho chceme začať robiť, ja musím dať urobiť geodetické 

zameranie, musím urobiť prieskum sietí inžinierskych, musím urobiť projektovú dokumentáciu. 

Všetky tieto kapitálové výdavky sa viažu na konkrétnu investíciu. Majetkovo sú viazané na jednej 

karte, na 042 a následne sú potom prenesené do kapitálového majetku mestskej časti. My teraz máme 

schvaľovať konkrétne investície, nie balík peňazí všeobecný. Pri kapitálových sa to takto nerobí. Robí 

sa to pri údržbe, keď chceme niečo opravovať, dopĺňať alebo obdobne, kde sú bežné výdavky. Toto 

sú kapitálové. Čiže neschvaľuje sa balík, ale konkrétne finančné aktivity a operácie. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Pán Kovács, nikde nie je napísané, že musíte robiť 

revitalizáciu ihrísk v mesiacoch marec, apríl, máj. Keď ste chceli robiť revitalizáciu ihrísk, tak ste 

mali predstaviť na komisii konkrétne. Nehovorím vám, hovorím celému úradu. Projekt Dargovská 

ste definovali jednou vetou. Ani jedna fotka, nič. Ihriská, jednou vetou. My keď nevieme, kde máme 

tie financie použiť, tak nebudeme peniaze uvoľňovať. Vy predstavíte aspoň predstavy projektu, tak 

sa uvoľnia projekty. Čiže to, čo hovoríte, OK. Na Dargovskú mohli ste byť dátumovo viazaní štátnou 

dotáciou. Ale nikde nie je napísané, že tento projekt nemôžete rozbehnúť v júni, keď sa to schváli 

miestnym zastupiteľstvom. A keď hovoríte o projektovej dokumentácii, tak v návrhu máme napísané, 

že projektová dokumentácia na revitalizáciu štyroch detských ihrísk je v sume 400 €. Tuto je jasné 

napísané a tú som vám nedal fixovať. Čiže si protirečíte.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pán Kovács. 

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič, len si dovolím reagovať na to. Áno, tie 

položka sú zvlášť, lebo musia byť zvlášť, lebo účtovne musia byť vedené na dvoch účtoch. Projektové 

dokumentácie sú iný finančný náklad, ako samotná výstavba a investícia. Avšak tieto položky sú 

previazané v ekonomike, aj v účtovníctve. To znamená, že keď ja začnem niečo realizovať, úrad, 

a budeme projektovať, to už sú náklady, ktoré bežia. V samotnom návrhu rozpočtu sú investície a  

návrhy investičných projektov, na ktorých sa vy zhodnete, všetci poslanci. A tieto projekty následne 

administratívne spracovávané. Nie je mysliteľné, aby neboli schválené konkrétne investičné zámery, 

pretože samotná administrácia stavebného procesu, územného konania, stavebného povoľovania, trvá 

viac ako pol roka. Nestihne sa to zrealizovať počas rozpočtového roka. Toto si treba uvedomiť. 

Schvaľujú sa konkrétne investičné zámery, nie blok peňazí na investičné aktivity. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ja verím, že všetci, takmer väčšina poslancov, si uvedomujete, 

že vážne tu nie je priestor na politizovanie, ale keď chceme ozaj niečo urobiť, takže opravme to, 

dajme nech niečo ozaj je po nás vidno za najbližšie dva roky, pretože teraz je priestor na projektové 

dokumentácie, na inžiniering, na všetku tú prípravu na projekty a musíme presne vedieť. A všetci, 

ktorí máte záujem, a zadefinovať, kam chcete investovať. Myslím si, že každý bude mať priestor, 

a má aj teraz, dokazujeme. Verím, že sa príjmu niektoré pozmeňovacie návrhy v prospech tých 

lokalít, ktoré sa aj hovorili. Ale keď toto sa neprijme a nejako sa to tu zablokuje, alebo prípadne bude 

sa to viazať a nebude to presne zadefinované, čo vlastne chceme ísť robiť v rámci kapitálových 

výdavkov, tak potom ozaj si aj budúci rok budeme môcť tak len povedať, že síce máme veľa peňazí 

z poplatku za rozvoj, ale nemáme zásobník projektov. A tomu vlastne chceme predísť. Takže verím 



34 

 

tomu, že to takto aj vy vnímate a je aj vo vašom záujme, aby za volebné obdobie, ktoré ste aj vy tu, 

každý jeden z vás chce, aby sme urobili pre mestskú časť maximum. Takže s faktickou pán poslanec 

Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem. Len by som chcel reagovať na slová pána 

starostu, aj pána Kovácsa. Pán Kovács, vy ste tu nový, tak neviete ako to tu chodí. Ale to nie je tak, 

že my si povieme a tam je, lebo tak už to bolo veľakrát, že poslanci si urobili plán a potom to tak 

nebolo. A zároveň pána poslanca by som tuná teraz chcel vyzvať pred všetkými, aby pamätal na svoje 

slová a naozaj viac s nami komunikoval, lebo už sa to tu ťahá cez dva roky, kde stále sa hrá tá istá 

pesnička. My poslanci stále všetko sa dozvieme ex post. Potom tu vznikne nejaká nevôľa, alebo 

nevieme čo. Rýchlo treba, lebo už zajtra je termín. Toto sa tu opakuje nonstop. A potom sa možno 

dozvieme, že vlastne to ani možno nebolo treba a možno to bolo celé ináč. Keď len príklad. GES na 

bazén, keď sme nekupovali filtráciu, ale svetlá. Len tak napríklad. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Určite v tomto, hoci súčasná doba veľmi 

nedovoľuje, ale budeme sa snažiť, či už online formou, nastaviť procesy tak, aby keď bude treba, 

komisie zasadali aj každý mesiac. Lebo hovorím, je to v našom záujme, aby sa napĺňali vaše 

predstavy v čo najväčšej miere. Pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne. Keďže som vzal na vedomie 

argument pána Kovácsa, ktorý má skúsenosti s výstavbou ihrísk, že procesy trvajú 6 mesiacov, tak 

som vyškrtol detské ihriská, viazanie financií 40 000, ale na fixovaní 30 000 na kontajnery trvám, 

lebo kontajnery sa nečaká polroka. To sú jednoduchšie oveľa projekty a samozrejme, ako som 

spomenul, úradu na nachystané projekty dávam priestor 10 000. Ale vážení, nebude to tak fungovať, 

že my vám schválime dnes balík 60 000 a vy si to tam dáte, kde vám vyhovuje, na svoje ulice. Nie. 

Bol tu urobený zoznam. Aj tam sa nedodržiavalo, aj tam vznikali nové, ako pred pár týždňami na 

konci Magurskej ulice. Čiže nie. 30 000 bude fixované. Na tom ja, za seba, trvám. Ale tu vám robím 

ústupok. Nie vám, ale všetkým nám, aby som nebol označovaný ako brzda tejto mestskej časti.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pani poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ďakujem. Ja by som pristúpila k ďalšiemu pozmeňujúcemu návrhu, 

a to vzhľadom na bod č. 8.1 dnešného programu zasadnutia miestneho zastupiteľstva, ktorý sme 

vložili navyše, týkajúci sa ihriska Karpatská, Dargovská. Opierajúc sa na výsledky poslaneckého 

prieskumu občanov bývajúcich na tomto sídlisku, v tejto lokalite, a tak isto vzhľadom na to, že sme 

tu teraz obdržali situačný plán podzemných inžinierskych sietí v konkrétnej lokalite. Vidím, že cez 

tento pozemok prechádza z východnej strane, tesne veľa pozemku, keď je to v dobrej približnej 

mierke. Je tam podzemný rozvod elektrickej energie a plynu. A z druhej strany, zo západnej strany 

pri tej administratívnej budove, je podzemný rozvod kanalizácie, ktorá je vlastne ako prípojkou 

spojená na hlavnú kanalizačnú sieť, ktorá križuje zo severnej na východnú stranu toto ihrisko. Celá 

táto východná strana ihriska je voľná plocha, kde by naozaj v tejto lokalite, neviem si inde predstaviť 

vzhľadom na polohu a situovanie hoc aj tých klietok, ale vidím, že tu možno by mohli ísť aj podzemné 

kontajneroviská. Možno by to trebalo vyriešiť aj s dopravnou inšpekciou, ako by tam bol príjazd 

autom. V tom tiež nevidím problém, lebo tak isto je tu príjazdová komunikácia, ktorá by sa dala 

využiť ako aj na tie veľké autá, ktoré chodia vyprázdňovať tie koše. Nie som naozaj v tom nejaký 

odborník, ale len čítam mapu a poznám lokalitu. Z každého toho bytového domu je to centrum. Čiže 

vzdialenosť od toho najvzdialenejšieho, keď som si z Google mapy len premerala, je cca 150 metrov. 

Tiež neviem presne koľko musia spĺňať tie dosahové vzdialenosti od jednotlivých blokov, ale myslím 

si, že je to nejako tak. Nie, pán kolega? 120, 150, no proste tak. Čiže vidím už túto mapu, mám ďalšiu 

informáciu. Skúsim sa oprieť aj na ten ďalší bod. Možno ho spomeniem trošku v predstihu, ale má to 
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súvis aj s celou touto akciou, a to je predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie. V dôvodovej správe 

čítam, čo sa týka tej dotácie na ihrisko, že na túto výzvu je alokovaná suma 15 miliónov eur. To je 

asi celý balík, predpokladám, ktorý tá spoločnosť, alebo ako to mám povedať, poskytujú, ktorá bude 

rozdelená do každých ôsmich vyšších územných celkov. Mestská časť Košice-Staré Mesto je 

oprávneným žiadateľom. A teraz. Minimálna výška príspevku je 50 000 € a maximálna výška je 

1 500 000. To sa nás netýka. Tu je zaujímavá vec. Minimálna výška príspevku je 50 000 €. 

Predpokladám, že sú to nejaké akcie, alebo ihriská, ktoré majú vyššiu investičnú hodnotu, pretože 

ďalej sa píše vo vete nasledujúcej: žiadateľ je povinný zabezpečiť spolufinancovanie projektu 

minimálne vo výške 50 % z celkových oprávnených nákladov. Keď to spočítam, celkové minimálne 

oprávnené náklady musia byť 100 000 a viac, kde si myslím, že toto ihrisko, aj keby sme ho zlatými 

tehlami vykladali, tak 100 000 €, neviem. Čiže tiež neviem, či sme spadli vôbec do tejto podmienky, 

pretože sa mi to zdá na také ihrisko strašne veľký peniaz. Takže ja, vzhľadom na tieto skutočnosti, 

ktoré tuná mám a z ktorých vychádzam, tak teraz prečítam jeden pozmeňujúci návrh. Pozmeňujúci 

návrh k bodu Programový rozpočet mestskej časti Košice-Staré Mesto na roky 2021 – 2023: Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje presun finančných prostriedkov v rámci 

jednotlivých položiek. Podprogram 1.7. Údržba detských ihrísk a športovísk, Kapitálové výdavky 

716 projektová dokumentácia - revitalizácia multifunkčného ihriska na Dargovskej ulici - 2 000 €, 

Podprogram 1. 8. Zveľaďovanie verejných priestranstiev, Kapitálové výdavky 716 projektová 

dokumentácia - revitalizácia priestoru na Dargovskej ulici  + 2 000 €, Podprogram 1.7. Údržba 

detských ihrísk a športovísk, Kapitálové výdavky 717 realizácia stavieb a ich zhodnotenia - 

revitalizácia multifunkčného ihriska na Dargovskej ulici - 50 000 €, Podprogram 1.8. Zveľaďovanie 

verejných priestranstiev, Kapitálové výdavky 717 realizácia stavieb a ich zhodnotenia - revitalizácia 

priestoru na Dargovskej ulici na základe požiadaviek občanov + 50 000 €. Vlastne presúvam len 

položky z ihrísk na verejné priestranstvá. A už uvidíme ako ďalej môžeme pokračovať. Veľmi ma 

vlastne k tomu donútil tá dôvodová správa, ktorá sa týka samotného projektu, ktorý chceme predložiť 

na tú inštitúciu. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ešte dám slovo pánovi Kovácsovi, nech sa páči.  

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem pán starosta. Vážené pani poslankyne, páni poslanci, v podstate by 

som len krátko zareagoval na príspevok pani poslankyne. Áno, ten investičný náklad by bol značný 

a v podstate nie je to priamo šité na multifunkčné ihrisko. Lenže tak ako všetky iné samosprávy, 

v tejto ťažkej dobe sa snažíme nájsť externé zdroje financovania. Čiže vnímajte to len ako niečo, čo 

sme sa snažili nájsť, nejaké externé zdroje financovania. O samotnej hodnosti alebo výsledku ankety 

si nikto nedovolí pochybovať. Je to vaše výsostné právo rozhodnúť o tom, ako budú použité tieto 

finančné prostriedky. A nikto by si nedovolil hodnotiť to nejakým spôsobom. Ja som len chcel 

povedať to, že v podstate to samotné ihrisko, ako aj dotačný systém, fond na rozvoj športu, je 

v podstate vo fungovaní prvý rok. A všetky procesy sa tam rozbiehajú ako keby nanovo. Mnohokrát 

máme trošku problém s tou metodickou činnosťou, kde oni by nás mali usmerňovať, ale nie vždy 

všetko funguje ideálne, a preto sa veci šijú horúcou ihlou. A tá položka, ktorá tam bola na tú 

projektovú dokumentáciu, to je práve to memento toho, že niečo takéto by malo ostať zachované. 

Nehovorím konkrétne pre túto lokalitu možno, ale v budúcnosti určite treba nechať položky na 

konkrétne projektové dokumentácie na športoviská a detské ihriská, na väčšiu infraštruktúru, aby sme 

boli pripravení na tie externé zdroje financovania. Lebo v prípade, že budeme stále len ad hoc 

schvaľovať finančné prostriedky na projekty a na samotné spracovanie, nikdy sa plnohodnotne 

nestihneme, alebo len s ťažkosťami, zapojiť o externé zdroje, či už národných alebo iných externých 

zdrojov financovania. Čiže tá moja prosba za úrad, za pána starostu, je zachovávať položky na 

spracovanie projektových dokumentácií, lebo nebudeme pripravení na tie externé zdroje. Ďakujem.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem za vysvetlenie. Takže nasleduje pani poslankyňa Galdunová 

s faktickou.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ. Faktická poznámka: Ja len celkovo, čo sa týka vlastne, k bodu 1.8 

a čo spomínal pán poslanec Djordjevič. Budem hlasnejšie. Čo sa týka kapitálových výdavkov 

v Podprograme 1.8 a celkovo k tej projektovej dokumentácii. Povedali sme si to už minule na 

finančnej komisii. Pokiaľ my nevytvoríme priestor aj úradu, aby mohli robiť svoju robotu 

a pripravovať dokumentáciu, ide o dosť časovo náročnú prácu, môže to pán Kovács aj povedať, tak 

nebudeme vedieť potom na základe nejakých ďalších možností dospieť k realizácii určitých 

projektov. Takže treba nad tým troška pouvažovať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nasleduje pani poslankyňa Hulmečíková s faktickou. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ. Faktická poznámka: Ja som mala faktickú na kolegyňu Faťolovú. 

Ja by som tú Dargovskú, ten projekt, nechala. Tak nie ten, čo na ihrisko, ale ako. Jaj, dobre, že ostáva. 

Lebo tam je pripravovaná jedna výzva na verejné priestranstvá, takže možno by škoda bolo. Dobre, 

ja som to zle pochopila, beriem to späť. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pani poslankyňa Faťolová, nech sa páči, faktická. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ. Faktická poznámka: Budem reagovať. Áno, ja veľmi s vami súhlasím, 

že keď chceme niečo robiť, samozrejme musíme mať v prvom rade projekt pripravený na stole, aby 

sme ho mohli vytiahnuť. Ale v tom prípade, alebo všeobecne si teraz zadefinujme nejaký balík 

finančných prostriedkov, ktoré pôjdu na projekty. A potom na finančnej komisii, na zastupiteľstve, 

budeme schvaľovať konkrétne, pretože tuto je sporné. Ja vám tak poviem rovno, že proste my tu 

robíme projekt a 50 000 bude ako k realizácii len zablokovaných. A neviem si to predstaviť, ako to 

ďalej. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, nech sa páči s reakciou pán Kovács. 

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Celý ten problém, ktorý tu vlastne pociťujeme je to, že vy určitú mieru dôvery 

vkladáte do rozpočtu na jednotlivé investičné akcie, nie na tie balíky, o ktorých sa tu rozprávame. 

Nebudem, presne ako povedal aj pán poslanec Djordjevič, hodnotiť alebo riešiť veci dozadu. Dívajme 

sa skôr dopredu, lebo ten spôsob práce, ktorý sa tu má nejakým spôsobom pri investíciách nastaviť, 

vyžaduje maximálnu synergiu. To znamená, že ja naozaj, a úrad potrebuje pri investíciách vedieť 

konkrétne investičné aktivity. Ináč nebudeme v stave byť pripravení a nebude sa dať priebežne 

pripravovať tieto aktivity. A to nie je len o detských ihriskách, len o športoviskách. To je 

o revitalizácii budov, obnove škôlok, výstavbe kontajnerovísk. Pretože kontajnerovisko stačí, že bude 

zle umiestnené a na stavebnom úrade budú chcieť aj územné rozhodnutie k tomu a už som vzadu 8 

mesiacov. Ale to ja teraz neviem povedať. Moja úloha je len spracovať, teda úradu, pardón, vaše 

investičné návrhy, ale konkrétne, nie balíčky.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, pani poslankyňa Blaškovičová.  

 

p. Blaškovičová, poslankyňa MiZ: Ďakujem pekne. Mám viacero pripomienok. Prvá základná. 

Zasadala finančná komisia, spätná väzba pre mňa bola taká, že neposlanci nemohli mať návrhy, 

vlastne tam boli ako štafáž. Sedím tu, počúvam vyše hodiny a pol pozmeňujúce návrhy. Za 

normálnych okolností by som v tomto okamžiku povedala, nehlasujme o rozpočte, nie je mi to jasné, 

ja chcem tie „pozmeňováky“ vidieť, chcem vidieť ako sa zmení celý rozpočet. Tých „pozmeňovákov“ 

tu bolo naozaj veľa. Takže si myslím, že toto nie je štandard ako by mala prebiehať diskusia 
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k rozpočtu. Určite nie. V prvom rade to malo byť prejednané na finančnej komisii. Malo byť 

odpovedané na otázky kolegov poslancov, mali byť dané konkrétne ihriská, konkrétne miesta, 

konkrétne ulice, konkrétne kontajnery. Pre mňa by bolo ideálne povedať, prerušme rozpravu, a dajme 

si to všetko na papier a stretneme sa k tomu znova. Takže môj návrh je, aspoň ten, keď dokončím 

tento príspevok, aby sme si spravili krátku prestávku a aspoň sa medzi sebou dohodli, či budeme 

o tom hlasovať teraz, alebo nie. Pretože myslím si, že tie pozmeňovacie návrhy boli veľmi dôležité 

a neviem ako vlastne na nich vlastne zareaguje úrad, pretože ja som naklonená zdvihnúť ruku za 

každý jeden ten „pozmeňovák“, ktorý tu od mojich kolegov zaznel. Ďalšia vec. Presne to, čo hovorila 

pani poslankyňa, čo hovoril pán Kovács. Áno, treba to pripraviť, treba mať balík istých voľných 

peňazí na to, aby sa projekty mohli robiť. Na druhej strane, pochopte kolegu, ktorý nedôveruje tomu 

jednaniu aké sme doteraz naozaj zažívali aj od vedenia mestskej časti, že sa realizovali projekty, 

o ktorých sme nevedeli, až keď boli v štádiu rozpracovania. Takže mne sa celý tento postup zdá 

minimálne neštandardný, nepáči sa mi to a začínam byť z toho zmätená, pretože tých 

„pozmeňovákov“ je príliš veľa. Takže poprosím. Sme ochotní, pán starosta prosím, dajte hlasovať, či 

si spravíme krátku prestávku a poradíme sa, že či ideme hlasovať za rozpočet dnes, alebo nie. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: V každom prípade určite v rámci diskusie, keď dobehne diskusia, ja som 

pripravený ju neukončiť, ale v rámci diskusie ešte prerušiť bod a kľudne si k tomu sadneme. Čiže 

určite diskutovať o tom treba, aby ozaj nevznikol nejaký guľáš a aby to malo nejakú logiku. Čiže zo 

strany úradu, ja som povedal, my sme naklonení vašim požiadavkám a pozmeňovacím návrhom, len 

musí to seba zapadať. Čo sa týka vašej výtky, pani poslankyňa, opäť hovorím. Je mailová 

komunikácia, kde všetkých poslancov sme pozývali na zasadnutie finančnej komisie, ktorá sa 

odohrávala v týchto priestoroch. Ak ma pamäť neklame, vy ste prítomná neboli a priebeh, poviem 

vám. Priebeh bol asi taký, že finančná komisia sa uzniesla väčšinou hlasov, doporučila schváliť 

navrhovaný rozpočet a pozmeňovacie návrhy neboli schválené. Čiže taký bol priebeh. Neviem kto 

vám dával akú spätnú väzbu, ale ja vám teraz hovorím, aká bola realita. Tak asi ste boli mylne 

informovaná, že o čom. Lebo vážne, myslím si, že výstup z komisie bol, aký bol. Samozrejme 

zastupiteľstvo. Čiže vôbec nemyslím si, že výsledok tohto tu je nejakého zlého vládnutia, alebo 

nezvládnutia finančnej komisie. Myslím si, že sa urobilo maximum zo strany úradu. Pozvali sa 

nečlenovia komisie. Ktorí mali záujem, prišli. Vyjadrili dokonca aj svoj názor. Myslím si, že pán 

Konečný dosť sa vyjadroval ako nečlen. A výstup z komisie je daný, bol schválený. To, že teraz sa 

tu chrlia ďalšie pozmeňovacie, ktoré sa nechrlili na finančnej komisii, to ja už za to nemôžem. To 

prináša život. Ale v každom prípade, nie je problém, vieme sa s tým vysporiadať. Takže by som bol 

nerád, keby sa úrad vykresľoval ako niečo, v nejakej rovine, že v podstate nebola zvládnutá finančná 

komisia. Tá komunikácia, aj nečlenov finančnej komisie, že nebola. Vážne bola. Ďakujem. Pán 

poslanec Priester, faktická. 

 

p. Priester, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Áno, ďakujem. Pán starosta, nemáte pravdu, lebo mám 

viaceré informácie z tejto komisie, že to naozaj tak bolo. Priamo od Martina Konečného, ktorý mi to 

práve potvrdil, že nemal možnosť predkladať a že v podstate bol odbitý slovami predsedu, že už zajtra 

musia visieť, preto nebudeme teraz robiť nejaké „pozmeňováky“ alebo také veľké zmeny. Takže 

naozaj takto, ako to pani poslankyňa povedala, bolo na tej komisii. Aspoň čo ja mám informácie 

a mám to z viacerých zdrojov. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Keďže tu nemáme pána predsedu finančnej komisie, ťažko je sa 

k tomu vyjadrovať. Berieme ohľad, keďže nie je prítomný. Nech sa páči, pán poslanec Kočiš. 

 

p. Kočiš, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja by som teda upravil ten svoj návrh ešte. Ten môj návrh zhodou 

okolností ja som stiahol na finančnej komisii a vlastne až tu som ho chcel predložiť. Upravil by som 

to tak, že presun finančných prostriedkov, atď., z kapitoly 5.1 a z tej kapitoly 5.1.1 2 500 € 
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a z kapitoly 5.1.3 500 €, spolu by to bolo 3 000 € do kapitoly 1.5 Občianske a spoločenské obrady. 

Aby to bola aspoň nejaká suma. Myslím si, že z tých bežných výdavkov, tam z tých dvoj kapitol, by 

to nemal byť problém. Aspoň aby tá suma bola zhruba tých 15 – 20 na tento rok navýšenie pre tie 

deti novonarodené. Čiže idem to dať návrhovej a myslím, že toto by mohlo byť schodné. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pani poslankyňa Galdunová.  

 

p. Galdunová, poslankyňa MiZ: Tak ako tu už bolo raz spomínané, jedno jazykové okienko. Slovíčko 

euro sa skloňuje podľa vzoru mesto. Poprosím kolegov, ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem za gramatickú ďalšiu vložku. Neuzatváram diskusiu, ak dovolíte, 

teraz prerušíme, dáme si prestávku polhodinovú a v kľude si to prejdeme. Ďakujem. Takže 

pokračujeme o nejakých 15.10 h najneskôr.  

 

- - - 

prestávka 

- - - 

 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Vážené poslankyne, vážení poslanci, poprosím, aby ste sa usadili a budeme 

pokračovať v bode č. 9. Prosím prezentujte sa. Prezentovaných 9, takže sme uznášaniaschopní. Takže 

môžeme pokračovať. Takže akurát zosumarizujeme poradie týchto pozmeňujúcich návrhov. Keď sa 

tam robili ešte nejaké úpravy, bolo to prediskutované v rámci prestávky, aby všetko bolo v poriadku. 

A v prípade, ak je všetko aj poradie pozmeňovacích návrhov zoradené a nikto sa už do diskusie 

nehlási, dávam slovo návrhovej komisii. Takže, ak sme dobre rátali, celkovo je 12 pozmeňovacích 

návrhov s tým, že bude sa o pozmeňovacích návrhoch hlasovať v opačnom poradí, ako boli 

podávané. Takže návrhová komisia o chvíľu prečíta prvý pozmeňujúci návrh. Zatiaľ ja by som 

prečítal, keď si zosumarizuje návrhová komisia pozmeňujúce návrhy. Tak chcem len povedať, že 

v zmysle rokovacieho poriadku čl. 7 Postup prijímania uznesení miestneho zastupiteľstva 

a všeobecne záväzných nariadení mestskej časti. 1. Návrhy na uznesenie miestnemu zastupiteľstvu 

predkladá návrhová komisia, v prípade potreby môže poslancom vyhradiť potrebný čas na posúdenie 

návrhu. To je v poriadku. 2. Pokiaľ povaha uznesenia alebo iné skutočnosti vyžadujú, aby miestne 

zastupiteľstvo osobitne hlasovalo o jednotlivých bodoch navrhovaného uznesenia, poradie určí 

predsedajúci. A potom je ten 3. bod, že sa hlasuje v opačnom poradí ako boli predložené tieto návrhy. 

Takže ja len chcem poprosiť. Máme tam ten návrh pána poslanca Djordjeviča, kde je tých A, B, C, 

D, E. Vlastne sa skladá ten pozmeňujúci návrh z množstva bodov. Rokovací poriadok umožňuje 

vlastne zastupiteľstvu, aby hlasovalo osobitne. Čiže ja by som teraz navrhoval, aby si osvojil niekto 

alebo dal pán zástupca, procedurálnym návrhom. Skúsme zadefinovať konkrétne tento pozmeňujúci 

návrh pána poslanca Djordjeviča. Ale v podstate, keď dobre čítam rokovací poriadok, tak poradie určí 

predsedajúci. Čiže mne aspoň dáva nejakú logiku, že ten návrh by mohol ísť posledný s tým, žeby sa 

mohlo o ňom hlasovať samostatne o tých jednotlivých A, B, C, D, E. Čiže takto. Poprosím návrhovú 

komisiu tak si to zoradiť. Potom ten posledný návrh pôjde pána poslanca Djordjeviča.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Takže v etapách sa bude hlasovať. Všetky.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Všetky zrkadlovo ako boli predkladané, len ten jeden ide na záver. A ten 

jeden nebude čítaný vcelku, ale každý bod zvlášť. Takže je všeobecná zhoda? Dobre. Takže v rámci 

diskusie, prv než dôjde k prečítaniu prvého pozmeňujúceho návrhu, ja by som sa chcel samozrejme 

poďakovať za vaše návrhy. A konkrétne, nechcem som už nejako zbytočne sa baviť o tých 

jednotlivých návrhoch, pretože už sme, myslím, dosť sa o tom povedalo. Jedine, čo si dovolím, ale 
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to skôr dám slovo pánovi Kovácsovi, aby to kvázi ako povedal, odborné stanovisko, nie nejaké 

politické, alebo tak nejako podobne. A to sa jedná vlastne o tú investíciu do sobášnej sály, ktorú tam 

presadzoval pozmeňujúcim návrhom pán poslanec Djordjevič. Takže pán Kovács, máte slovo. 

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem pán starosta. Vážení pani poslanci, milé poslankyne, na základe už 

schválenej, aj v minulosti, aktivity rekonštrukcie „sobášky“, resp. tej vzduchotechniky, som si dovolil 

poradiť s pánom Hovorkom. Je to odborný energetický audítor, ktorý vlastne v súčasnosti nám 

spracováva energetický audit na naše budovy a v našom vlastníctve. Rozprávali sme sa viac ako 

hodinu pol v podstate o celom tomto procese a o tom, akým spôsobom by vlastne ďalej mali byť 

spravované naše budovy. Úplne sa stotožňujem s tým, čo povedal aj na začiatku pán Djordjevič, kde 

najprv si treba urobiť strechu, doma poriadok a ostatné vonku. Avšak, kým nemáme podpísaný 

odborne technický stav, tak nie je veľmi zodpovedné sa púšťať do nejakých rekonštrukcií 

čiastkových. To je len môj skromný názor. Dovolím si vám potom aj rozdať, dotazovali sme pána 

Hovorku aj písomne ohľadom investície zameranej na zabezpečenie núteného vetrania, resp. 

chladenia radničnej sály z vlastných zdrojov. V podstate nám bolo odporúčané momentálne toto 

opatrenie nevykonať. A to je práve z toho dôvodu, že prebieha ten energetický audit. A v blízkej 

budúcnosti je veľmi pravdepodobné, že budú externé zdroje financovania, že ich bude možné čerpať. 

A to hlavne na základe toho, že ten energetický audit je aktuálne spracovávaný. To je len odborné 

stanovisko audítora. Urobili sme to preto a dopytoval som ho hlavne preto, že vnímam budovy ako 

celok. Čiže tak, ako sú aj revitalizácie škôlok, a tiež odkrývame postupne všetky tie vrstvy a nánosy 

po rokoch a snažíme sa veci robiť systematicky, tak isto pristupujeme aj k radničnej sále. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem pánovi Kovácsovi. Procedurálny návrh pán Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Procedurálny návrh: Ja len by som chcel dostať priestor na tri vety, keď 

budete taký dobrý, pán starosta.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Tak, ak je všeobecná zhoda. Keď nemá nikto proti tomu nič, nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Rozumiem, len počkám, aby každý vnímal, lebo sa tu 

bavíme o 50 000. Kumulácia v rozpočte sumy 50 000 pre „sobášku“ neznamená, že to má byť január, 

február, marec. To znamená, že to má byť tá suma viazaná a pripravená na „sobášku“. Ak sa to nebude 

dať, tak to v júni zrušme. Ale napríklad dávam výtku  pánovi starostovi, ktorý síce spomenul 40 000 

od mesta, ale nespomenul, kde ich chce investovať. Nedal žiadnemu, ani zástupcovi, lebo iba poslanci 

môžu dávať pozmeňujúce návrhy. Nepripravil napríklad pánovi Ďuricovi žiaden návrh na 

investovanie s tými 40 000. Čiže ako keby bublina. Čiže len my ich pekne nechajme tu. Keď budete 

mať lepší nápad, zrušíme v júni toto uznesenie, alebo dovtedy už tento energeticky audit bude, ale 

zaviažeme túto sumu, tých 150 000 na to. Je to fér? Ja som ochotný, keď prídete s lepším nápadom 

a prospešnejším. Súhlasím, žeby aj mesto mohlo byť. Lenže bol som u primátora, kde mi bolo 

povedané. Tak isto mi povedal pán starosta. Chcel, aby aj túto investíciu nám dalo mesto. Lenže 

primátor má názor taký, že keď nám dáva 90 000 a je definované ako sa dá účelová dotácia využiť. 

To znamená, investovanie do majetku, ktorý užíva mestská časť, v majetku mesta. Takisto aj 

komunikácie. Je presne definované účel použitia účelovej dotácie. Toto tu je splnená podmienka. 

Čiže od mesta nečakajme, že nám ešte ďalších 50 000 na tú „sobášku“ dá. Ale v poriadku, veď ja vás 

neúkolujem, že to máte robiť toto leto. Keď sa to nestihne, tak sa to schváli o rok, alebo keď budeme 

mať možnosť externého zdroja financovania. To zase neberte akože musí sa to teraz hneď urobiť. My 

vás nezaväzujeme. Opatrenie, návrh na zmenu rozpočtu, to platí na celý rok. A častokrát sme robili 

položky, ktoré sme zvážili. Čiže zatiaľ, mne ide aj o to týmto diskusným príspevkom, že nech sa tie 

peniaze neminú. Nech sa viažu. Môj návrh zobral iba 10 000 z tohto balíka, ktorý nám bol predložený. 

Ja som zarátal 40 000 z mesta a iba 10 000 sa odoberie, v prípade schválenia, z kontajnerovísk. Čiže 
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tu som nezrobil nejaké obrovské harakiri s rozpočtom. Čiže vôbec, a tuto, hovorím na kameru, ja vás 

netlačím, že hneď zajtra máte robiť projekt. Kľudne sa v júni, a predpokladám, že bude veľa zmien, 

lebo projekty z kultúry, zo športu. Šport sa možno dá na jeseň, ale kultúra. Však tam veľkonočný trh, 

už teraz vieme na 95 %, že nebude. Čiže my už presúvajme položky v júni, keď je to takto. Je to, 

podľa mňa, fér.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže v podstate len sme potrebovali vás na to upozorniť. 

Myslím si, že je tu dosť technicky založených, aj časť poslankýň, aj poslancov. Takže už je to na vás. 

Takže ešte pán zástupca starostu, nech sa páči. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ďakujem. Ja som len skôr stlačil, ako som si odkonzultoval. Čiže 

ten audit by mal byť eventuálne možno aj hotový do júna. Tak to by bolo fajn, aby sme to vedeli, aby 

sme naozaj niečo protichodné nerobili. Čiže na tom následne vieme stavať. Pokiaľ je to takto, že sa 

nejedná o tú celú čiastku, ale iba o tých 10, tak si myslím, že je to priechodné z mojej strany asi. 

Ďakujem. To by bolo fajn neutopiť tie peniaze všetky v tej jednej sále, ale ich rozhodiť, aby bolo 

možno viac viditeľné aj pre tých, ktorí sa nepotrebujú ženiť a vydávať najbližších 10, 20 rokov. To 

je pravda, ono uvítanie detí. Kiež by sme sa vrátili k týmto pekným, milým tradíciám, aby to 

fungovalo ako predtým, lebo mám pocit, že vyslovene ja, ako poslanec, sám cítim, že sme 

ochudobnení o všetky tieto udalosti. Viete, keď sobášite a príde vám tam 5, 6 ľudí, tak je to také 

o ničom. Tak dúfajme, že sa to ešte tohto roku podarí. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Takže, ak sa už nikto nehlási v rámci diskusie 

v rámci programového rozpočtu, dovolím si uzavrieť túto diskusiu a môžeme pristúpiť k jednotlivým 

hlasovaniam. Takže slovo má návrhová komisia. Čiže pôjdeme po poradí opačnom, ako boli 

predkladané jednotlivé pozmeňovacie návrhy s tým, že na konci pôjde ten návrh A - E. Vlastne, 

potom samostatne každé písmeno. Takže nech sa páči. 

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie. Takže pozmeňovacie návrhy k bodu 9.  Návrh na 

uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto schvaľuje presun finančných 

prostriedkov v rámci jednotlivých položiek, Podprogram 1.7. Údržba detských ihrísk a športovísk, 

Kapitálové výdavky 716 projektová dokumentácia - revitalizácia multifunkčného ihriska na 

Dargovskej ulici - 2 000 €. Podprogram 1. 8. Zveľaďovanie verejných priestranstiev, Kapitálové 

výdavky 716 projektová dokumentácia - revitalizácia priestoru na Dargovskej ulici + 2 000 €,  

Podprogram 1.7. Údržba detských ihrísk a športovísk, Kapitálové výdavky 717 realizácia stavieb a 

ich zhodnotenia - revitalizácia multifunkčného ihriska na Dargovskej ulici - 50 000 €, Podprogram 

1.8. Zveľaďovanie verejných priestranstiev, Kapitálové výdavky 717 - realizácia stavieb a ich 

zhodnotenia - revitalizácia priestoru na Dargovskej ulici na základe požiadaviek občanov + 50 000 

€.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči hlasujte. Hlasujeme vždy, poprosím aj návrhovú komisiu, 

aby prečítala koho je to návrh.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Predkladá Ing. Faťolová.  

 

Hlasovanie č. 19:  za – 10, proti – 0, zdržalo sa – 0, p. Ďurica aklamačne ZA 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči ďalší návrh. Koho je? 

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Tak isto poslankyne Faťolovej. Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto zmenu textu vo výdavkovej časti v Podprograme 
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1.5. Občianske a spoločenské obrady. Pôvodný text: 637 služby 11 330 € - Finančné prostriedky sú 

určené na darčekové balíčky a kvety pri obradoch pozdravenia jubilantov, uvítania detí do života, 

naturálnu mzdu – ošatné pre účinkujúcich pri sobášnych obradoch, a odmeny zamestnancom mimo 

pracovného pomeru – odmeny pre účinkujúcich pri sobášnych obradoch a uvítaní detí a jubilantov. 

Nový text: 637 služby 11 330 € - Finančné prostriedky sú určené na darčekové balíčky a kvety pri 

obradoch pozdravenia jubilantov, uvítania detí do života, poukážky pre deti narodené v roku 2020, 

ktoré neboli od ostatného uvítania detí do života pozvané na obrad uvítania detí do života, a to z 

dôvodu nekonania tohto obradu, naturálnu mzdu – ošatné pre účinkujúcich pri sobášnych obradoch, 

a odmeny zamestnancom mimo pracovného pomeru – odmeny pre účinkujúcich pri sobášnych 

obradoch a uvítaní detí a jubilantov. Predkladá pani Faťolová.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 20:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme pristúpiť k ďalšiemu.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Presunúť finančné prostriedky Kapitálového 

podprogramu 5.1 Seniori do Podprogramu 1.5 Občianske a spoločenské obrady pre uvítanie detí do 

života ako finančný príspevok pre novonarodené detí v mestskej časti Košice-Staré Mesto na rok 

2021 nasledovne: z Prvok 5.1.1 Denné centrum staromestských seniorov – 2 500 €, z 5.1.3 Prevádzka 

rekondično-rehabilitačného centra - 500 €, spolu to činí 3 000 €. Presun do Podprogramu 1.5 

Občianske a spoločenské obrady pre uvítanie detí do života ako finančný príspevok (finančná 

poukážka) pre novonarodené deti v mestskej časti Košice-Staré Mesto na rok 2021 + 3000 €. 

Predkladá poslanec Richard Kočiš. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže, nech sa páči, hlasujeme o pozmeňovacom návrhu pána poslanca 

Kočiša.  

 

Hlasovanie č. 21:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme ďalší návrh.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie:  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti schvaľuje 

zmenu textu vo výdavkovej časti v Podprograme 4.2. Kultúrne podujatia, Bežné výdavky. Pôvodný 

text: Návrh rozpočtu na kultúrne podujatia, ktorý vychádza zo schváleného návrhu Komisiou kultúry, 

školstva a športu pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto zo dňa 29.09.2020 

je vo výške 17 700 €. Ide prevažne o tradičné kultúrne podujatia, ale aj nové projekty navrhnuté 

komisiou kultúry, školstva a športu, najmä: Spev bez hraníc, Slovo bez hraníc, Staromestské 

veľkonočné trhy, Staromestské kultúrne leto, Vianočné akcie, Podujatia pre deti  a ostatné akcie (nové 

súťaže – Výtvarná, kultúrne programy). Nový text: Návrh rozpočtu na kultúrne podujatia, ktorý 

vychádza zo schváleného návrhu Komisiou kultúry, školstva a športu pri Miestnom zastupiteľstve 

mestskej časti Košice-Staré Mesto zo dňa 29.09.2020 je vo výške 17 700 €. Ide prevažne o tradičné 

kultúrne podujatia, ale aj nové projekty navrhnuté komisiou kultúry, školstva a športu, a to: Spev bez 

hraníc, Slovo bez hraníc, Staromestské veľkonočné trhy, Staromestské kultúrne leto, Výtvarná súťaž, 

ďalšie projekty, ktoré budú schválené samostatným uznesením miestneho zastupiteľstva. Predkladá 

poslanec Michal Djordjevič. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujme, prosím, o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca Djordjeviča.  
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Hlasovanie č. 22:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalší návrh môžeme.   

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto 5. zmenu textu v Podprograme 1.7. Údržba detských ihrísk a športovísk, Kapitálové 

výdavky 717 -realizácia stavieb a ich zhodnotenia. Pôvodný text: - revitalizácia detských ihrísk na 

nám. L. Novomeského a Tyršovo nábrežie. Nový text: - revitalizácia detských ihrísk na nám. L. 

Novomeského, Tyršovo nábrežie, Jesenná, Park Angelinum. Predkladá Michal Djordjevič.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím.  

 

Hlasovanie č. 23:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme ďalší návrh.   

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje presun finančných prostriedkov v rámci jednotlivých položiek: Podprogram 

1.8. Zveľaďovanie verejných priestranstiev, Kapitálové výdavky 717 - realizácia stavieb a ich 

zhodnotenia - 10 000 €, Podprogram 6.2. Podporná činnosť - na práce spojené s modernizáciou a 

revitalizáciou MVL na Alžbetinej ulici + 5 000 €, Podprogram 6.2. Podporná činnosť - na práce 

spojené s modernizáciou a revitalizáciou v Löfflerovej vile na Kmeťovej ulici + 5 000 €. Prekladá 

Michal Djordjevič. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.   

 

Hlasovanie č. 24:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme ďalší návrh.   

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje a) zmenu textu v príjmovej časti, Bežné príjmy 312 007 z rozpočtu obce. 

Pôvodný text: – Na verejnoprospešné akcie a rozvojové projekty sú rozpočtované účelové finančné 

prostriedky vo výške 50 000 €. Nový text: - Na verejnoprospešné akcie a rozvojové projekty sú 

rozpočtované účelové finančné prostriedky vo výške 90 000 €. b) v Podprograme 1.5. Občianske a 

spoločenské obrady sa dopĺňa položka: Kapitálové výdavky, Sobášna sála, Hviezdoslavova 7 -

rekonštrukcia vzduchotechniky + 50 000 €, c) presun finančných prostriedkov v rámci jednotlivých 

položiek: Podprogram 1.8. Zveľaďovanie verejných priestranstiev, Kapitálové výdavky 717 - 

realizácia stavieb a ich zhodnotenia - 10 000 €. Predkladá Michal Djordjevič. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.   

 

Hlasovanie č. 25:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme ďalší návrh.   

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje a) zmenu textu vo výdavkovej časti v Podprograme 3.2. Športové podujatia, 

Bežné výdavky. Pôvodný text: Športové podujatia organizované mestskou časťou Košice-Staré 

Mesto vo výške 1 500 € zahŕňajú výdavky na projekty usporiadané pre deti a mládež komisiou 
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kultúry, školstva a športu. V rámci podprogramu sa realizujú športové a kultúrne aktivity ako sú: 

Oprášme korčule – verejné korčuľovanie pre prázdninujúcu mládež, Staromestský streetbalový 

turnaj. Športové a kultúrne aktivity ako sú Plavecké preteky základných škôl – Memoriál Magdalény 

Kapcárovej, Plávajú celé Košice, Beh o pohár starostu – Memoriál Milana Kováča a Športová 

olympiáda detí predškolského veku boli Komisiou kultúry, školstva a športu pri Miestnom 

zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto zrušené zo dňa 29.9.2020. Nový text: Športové 

podujatia organizované mestskou časťou Košice-Staré Mesto vo výške 7 500 € zahŕňajú výdavky na 

projekty usporiadané pre deti a mládež komisiou kultúry, školstva a športu. V rámci podprogramu sa 

realizujú športové a kultúrne aktivity ako sú: Oprášme korčule – verejné korčuľovanie pre 

prázdninujúcu mládež, Staromestský streetbalový turnaj, Plavecké preteky základných škôl – 

Memoriál Magdalény Kapcárovej, Plávajú celé Košice, Beh o pohár starostu – Memoriál Milana 

Kováča, Športová olympiáda detí predškolského veku. b) presun finančných prostriedkov v rámci 

jednotlivých položiek:  Podprogram 6.1. Samospráva a vzťahy s verejnosťou, 633 – Materiál - 3 000 

€, Podprogram 6.2. Podporná činnosť, 637 – Služby - 3 000 €, presunuté do Podprogramu 3.2. 

Športové podujatia, Bežné výdavky + 6 000 €. Predkladá poslanec Michal Djordjevič.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.   

 

Hlasovanie č. 26:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďalší návrh.   

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje presun finančných prostriedkov: Podprogram 1.8. Zveľaďovanie verejných 

priestranstiev - 5 000 €, z toho Kapitálové výdavky 716 - projektová dokumentácia - na revitalizáciu 

verejného priestranstva na nám. L. Novomeského pred OC TIP TOP - 5 000 €. Podprogram 1.8. 

Zveľaďovanie verejných priestranstiev + 5 000 €, z toho Kapitálové výdavky 716 projektová 

dokumentácia - projektová dokumentácia na revitalizáciu vnútroblokového priestoru Bankové domy  

(Jarná-Letná-Jesenná-P. Angelinum)  +3 000 €, 717 realizácia stavieb - revitalizácia vnútroblokového 

priestoru Bankové domy (Jarná-Letná-Jesenná-P. Angelinum) +2000 €. Predkladá poslankyňa Eva 

Hulmečíková.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.   

 

Hlasovanie č. 27:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči.   

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje presun finančných prostriedkov Podprogram 1.8. Zveľaďovanie verejných 

priestranstiev – 1750 €, z toho: Bežné výdavky, 635 - rutinná a štandardná údržba - 1 000 €, 

Kapitálové výdavky 717 – realizácia stavieb a ich zhodnotenia - 750 €. Podprogram 1.6. Komunikácie 

+ 1750 € Kapitálové výdavky 716 – projektová dokumentácia na revitalizáciu miestnej komunikácie 

medzi garážami na Lomenej ulici + 1 750 €. Predkladá Eva Hulmečíková. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.   

 

Hlasovanie č. 28:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme ďalej.    
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p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto schvaľuje presun finančných prostriedkov Podprogram 1.7 Údržba detských ihrísk 

a športovísk – 4 000 €, z toho: Kapitálové výdavky 717 v položke Revitalizácia detských ihrísk na 

nám. L. Novomeského a Tyršovo námestie -  4 0000 € do Podprogramu 1.8. Zveľaďovanie verejných 

priestranstiev + 4 000 €, z toho? Kapitálové výdavky 716 - projektová dokumentácia - verejné 

osvetlenie Lomená ulica + 800 €, 717 - realizácia stavieb a ich zhodnotenia - verejné osvetlenie 

Lomená ulica + 3 200 €. Predkladá Eva Hulmečíková. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte.   

 

Hlasovanie č. 29:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme ďalej.    

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet 

mestskej časti Košice-Staré Mesto na rok 2021 so schválenými pozmeňovacími návrhmi, ktoré sú 

neoddeliteľnou časťou tohto uznesenia. Predkladá Michal Djordjevič. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Čiže hlasujeme už o tom návrhu pána poslanca Djordjeviča, kde budú tie 

jednotlivé body. Toto je bod A. Prečítajte prípadne ešte raz.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet 

mestskej časti Košice-Staré Mesto na rok 2021 so schválenými pozmeňovacími návrhmi, ktoré sú 

neoddeliteľnou časťou tohto uznesenia.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: A po A. ešte treba prečítať.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Toto bolo, B. už berie na vedomie.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takto, ešte teraz keď nad tým premýšľam, nechcem, ale mali by sme ísť 

odspodu. Aspoň logika mi hovorí, lebo sa tam hovorí vrátane pozmeňovacích. A keď po tomto 

hlasovaní ešte pôjdu ďalšie pozmeňovacie, tak logicky to nemá nejako celé nejakú logiku. Aj po 

doporučení právnika, máme tu teraz odporúčanie ísť odspodu, ak súhlasíte, ak je všeobecná zhoda. 

Takže poprosím návrhovú komisiu. Ešte raz prečítame pozmeňujúci návrh pána poslanca 

Djordjeviča. 

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto B. berie na vedomie rozpočet mestskej časti Košice-Staré Mesto na roky 2022 a 2023 v 

predloženom znení. C. splnomocňuje starostu MČ Košice-Staré Mesto podľa ustanovenia § 11 ods. 

4 písm. b) zákona č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 14 ods. 3 písm. 

d) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov na vykonávanie zmien 

rozpočtu v tomto rozsahu: 1. aktualizovať rozpočet o zmeny v účelových dotáciách a grantoch, 2. 

vykonať úpravu rozpočtu výdavkov u vlastných organizácií o dosiahnuté vyššie príjmy oproti 

schválenému rozpočtu, 3. vykonať presuny prostriedkov v príjmovej časti schváleného rozpočtu, 

pričom sa celková výška príjmov rozpočtu MČ nezmení,  4. vykonať presuny prostriedkov vo 

výdavkovej časti schváleného rozpočtu v rámci jedného programu do 5 %, pričom sa výška 

rozpočtových výdavkov nemení a medzi jednotlivými programami do 5 %. Pritom limitom je suma 

celého programu, v rámci ktorého sa presun, alebo z ktorého sa presun vykonáva. Uvedený limit platí 

na sumu všetkých presunov počas celého rozpočtového roka. Termín: rozpočtový rok 2021.  

 



45 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. Je každému jasné, o čom hlasujeme? 

 

Hlasovanie č. 30:  za – 7, proti – 2, zdržalo sa – 2, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Môžeme pokračovať.     

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto D. žiada 1. informovať poslancov miestneho zastupiteľstva formou elektronickej správy 

o zverejnení zrealizovaných zmien rozpočtu, ktoré budú vykonané podľa bodu C, predkladať na 

riadne rokovanie zastupiteľstva písomnú informáciu o zmenách rozpočtu vykonaných starostom 

vrátane ich odôvodnenia. Termín: stály.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 31:  za – 10, proti – 0, zdržalo sa – 1, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči.      

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto E. schvaľuje viazanie rozpočtových výdavkov pre nasledovné rozpočtové položky: 

Podprogram 1.8. Zveľaďovanie verejných priestranstiev, Kapitálové výdavky 717 - realizácia stavieb 

a ich zhodnotenia vo výške 30 000 €. Viazanie uvedených položiek v schválenej výške je dočasné. 

Čerpanie finančných prostriedkov viazaných rozpočtových položiek podlieha schváleniu miestnym 

zastupiteľstvom po predložení rozpisu jednotlivých aktivít s uvedením vecnej a finančnej špecifikácie 

s plánovaným termínom realizácie. Termín: rozpočtový rok 2021.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 32:  za – 10, proti – 0, zdržalo sa – 1, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. Ešte tam máme jeden.  

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo A. schvaľuje rozpočet 

mestskej časti Košice-Staré Mesto na rok 2021 so schválenými pozmeňovacími návrhmi, ktoré sú 

neoddeliteľnou časťou tohto uznesenia. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 33:  za – 10, proti – 0, zdržalo sa – 1, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči. Všetko je to? Dobre, poprosím, teraz by sme prešli. Čiže 

tento bod tým pádom máme uzavretý. Môžeme prejsť k bodu č. 10.  

 

- - - 

 

Bod č. 10 

Predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie mestskej časti Košice-Staré Mesto prostredníctvom 

Fondu na podporu športu zo dňa 31.12.2020 -  Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“. 
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p. Petrovčik, starosta MČ: Jedná sa o výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 

infraštruktúry, kde to bolo samozrejme šité na to športovisko na Dargovskej ulici. Takže 

predpokladám, že nemá zmysel o tomto bode rokovať. Takže nech sa páči, pán zástupca starostu, 

s procedúrou. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ. Procedurálny návrh: Ďakujem pekne, dámy a páni, dovoľujem si 

vypustiť tento bod tým pádom, keďže je už vlastne bezpredmetný.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže hlasujme o tomto procedurálnom návrhu.  

 

Hlasovanie č. 34:  za – 11, proti – 0, zdržalo sa – 0, nehlasoval – 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Len upresním, išlo o stiahnutie tohto bodu. Ďakujem. Ďalším bodom je 

bod č. 10.1., bol to doplňujúci bod.  

 

Bod č. 10.1 

Stavebná činnosť na území mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Djordjevič, nech sa páči. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Prečítam dôvodovú správu, ktorú som k tomu napísal 

a myslím, že k tomu nebudem komentovať. Keď nebude niečo jasné, do vysvetlím. Starosta mestskej 

časti, na základe toho, čo som sa dozvedel, podpísal v roku 2020 niekoľko listov. Išlo napríklad 

o vyjadrenie mestskej časti ku stavbe trafostanice, k odpredaju parciel mesta pre autoservis na 

Priemyselnej ulici, k odpredaju pozemku pod Urbanovou vežou pre farnosť, o súhlas s vecným 

bremenom prístupu, prechodu a prejazdu pre súkromnú spoločnosť, uzatvorenie majetkoprávnych 

vzťahov pre súkromnú spoločnosť, o súhlas s predloženým zámerom aj s realizáciou modernizácie 

zastávok na Staničnom námestí, o zámenu pozemkov za účelom vybudovania 14 parkovacích miest, 

odkúpenie pozemkov mesta, na ktorých vlastní súkromná spoločnosť garáže, o súhlas s predloženým 

zámerom aj s realizáciou zastrešenia bazénu pre vodné pólo pre ČH. Tu je poznámka, že mestská 

časť posudzovala žiadosť takmer 3 mesiace. O súhlas s predloženým zámerom, aj s realizáciou 

rekonštrukcie Angels arény. Posledný je súhlas s predloženým zámerom, aj s realizáciou projektu 

multifunkčnej plochy v mestskom parku. Mestská časť poskytla vo všetkých prípadoch súhlasné 

stanovisko, resp. nemala výhrady. Je možné, že poslanci, alebo občania, by mali. Tí však neboli 

informovaní. Napríklad súhlas s predloženým zámerom aj s realizáciou zastrešenia bazénu pre vodné 

pólo na ČH napadli viaceré občianske združenia a združenia architektov. Mestská časť však vyjadrila 

súhlas. A s tým súhlasom sa ďalej operuje aj na mestskom zastupiteľstve. Nakoľko mestská časť nie 

je iba starosta, je vhodné, aby všetky udelenia súhlasu na realizáciu stavby, udelenia súhlasu na 

zriadenie vecného bremena, stanoviská na odpredaj, prenájom, alebo zámenu pozemkov, vyjadrenia 

pre územné rozhodnutie, vyjadrenia k projektovej dokumentácii, odosielané v mene mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, boli vopred prerokované a schválené Miestnym zastupiteľstvom mestskej časti 

Košice-Staré Mesto. Argumentácia, že takto budú listy mestskej časti odchádzať s oneskorením 

neobstojí, nakoľko aj žiadosť ohľadom ČH mestská časť posudzovala takmer 3 mesiace. Je to aj 

zvýšenie transparentnosti, tak aj odbremenenie tlaku na starostovu osobu. Rozhodnutie kolektívneho 

orgánu má vyššiu váhu a je omnoho objektívnejšie ako rozhodnutie jednej osoby. Samotný návrh na 

uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto žiada, aby všetky udelenia 

súhlasu na realizáciu stavby, udelenia súhlasu na zriadenie vecného bremena, stanoviská na odpredaj, 

prenájom alebo zámenu pozemkov, vyjadrenia pre územné rozhodnutie, vyjadrenia k projektovej 

dokumentácii odosielané v mene mestskej časti Košice-Staré Mesto, boli vopred prerokované 

a schválené Miestnym zastupiteľstvom mestskej časti Košice-Staré Mesto. Termín: stály. Ďakujem.  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Slovo má pán zástupca starostu Ďurica.  

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ja, ak môžem, tak len sa vyjadrím k tomu, že chápem tento návrh 

kam pán poslanec smeruje. Občas mám pocit, že ako keby niekto nemal dosť niekedy. Myslím si, že 

dnes naozaj prešlo veľa, veľa návrhov od pána poslanca. Neviem, či dá fungovať v podstate iba bez 

starostu, na báze poslancov. V každej obci má starosta nejaké právomoci. Hlavne preto, že je denne 

v práci, je flexibilný. Určite by sme vedeli sa baviť o tomto. Ja by som bol tak isto ZA, aby som 

o všetkom totálne do detailov bol informovaný. Ale obávam sa, neviem či tento poslanecký zbor je 

tak flexibilný, aby vedel naozaj reagovať promtne na každý podnet, venovať sa mu na dennej báze. 

Čiže som aj medzi poslancami, aj medzi starostom, ale myslím si, že starosta preto je starosta, aby 

mal nejakú právomoc o nejakej veci rozhodnúť, poradiť sa s poslancami. Ale aby sme museli 

spoločne hlasovať o každom jednom detaile, neviem, či to je veľmi efektívne. Toľko môj pohľad na 

vec. Každý máme nejakú prácu. Sme zamestnaní, tak isto starosta má nejaké kompetencie. Čiže 

myslím si, že by sme mali niečo nechať aj na neho, ale samozrejme byť informovaní. Ale 

podmieňovať to spoločným konsenzom, rozhodnutím. Mal som možnosť teraz zastupovať pána 

starostu, kým bol vlastne v karanténe. Ja vám poviem pravdu, tých podnetov, listov, dopytov, sú 

stovky. Ja som. Je strašne veľa tých podnetov a neviem, či sme my tak flexibilní, aby každý jeden 

sme mailovo prerokovávali, ktorý sa vlastne ani nás veľmi bytostne nedotýka. Samozrejme sú 

niektoré, ktoré sú vážnejšie. Sú niektoré, ktoré sú menej podstatné. Napríklad, či umožníme dať vecné 

bremeno na prípojku pod chodníkom k Dargovu, kanalizačnú. Napríklad, ja si myslím, že nemusíme 

sa k tomu všetci stretávať a hlasovať. Tá kompetencia, je preto tá funkcia starostu, aby vedel aj on 

sám zodpovedne vyhodnotiť tú ktorú situáciu. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne. Prosím pána zástupcu starostu, 

aby nezavádzal o stovkách listov, lebo tieto záležitosti, ktoré som čítal v uznesení, ich prišlo za rok 

14. Čiže nie sú to stovky. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Kvantum iných.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: O iných, ja vo svojom uznesení nehovorím. Ja hovorím o posudkoch 

mestskej časti, presne definovaných. Podľa zákona o slobodnom prístupe k informáciám mi prišli 

všetky odpovede. Viem ich dať kolovať poslancom a nechcite pán zástupca, aby som rozvádzal 

dôvody takto verejne, aké som mal poznatky od investorov, prečo k tomuto pristupujem. Nechcite, 

aby som to hovoril. Nechcem tam až zachádzať, nakoľko sa toto zastupiteľstvo vedie v pokojnom 

duchu.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, ja by som dal slovo, lebo tu treba niektoré veci si vysvetliť. 

Takže poprosím naozaj na slovo vzatého odborníka na tieto investičné veci a aj ten povoľovací 

proces, aby sme vážne. Nemáme tu pána kontrolóra, takže verím, že ho zastúpi aj teraz pán Kovács. 

Nech sa páči.  

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem pán starosta. Páni poslanci, pani poslankyne, dovolím si len rozobrať 

návrh uznesenia na také dve časti od pána Djorjdeviča. Tiež vlastne je badať nejakú snahu o väčšiu 

informovanosť v oblasti stavebného povoľovania, resp. byť viac v obraze pri stavebnom konaní, 

územnom konaní, vecných bremenách a ostatných iných stavebných a územno-plánovacích 

vyjadreniach. To je v poriadku. Avšak nehovorme o tom, že nejakým spôsobom by mali obligátorne 

zasahovať poslanci do samotných stanovísk, pretože my sme viazaní zákonom aj pri vyjadreniach, 

a odbornosťou, a teda môžeme sa vyjadrovať len v zmysle zákona. Zákon č. 369 jednoznačne hovorí, 
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akým spôsobom, č. 50 tiež, stavebný. Čiže, pri všetkej úcte, pán poslanec my odborníci na úrade 

vieme, akým spôsobom sa máme vyjadrovať a zhodnocujeme na základe odbornosti jednotlivé 

zámery. To vôbec nijakým spôsobom som nenarážal na to, žeby ste nemali byť informovaní. Treba 

nájsť nejaký vhodný spôsob, ako sa budeme pružnejšie informovať o týchto veciach. Ale čakať na 

vaše, nazvime to pripomienky, v rámci jednotlivých žiadostí, by bolo nereálne, lebo tých žiadostí, 

vecné bremená a iné, je pár desiatok, do mesiaca je to aj 20. Je pán Djordjevič, ale vecné bremená 14 

ste mali za posledný x, za rok. Ale územno-plánovacie dokumentácie, viete, tá otázka, ktorú ste 

položili, nebola tak široká. Koncipuje sa teraz koncepcia rozvoja elektromobility v meste, 

cykloinfraštruktúra, EuroVelo. Je tu veľa iných. Skôr nájdime iné fórum, kde by sme o tomto mohli 

rozprávať. Komisie sú dobrý nástroj na to, iné vlastne skupinové komunikačné kanály 

a komunikujme radšej takto, nie nejakým uznesením, kde my budeme zaviazaní každý týždeň vás 

„naháňať“ a zháňať vaše vyjadrenia. To nie je veľmi dobrý systém. Zahltí nás to a veľmi nešťastní 

budeme z toho všetci. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Pán Kovács, zase do minulosti. My sme tu, som 

poslancom 7. rok. My sme tu prvé štyri roky a už len jedna kolegyňa je tu viac ako rokov. My sme 

na tomto zastupiteľstve mali roky. A nikde nie je napísané, že žiadateľovi sa musí odpísať do 

nejakého času. Tu bolo vysvetlené, že zo dňa na deň, pardón, aby sme pružnejšie reagovali tak, že to 

nepôjde ani do komisie. Ale vyhovoríte, že vy ste tam odborníci a dávate posudky. Tak potom ako 

ste mohli dať na ČH, kde je prestrešenie nejakou posúvacou strechou, ktorá zasahuje do 

funkcionalistického zámeru, ktorý všetci architekti na Slovensku. Pamätá si Ing. Faťolová, ako tu 

doniesla odborníka, ktorý presne toto kritizoval. Dali ste stanovisko. Nevadilo by mi to. Lenže na 

mestskom zastupiteľstve sa stanoviská mestskej časti spomínajú ako keby to bol názor 21 000 

obyvateľov. Ale môžeme dnes prejsť aj k nejakému kompromisu, keď hovoríte, že tie vecné bremená 

vyškrtnem, tak ich vyškrtnem. Ale takéto projekty ako je mestský park, Angels aréna. To potom vy 

mi pomôžte definovať, aby sme išli do nejakého kompromisu. A vy sám, pán Kovács, ste povedal, že 

nemôže komisia. Lebo komisiu vieme zrobiť aj online cez internet, stavebná. Ale keď nevie byť 

stanovisko, tak sa my dohodnime, že stanovisko komisie bude. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Nasleduje pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. No a keď tu hovoríme o zákonoch, ktoré hovoria, tak 

dovolím si vám prečítať zákon 401/1990, kde je starosta a miestne zastupiteľstvo, sú v zmysle tohto 

zákona v znení neskorších predpisov, rovnocenné orgány, ktoré nie sú vo vzájomnej nadradenosti, 

alebo podradenosti. Obidva orgány získali svoj mandát v komunálnych voľbách priamo od 

obyvateľov mestskej časti. Právomoci miestneho zastupiteľstva a právomoci starostu sú jasne 

vymedzené zákonom. Miestne zastupiteľstvo rozhoduje o najdôležitejších otázkach miestneho 

významu v zmysle ustanovenia § 14 ods. 3 zákona o meste Košice. Miestne zastupiteľstvo tvorí vôľu 

mestskej časti v rozsahu určenom zákonmi, zásadami hospodárenia a nakladanie s majetkom 

mestskej časti a ďalšími právnymi predpismi. Starosta ako štatutár mestskej časti zabezpečuje výkon 

vôle mestskej časti a rozhoduje vo všetkých ostatných veciach, ktoré nie sú zákonom alebo štatútom 

vyhradené miestnemu zastupiteľstvu. Povinnosť starostu vykonávať zákonne prijaté rozhodnutia 

miestneho zastupiteľstva nevzniká na základe rozhodnutia miestneho zastupiteľstva, ale zo zákona. 

Napríklad, ak miestne zastupiteľstvo rozhodne v rámci svojich právomocí pri nakladaní s majetkom 

o predaji majetku, starosta je povinný vykonať všetky potrebné úkony v realizácii tohto úkonu. 

Miestny úrad v zmysle ustanovenia § 17 ods. 1 zákona o meste Košice zabezpečuje odborné, 

organizačné a administratívne práce súvisiace s plnením úloh mestskej časti a jej orgánov, ktoré sú 

podrobnejšie určené v ods. 2 citovaného paragrafu. Miestny úrad predstavuje administratívno-
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technický servis obidvoch orgánov mestskej časti. A prácu miestneho úradu riadi starosta. Miestne 

zastupiteľstvo nie je oprávnené zasahovať do pracovných úloh jednotlivých zamestnancov úradu. 

Starosta ako manažér miestneho úradu, to je v prípade, keď nemá prednostu, je však povinný 

dohliadnuť, aby obecný úrad, alebo úrad mestskej časti zabezpečoval aj organizačné 

a administratívne veci pre miestne zastupiteľstvo. Starosta musí riadiť prácu miestneho úradu tak, 

aby boli vykonané aj rozhodnutia miestneho zastupiteľstva, ktoré boli prijaté v súlade so zákonom. 

Miestne zastupiteľstvo nie je oprávnené formou uznesenia zadávať úlohy zamestnancom miestneho 

úradu. Miestne zastupiteľstvo nie je oprávnené prostredníctvom uznesenia žiadať od starostu o výkon 

nejakých činností, či zadávať úlohy. Čiže tu len o tom, že sa bavíme o rovnocenných orgánoch. Tak 

potom neviem, pán zástupca, kde povedal, o aký zákon sa opiera, že starosta má mať právomoci, lebo 

taký zákon neexistuje. To, že to je niekde v obciach a že tam je starosta malý kráľ, to je fajn. Ale to 

poviem takto populisticky. Trinásti poslanci mali 7 000 hlasov, starosta mal 3, 2,5? Čiže je to trikrát 

viac. Čiže miestne zastupiteľstvo, u mňa, má vyššiu váhu. Ale keď to vieme nejako skĺbiť, aby sme 

aj pružne reagovali, poraďte mi, ja čakám, ja upravím uznesenie.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: No, ďakujem. Neviem ako, minimálne v troch posledných bodoch ste si 

sám odpovedal pán poslanec. Myslím si, že tam to bolo jasne zadefinované, aké sú moje právomoci 

a zastupiteľstva. Nemám právomoc, ja mám výkon samosprávnej činnosti, nie právomocami, takže 

ozaj skúsme nejako si to upresniť. Ale dám slovo teraz pánovi zástupcovi starostu. Nech sa páči.  

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ja to určite nechcem nejako rozmazávať. Tie posledné body boli 

presne o tom, čo teraz pán starosta povedal. Jasné, tie kompetencie by mali byť rovnocenné. Ide tu 

hlavne o informovanosť poslancov. Myslím, že o to nám všetkým ide. Nikto nechce nikomu zväzovať 

ruky. Skôr aby sme boli informovaní. Čiže tu sú úradníci, ktorí robia svoju robotu, vedia čo robia, 

poznajú rozsah práv, ktoré ich ohraničujú. Poznajú lehoty. Každý z nás má nejakú prácu, venuje sa 

cez deň práci, potom sa stretneme na komisii, na zastupiteľstve, atď. Musíme niečo nechať aj na tých 

úradníkov, ale aby sme boli informovaní. To je základná vec. Len by som ešte chcel dodať k tomu 

ČH, veľmi krátko. Chcem sa opýtať. Naozaj chápem, že je tu dopyt po nejakej architektonickej súťaži. 

Tie návrhy, ktoré sme zaregistrovali v médiách, toho skleníku, naozaj to bol otras. To s tým absolútne 

súhlasím. Ja sa chcem spýtať všetkých ľudí, ktorí teraz sú proti tomu, kde boli všetci doteraz? Veď 

my sa tu dva roky bavíme o predaji plavárne, aby sa čo najrýchlejšie prepojila s ČH, aby to proste 

bolo už. Preto sme aj zišli dole s cenou, atď. Boli tie jednania naozaj dlhé, hektické, podarilo sa to. 

A teraz, nakoniec, keď sa to podarí, tak sa nájdu všetci aktivisti, ktorí sú proti tomu, aby sa to nejako 

vyriešilo. Teraz je to in by proti všetkému. Ale my sme, aspoň ja som to tak pociťoval, že sme mladá 

krv, nastúpili sme, aby sme veci zflexibilnili, zrýchlili, aby nabrala mestská časť otáčky. Ale mám 

pocit, že sa občas len tak motkáme v kruhu a tak politikárčime, a vôbec nepomáhame tej flexibilite.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ešte pán Kovács chcel nejakú informáciu povedať.  

 

p. Kovács, MiÚ MČ: Ďakujem. Možno len záver. Ešte raz. Tie vyjadrenia, ktoré vlastne dáva mestská 

časť, je výkon samosprávnej činnosti, že pán starosta ako prvý z vás, štatutár, vlastne podpisuje a on 

nesie zodpovednosť za to. My, ako odborní pracovníci, sme povinní v zmysle zákona tieto stanoviská 

nachystať. Len procesne, aby to to jasné, že vaše pripomienky a vaša informovanosť je určite veľmi 

dôležitá. Nikto to nespochybňuje. Avšak aj vaše pripomienky, prípadne nejaký nesúhlas, by mal byť 

opretý o legislatívu. Nebránime sa tomu ani do budúcna, ani teraz, avšak malo by to byť na 

neformálnej báze, lebo naozaj fyzicky nie je možné, aby ste sa všetci, ku všetkým zámerom, 

vyjadrovali. Ďakujem pekne.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou pán poslanec Djordjevič. 
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p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ja potom nerozumiem, ako sa tu 20 rokov fungovalo, keď komisia 

všetko riešila. Ale OK, nechcel som, a budem to len tak okrajovo, okrajovo spomeniem, čo som 

nechcel spomínať. Mal som nejaké informácie a v podstate aj sťažnosť, ale spomeniem to takou 

otázkou. Čiže to akože tí developeri, alebo tí podnikatelia, že oni sami dávajú tie príspevky? Hej? Či 

už na koncerty, ale ďalšie budú na spoločenské, alebo tam boli balíčky. Lebo ja som to naznačoval, 

že dostalo mi do uší údajne, že boli aj nejaké jednania a dám vám stanovisko, ale. A nechcem to 

naozaj, lebo sú to vážne veci a išli by sme už, možno aj do trestno-právnej roviny a tam nechcem 

zachádzať tu v tejto chvíli. Preto chcem ukázať aj ja ústretovosť. Dovoľte mi ešte 10 sekúnd. Chcem 

ukázať ústretovosť. A ak sa tu pán starosta verejne zaviaže, že aspoň spätne o takýchto dôležitých 

informáciách nás poinformuje mailom, aké stanoviská dal, som ochotný tento návrh stiahnuť.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ja s tým nemám problém akože, samozrejme verejne vlastne 

prehlásiť s tým, aby som vás takto informoval. Ja chcem povedať, že pán predseda finančnej komisie, 

s ním diskutujeme, on je v prvom rade ten kompetentný, ktorý tak isto posudzuje, ktoré materiály 

zaradí a ktoré nie, lebo on šéfuje finančnej komisii. A keď on povie, že toto nie, lebo to nie je 

potrebné, tak samozrejme ja budem sa snažiť tak isto, aby ste boli, o všetkom vás informovať. Ale 

ozaj, potom by ste museli sa schádzať pomaly každý týždeň. Čiže môžeme si prípadne teraz v dobe 

online nadefinovať, že každý týždeň si dáme dve, tri hodiny nejaký deň, pravidelný termín. A nemám 

s tým absolútne problém. Poďte, podieľajte sa, rozhodujte takisto, veď od toho ste poslanci. Takže 

budem len rád. Pani poslankyňa s faktickou. Ešte je procedurálny, nech sa páči, najprv.  

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Procedurálny návrh: Ďakujem pekne. Dúfam, že som povedal dosť 

jasne a dúfam, že takéto informácie sa neobjavia. Čiže na dnes tento návrh sťahujem. Ale rád by som 

si vypočul, aj keď bude to umožnené pani Faťolovej, čo chcela k tomu povedať. Fajn, keď sa budeme 

viac informovať o tých podstatných veciach a keď budeme mať prehľad, že komu sa čo umožnilo za 

mestskú časť, lebo to neberte v zlom. Vy nie ste mestská časť. Mestská časť sú aj poslanci, mestská 

časť je aj úrad. Všetci sme mestská časť. Lebo bude niečo, čo dajme tomu hypoteticky, vy by ste 

rozhodol a niektorým občanom by sa to nepáčilo. S čím prídu za nami? Stanovisko mestskej časti 

bolo kladné. Ja chcem aj tomu, aby sme sa vyhli. Ale pre zatiaľ, tento návrh sťahujem, ako takto, 

oznamujem procedurálne, že nebudem návrh predkladať, ktorý som prečítal.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pani poslankyňa Faťolová s faktickou. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem. Ja len pár slov poviem. Keď si tak 

spätne spomínam, ešte sme len začali toto obdobie. My sme raz prijali jedno uznesenie, kde sme 

splnomocnili, alebo poverili pána starostu, že môže rozhodovať v takýchto veciach, čo sa týka predaja 

pozemku pod garážami, aspoň tak si pamätám. Nejaké vecné bremená a také veci, ktoré vlastne my 

neovplyvníme. A samozrejme, je tu na to personál a máte odborných pracovníkov, ktorí sa do toho 

vyznajú a majú plnú kompetenciu to riešiť, a je to aj v ich náplni práce. Ale tiež som toho názoru, 

keď sa jedná o nejaké investičné akcie väčšieho projektu, väčších rozsahov, čo sa týkajú, tak by som 

povedala, celej mestskej časti, verejnosti, lebo taká prípojka, tie bremená, pozemky, to nikoho 

nezaujíma. Ale naozaj sa tu ročne nevyskytne až tak veľa projektov, tých väčších, investičných, 

o ktorých by sme fakt mali byť informovaní, resp. aspoň mailom dopredu upovedomení, že je tu taká 

otázka, vyjadrite sa. Nezáväzne sa vyjadríme a vy už si urobíte vlastne z toho ten odborný názor, 

odborný záver a vyjadrenie. Lebo naozaj, tu nám unikajú také informácie. Nemáme my, každý jeden, 

čas sa vŕtať na Facebooku a na takýchto stránkach. A bolo by to dobré, keby. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ešte raz pripomínam. Zo strany úradu bude urobené maximum. 

Mňa pán prednosta neinformoval, v minimálnych prípadoch žeby bol navštívený z niektorých z vás 

poslankýň a poslancov. Stále hovorím. U nás sú dvere otvorené. Ja nerozumiem prečo sústavne 
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potrebujeme tu na zastupiteľstve si prihrievať polievočku a hovoriť, že nie sme informovaní, keď 

máme, opäť hovorím. Mailová komunikácia hovorí jasne, kde sme dali termíny, kedy môžete prísť. 

Myslím, že prišli jeden alebo dvaja poslanci sa informovať. Čiže poďme, vážne, seriózne. Keď vás 

zaujíma, čo sa deje, môžeme tú formu informovanosti si zdokonaliť. Ale či už ja, ale hlavne pán 

prednosta, je vždy pripravený vás prijať a nič myslím si, že nezatajujeme, nič nemáme dôvod pred 

vami zatajovať. Len hovorím ešte raz. Tá „dvestojedenástka“, ktorú využíva konkrétne tuná jeden 

pán poslanec, je tiež forma. Čiže niekomu vyhovuje tak, niekomu inak. Tak ja to nechávam na vás. 

Ale ja si myslím, že v prvom rade treba vyčerpať všetky možnosti priamej komunikácie. To znamená, 

zavolať, prísť, prediskutovať si veci. Až následne, keď tieto veci nefungujú, alebo nie sú vám 

umožnené, tak buď používať „dvestojedenástku“ v extrémnom prípade, alebo teraz ako teraz sa tu 

snažíte prezentovať, pani poslankyňa, že nie ste informovaná. Ja neviem. Povedzte, akou formou. 

Hovorím, dáme každý týždeň trojhodinový online, dáme maily. Ale v tomto absolútne problém 

nevidím. Dobre, takže sme dohodnutí. Na záver, pani poslankyňa. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Nechcem, aby sa nejako dačo dotklo, lebo ja mám naozaj s vami dobrú 

skúsenosť. Keď dačo potrebujem, zavolám, vieme si vydiskutovať veci. Ale tu sa jedná o to, že keď 

nevieme, že sa niečo deje, ako sa máme pýtať na niečo, keď nevieme čo? Rozumiete?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ešte raz hovorím. Z našej strany urobíme maximum krokov. To znamená, 

aj teraz, vďaka novému zamestnancovi, zavedieme do toho nejaký lepší režim, systém. Keď máte 

pocit, že doteraz to nefungovalo správne, myslím si, že potom poďme sa rozprávať, kde sa stala 

chyba. Či na úrovni šéfa komisie, či na úrovni starostu, či na úrovni prednostu. Keď máte pocit, že sú 

tam rezervy, poďme ich zmeniť, vylepšiť a verím, že sa nám to, aj pri tej dnešnej online dobe, podarí. 

Takže ešte raz ďakujem. Diskusiu tým pádom ukončujem a v tomto bode nebudeme prijímať 

uznesenie, lebo bolo stiahnuté. Takže nasleduje bod č. 10.2 

 

- - - 

 

Bod č. 10.2 

Komunikácia mestskej časti s verejnosťou 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pán poslanec. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. No opäť by som už, fakt už takmer na konci dnešného 

rokovania, nerád by som bol vnímaný ako útočný, ako tu bolo aj pár krát spomenuté, alebo niekto 

komu stále niečo vadí, tak sa skúsim oprieť v dôvodovej správe o fakty a potom následne si to 

môžeme v diskusii vymeniť. Ale naozaj, myslím, že toto zastupiteľstvo, napriek tomu úvodu, kde 

myslím, že aj ja som viac emócii vložil, a možno aj vy ste niečo pochopil pri činnosti starostu, tak 

celkovo pri programe sme rokovali veľmi konštruktívne, že čo ďakujem. Čakal som väčší odpor, 

preto som to aj ostatným poslancom takto neposielal, všetkým. A prejdem teraz k dôvodovej správe. 

Čisto len fakty. V prvom rade som poslal Transparency International 5 posledných výtlačkov 

Staromestských listov. Žiadal som ich o zhodnotenie priestoru pre starostu, iba. Môžem vám 

preposlať všetkým poslancom mail, ako bola položená otázka. Vôbec nebola nejako špekulatívne, ale 

jasne bola položená otázka. Pomohol som im so súhrnom, ktorý prečítam. Teraz email od nich: Po 

zbežnej a rýchlej analýze posledných piatich vydaní Staromestských listov, ktoré ste nám zaslali, 

môžem konštatovať. Pardón, ešte, aby som bol férový. Vybral som len tie veci, ktoré sa tu hodia do 

kontextu, priestoru, aby som nezdržiaval. Po zbežnej a rýchlej analýze posledných piatich vydaní 

Staromestských listov, ktoré ste nám zaslali, môžem konštatovať, že priestor, ktorý noviny venujú 

vedeniu radnice, sa od nášho posledného hodnotenia zvýšil a môže byť považovaný za nadmerný. 

V prípade Staromestských listov ide často o pozitívnu propagáciu vedenia mestskej časti, čo sa do 
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istej miery dá hodnotiť ako znak nekvality. Z pohľadu verejnosti by bol užitočnejší nestranný 

a objektívny prístup k vedeniu samosprávy, k jej činnosti a výsledkom práce. Z môjho pohľadu však 

v periodiku absentuje diskusia, polemika alebo aj kritika týkajúca sa tém dôležitých pre vašu mestskú 

časť. Zaregistroval som taktiež nevyvážený a jednostranný prístup k niektorým citlivým témam. 

Súhrn. Sa ospravedlňujem kolegov, keď zdržiavam, ale naozaj musím dokončiť túto dôvodovú. 

Musím, je to potrebné. Číslo 10/2019, číslo 3 – 16 strán, 14 x spomenuté meno starostu, často aj 

s vyjadreniami starostu, 11 x fotka starostu, alebo na ktorej je starosta, príhovor starostu na 1 celú 

A4. 12/2019, číslo 4 – 16 strán, 18 x spomenuté meno starostu, často aj s vyjadreniami starostu, 8 x 

fotka starostu, alebo na ktorej je starosta, príhovor starostu na 1 celú A4. 03/2020, číslo 1 – 16 strán, 

11 x spomenuté meno starostu, často aj s vyjadreniami starostu, 11 x fotka starostu, alebo na ktorej 

je starosta, príhovor starostu na 1 celú A4. 10/2020, číslo 2 – 16 strán, 21 x spomenuté meno starostu, 

často aj s vyjadreniami starostu, 12 x fotka starostu, alebo na ktorej je starosta, príhovor starostu na 

1 celú A4. 12/2020, číslo 3 – 16 strán, 11 x spomenuté meno starostu, často aj s vyjadreniami starostu, 

6 x fotka starostu, alebo na ktorej je starosta, príhovor starostu na 2 strany A4. To je čo sa týka 

Staromestských listov. Čo sa týka príspevkov, naozaj som súhrne nerobil, lebo to by som musel od 

nástupu novej zamestnankyne robiť analýzu. Zbytočne by sme tu strácali čas. Zhrniem to inak. 

Príspevky na oficiálnej stránke mestskej časti Košice-Staré Mesto, na sociálnej stránke Facebook, na 

webovej stránke www.kosice-city.sk, ako aj v mobilnej aplikácii, sú podobne ladené a ak by sa 

situácia s blížiacimi sa voľbami zhoršovala, alebo ak by boli zverejňované nepravdivé informácie, 

prípadne ak by boli prezentované názory poslancov bez ich vedomia (čo sa už párkrát stalo), je 

potrebné prijať toto uznesenie ako preventívny mechanizmus. Idem prečítať návrh uznesenia. 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto A. vyslovuje znepokojenie nad priestorom, 

ktorý dostáva starosta v Staromestských listoch, na oficiálnej stránke mestskej časti Košice-Staré 

Mesto na sociálnej stránke Facebook, na webovej stránke www.kosice-city.sk, ako aj v mobilnej 

aplikácii, ktoré sú stále viac a viac zneužívané ako informačné privilégium starostu, neposkytujú 

objektívne a vyvážené informácie vrátane prezentovania rôznych názorov na fungovanie mestskej 

časti. B. žiada, aby ak o to požiada najmenej 7 poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, došlo k úprave textu, alebo vymazaniu príspevku na oficiálnej stránke mestskej 

časti Košice-Staré Mesto na sociálnej stránke Facebook, na webovej stránke www.kosice-city.sk, ako 

aj v mobilnej aplikácii. Termín stály. Čiže najmenej 7, čiže nie je to tak, že keď mne sa nepáči, ale, 

to už len do vysvetľujem. Keď je niečo, čo je chytené za vlasy, no nechcem hodnotiť pri tých 

príspevkoch, kde je aj 24 výkričníkov. Nechcem naozaj, nie je tu pani zamestnankyňa, nebudem 

hodnotiť. Tie príspevky, kde je 24 výkričníkov, a nebudem o tom hovoriť, že súkromné statusy 

starostu sa zdieľajú na mestskej časti, potom mestská časť to zdieľa na stránke plavárne. Témy 

absolútne nesúvisiace. Je tam absolútne niečo, čo nedáva dobrý dojem. Proste treba tomu nejakú 

mieru dať. Čiže hovorím, 7 poslancov, to je väčšinový názor, že až vtedy je nejaká úprava. Čiže 

nejdeme tu robiť nejakú, ja neviem, cenzúru, ale nie často sa zhodneme. V niektorých príspevkoch 

boli spomenutí poslanci a absolútne o tom nevedeli. Čiže len na do vysvetlenie. A samozrejme toto 

uznesenie, ak sa vám nebude pozdávať, nemusíte ho podpísať, ak by bolo prijaté. Len je to 

prezentovanie nejakého názoru, ktorý myslím, že nie je len môj.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže diskusia, keď sa nikto nehlási, nie je k tomu, takže uzatváram. Ešte 

kto? Pán poslanec Priester, prihláste sa prosím. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem. Pán kolega, asi som prepočul to A., ale by ste tam navrhoval aj 

nejaké riešenie okrem toho, že ak siedmi, tak sa to zruší, či to je jediné riešenie? Aha, dobre. Dobre, 

ja len sa pýtam, lebo som to nejako tam prepočul, že čo vlastne navrhujete. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ešte je tam faktická. Na koho? 

 

http://www.kosice-city.sk/
http://www.kosice-city.sk/
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p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Na pána Priestera. Ďakujem pekne pán starosta. 

Čiže vyslovuje znepokojenie, to je nič. To je len demonštrácia názoru. To úrad k ničomu nezaväzuje, 

nakoľko Staromestské listy už keď sú v schránkach, nevieme stiahnuť. Ale znepokojenie nad 

priestorom je jasne dokázané, aj podľa stanoviska Transparency International, ale aj na základe 

prelistovania si v Staromestských listoch. Nehnevajte sa, keď pánovi Gregovi stačil jeden stĺpček 

a teraz pán starosta sa tam s psíkom sfotí na dve A4, no, pre mňa, je to veľa. Ale OK. Na už len tu 

chcem využiť tento priestor na to, že ako pani Faťolová navrhla tie poukážky deťom za rok 2020, tak 

vás poprosíme, keďže je tu aj poslanecký návrh, že keď ten list a tie poukážky budete zasielať deťom, 

tak spomeňte tam aj poslancov, alebo nemenujte iba seba, ale napíšte, že mestská časť, lebo to je zase 

niečo, čo súvisí s týmto.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Pán poslanec Priester.  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Jedna rýchla, krátka otázka. Ešte sa chcem spýtať. Nie som člen kultúrnej 

komisie, teda redakčnej rady. Ale nie je to tak, že redakčná rada robí ako má vyzerať číslo, ja neviem, 

tá strana, a tak? 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, je to tak, ale myslím si, že je už pokročilá hodina a vysvetľovať to 

tu. Áno, máte pravdu. Takže pán poslanec Djordjevič, faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Redakčná rada nás o svojej činnosti neinformuje 

a zrejme členom redakčnej rady nevadil ten priestor. Preto každé jedno číslo odsúhlasili. Ja neviem, 

či sa im dostáva, tu máme kolegov, ktorí sú členovia redakčnej rady, konečná podoba. Ale keď hej, 

tak potom v poriadku, však schválili, schválili. A ja mám právo na to, aby sa mi to nepáčilo. To je 

celé.  

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Ak môžem, len doplním. Tá redakčná rada, je tam samozrejme 

nejaké demokratické hlasovanie. Čo sa týka stĺpčeka, ja by som aj chcel vyzvať každého poslanca, 

ktorý ešte nemal svoj stĺpček v novinách. Pán starosta hovoril, aby sme išli podľa abecedy, čím zrejme 

apeloval možno aj na teba Michal. Si D, tak hneď po tebe dám stĺpček aj ja. Ja som tiež zatiaľ stĺpček 

nemal. Každý sa môžeme tam odprezentovať. Hlavne tá redakčná rada zasadá a demokraticky 

hlasuje. Takže neviem, čo viac k tomu povedať. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ. Faktická poznámka: Ďakujem pekne. Reagujem na pána kolegu Ďuricu. 

Zaujímavé, že redaktorka zodpovedná ma oslovila dva roky na Vianoce, keď som mal dať vinš. 

Oslovila ma teraz na Vianoce, keď som mal upiecť koláč. Ale ako mestského poslanca ma za dva 

a pol roka neoslovila, a nedostal som priestor. Prepáčte. Ja si v periodiku, kde je 16 strán, mám pýtať 

priestor? Ja mám prosiť o to, aby som bol, aby som dal? Možno sme sa zase nepochopili, možno tu 

mala byť snaha od poslancov. Ja som čakal, že niekto bude sa na ten názor pýtať. Ale sa nepýtal, čiže 

zrejme budem musieť inú taktiku zvoliť. Ale ja netvrdím, že tam musím byť, veď to nie. Ale si 

myslím, že buď to malo byť od začiatku podľa abecedy, resp. na začiatku dostali priestor zrejme 

priestor predsedovia komisií. Ale opakujem, ja som mestský poslanec, pán starosta Grega nie je 

súčasťou tohto zboru, pán starosta tie A4 má. Čiže ja by som bol rád, keby som aj ja dostal priestor.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Čo sa týka priestoru, opäť. Existuje mailová komunikácia. 

Jednoznačne, keďže tu nie je prítomný pán Končený, predseda redakčnej rady, určite by potvrdil, že 

aj vy pán Djordjevič ste bol oslovený mailom, ponukou na stĺpček. Nereagoval ste. Takže buďme, 

hovorme si pravdu. Nech sa páči, pani Faťolová. 
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p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Som aj ja členkou redakčnej rady a čo sa týka tých článkov, každý, 

naozaj tuná musím vám povedať, že my budeme veľmi radi, keď aj sami prídete, nikto vás nevyhodí, 

a príďte s nápadmi a povedzte, že čo chcete publikovať. Myslím si, že každý tu dostane priestor. Tých 

strán je dosť v tom časopise, aby sa každý jeden, aj v každom časopise, vedel prezentovať. Čiže treba 

prísť len s nápadom a dvere sú otvorené, stránky sú voľné. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Takže uzatváram diskusiu a poprosím o prečítanie návrhu na 

uznesenie. 

 

p. Havasi, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto A. vyslovuje znepokojenie nad priestorom, ktorý dostáva starosta v Staromestských 

listoch, na oficiálnej stránke mestskej časti Košice-Staré Mesto na sociálnej stránke Facebook, na 

webovej stránke www.kosice-city.sk, ako aj v mobilnej aplikácii, ktoré sú stále viac a viac 

zneužívané ako informačné privilégium starostu, neposkytujú objektívne a vyvážené informácie 

vrátane prezentovania rôznych názorov na fungovanie mestskej časti. B. žiada, aby ak o to požiada 

najmenej 7 poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, došlo k úprave 

textu, alebo vymazaniu príspevku na oficiálnej stránke mestskej časti Košice-Staré Mesto na sociálnej 

stránke Facebook, na webovej stránke www.kosice-city.sk, ako aj v mobilnej aplikácii. Termín stály. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hlasujte, prosím. 

 

Hlasovanie č. 35:  za – 1, proti – 3, zdržalo sa – 3, nehlasoval – 2 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Uznesenie nebolo prijaté. Ďalším bodom dnešného rokovania je bod č. 11.  

 

- - - 

 

Bod č. 11 

Interpelácie a dopyty poslancov miestneho zastupiteľstva 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči, otváram diskusiu. Pán poslanec Priester. 

 

p. Priester, poslanec MiZ: Ďakujem. Ja by som len chcel poprosiť úrad, že na minulom zasadnutí 

zastupiteľstva som dal interpeláciu a vlastne som na ňu dodnes nedostal odpoveď. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Čiže zapíšeme si to. Konkrétne sa jednalo o čo?  

 

p. Priester, poslanec MiZ: Jednalo sa o, môžem dodať dátum. Tam bolo, v centrálnej mestskej zóne, 

konkrétne na Hlavnej ulici bolo, deň si teraz už nepamätám, ale bol tam na posyp v zime použitý 

normálne posypová soľ, a nie ten špeciálny postrek ekologický, ktorý ide na Hlavnú ulicu. Tam som 

vtedy hovoril, že vlastne môže dôjsť k poškodeniu tej mestskej zelene a tak isto k poškodeniu nejak 

ako aj dlaždíc, tak aj poškodeniu tých stromov, čo tam rastú. A celkovo, no enviromentálne sa to 

nepoužíva na Hlavnej. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre, len možno by bolo dobré aspoň jednou vetou aj písomne, lebo preto 

sa asi potom na to pozabudlo. Takže ďalej, keď má niekto. Nech sa páči pani poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ: Ja by som sa chcela opýtať. Na Kuzmányho sídlisku na ulici Malej, to 

je ulica, ktorá sa napája na Karpatskú ulicu, tam sú rodinné domy. Na tejto ulici ma občania 

kontaktovali, že je tam vlastne vymedzené pozdlžné parkovanie. Naši spoluobčania, ktorí majú 

http://www.kosice-city.sk/
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a vlastnia rodinné domy na tejto ulici, tak si zamedzili prístup na parkovanie takými betónovými 

kvetináčmi. Dokonca jeden kvetináč je tam v oblúku na chodníku, že keď niekto tam, poviem príklad, 

ide po tme, kľudne môže zakopnúť o ten kvetináč. Tie kvetináče tam stoja neprávom, pretože tam je 

značka parkovania. Ľudia sa sťažujú, že platia si rezidenčné karty a nemajú kde stáť. Tak tuto by som 

poprosiť, keby sa dalo nejako na dopravnú políciu, alebo nejako zistiť, že ako je to vlastne s verejným 

priestranstvom, lebo to nie sú pozemky súkromných vlastníkov. Sú to vlastne na chodníkoch 

postavené zábrany.   

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, preveríme to. Myslím, že bol už aj podnet pár dní dozadu. Ak sa 

nikto nehlási, uzatváram bod Interpelácie a dopyty a môžeme prejsť k bodu č. 12. 

 

 

- - - 

 

 

BOD č. 12 

Rôzne 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Nech sa páči pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Ja sa tiež pomaly balím, ale ďakujem poslancom za 

konštruktívnu diskusiu v programe. Tieto posledné body nie sú pre mestskú časť naozaj také dôležité. 

Tie posudky, snáď keď sa zvýši informovanosť poslancov, budú v pohode. Keď bude potrebné, tak 

nejaké podobné uznesenie sa dá obnoviť, ale keď tu máme prísľub, že sa budú poslanci viac 

informovať, tak je to v poriadku. Myslím, že sme schválili dobré zmeny, ktoré boli prerokované 

s poslancami a ktoré vlastne vyplývali z ich požiadaviek. Ja prajem úradu veľa zdaru a síl pracovať 

pri výkone týchto uznesení. Som trochu prekvapený, že som to ja iba, ktorý takto vidí tento priestor. 

Tak zrejme budem musieť, ja neviem či sa stať členom redakčnej rady, ale naozaj na to nemám čas, 

ale by som vám odporúčal, že keď je 16 strán, tak potom keď je takto v poriadku, tak môžete dať aj 

8 strán starostovi kľudne, ako na jeho príhovory, že keď vám nič nevadí. Z tohto tu som trošku ako 

rozčarovaný, ale nemá to žiaden vplyv na chod našej mestskej časti. Samozrejme občania nás nevolili 

kvôli žabomyším vojnám. Samozrejme, že oni to aj tak budú najcitlivejšie vnímať. A skúsim využiť 

ten priestor tak, že keď nejde hora k Mohamedovi, tak pôjde Mohamed k hore. A ak budem mať 

nejaké konštruktívne články, tak ja budem kontaktovať, ja neviem teraz koho ani, že či redaktorku, 

alebo predsedu redakčnej rady, ale proste niekde to už pošlem. Ale hovorím, toto je len taká 

čerešnička na záver, inak som spokojný s priebehom dnešného rokovania a samozrejme, že aj 

s celkovým výstupom zo všetkého. Ďakujem.  

 

 

- - - 
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BOD č. 13 

Záver 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Chcem sa veľmi pekne rovnako poďakovať za konštruktívnu 

debatu a verím, že sme schválili dobrý rozpočet a budeme sa spolu spoločne tešiť, že vlastne budeme 

rozvíjať našu mestskú časť v rámci vašich predstáv, nás všetkých. Takže chcem sa veľmi pekne 

poďakovať. Zároveň dovoľte, aby som poblahoželal dnes našim ženám. Všetko najlepšie k dnešnému 

sviatku MDŽ a zároveň samozrejme ich obdaroval malou pozornosťou. Veľmi pekne ďakujem 

všetkým zúčastneným, aj za úrad a hlavne poprosím, hlavne si držme palce a buďme zdraví, pretože 

posledné informácie nie sú veľmi pozitívne. Takže všetko dobré. Ďakujem.  

  

  

 

V Košiciach 22.03.2021 
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